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همزمان با میلاد با س��عادت امام رضا)ع( سازمان فرهنگی تفریحی 
ش��هرداری اصفهان و ش��هرداری منطقه 11 به کمک کانون های 
فرهنگی و مراکز مردم نهاد، در اقدامی جدید و خلاقانه جش��نی را 
رقم زدند که در آن 13 ویژه برنامه جذاب و متنوع در فضایی تفریحی 
به دور هم جمع شده و هر ش��ب بیش از 15 هزار شهروند اصفهانی 
را با دلی مشتاق به سوی این مراسم می کشاند. شبیه سازی صحن 

انقلاب حرم مطه��ر رضوی، زیارت مجازی، گال��ری عکس رضوی، 
نقالی خوانی، ورزش زورخانه ای، اجرای تواش��یح، نقاشی کودکان 
و ارایه محصولات فرهنگی از جمله برنامه های پیش بینی شده در 
این مراسم بود. ش��هردار اصفهان، اجرای ویژه برنامه جشن میلاد با 

س��عادت علی بن موس��ی الرضا)ع( با عنوان ) گره زده ام به 
ضریحت تمام قبلم را( در بوستان امام رضا)ع( ...

رییس جمهور پس از عیادت از
 رهبر معظم انقلاب عنوان کرد:

حال عمومي رهبر انقلاب بسيار 
خوب است

چاقوها غلاف نشده است

هدف گذاری برای کاهش20درصدی 
جرایم خشن در اصفهان

فیلمنامه طلاق با همکاری ماهواره روی پرده رفت

مردان خیابانی، مزاحمان نوامیس و دیگر هیچ!

استاندار اصفهان در افتتاحیه 96 طرح در هفته تعاون تاکید کرد:

پیشرفت و عدالت در گرو 
 رونق بخش تعاون

شهردار  اصفهان در بازدید از ویژه برنامه میلاد امام هشتم در بوستان امام رضاعلیه سلام: 

مردم از کار صحیح فرهنگی
  استقبال می کنند

 داعش در وضعیتی نیست که
مس�تقیما تهدی�دی ب�رای 

کشور باشد 

با محوریت دفاع مقدس؛ 

  نمایشنامه »صبرا« در تالارهنر اصفهان اجرا می شود
مدیر ترافیک شهری شهرداری اصفهان:

ترافیک خیابان باب الرحمه به زودی کاهش پیدا می کند

پس از بازگش��ت تیم ملی بس��کتبال از مس��ابقات جام 
جهان��ی، کادر فن��ی تیم ملی بس��کتبال لیس��ت نهایی 
بازیکنان را اعلام کرد که بر این اساس، بسکتبال اصفهان 
تنها یک نماینده در این رقابت خواهد داش��ت. در لیست 
اعلام شده از س��وی فدراسیون، اوشین س��اهاکیان تنها 
آسمان خراش اصفهانی اعزامی به این مسابقات خواهد بود 
و ارسلان کاظمی نیز در ترکیب تیم ملی برای مسابقات 
جهانی حضور داش��ت. با نظر کادر فنی از لیست اعزامی 
به بازی های آس��یایی خط خورد که رییس فدراس��یون 
بسکتبال خط خوردن کاظمی را به عملکرد ضعیف وی 
در مسابقات جهانی اسپانیا نس��بت داد که نتوانسته نظر 

کادر فنی تیم ملی را جلب کند.
 تیم ملی بس��کتبال ایران در ش��رایطی به عنوان یکی از 
تیم های مدعی راهی بازی های آسیایی می شود که سهم 
بسکتبال اصفهان از تعداد ملی پوشان این تیم نسبت به 

دوره قبل کاهش داشته است.
در بازی های آسیایی گوانگجو 2010 ، ماتیچ سرمربیگری 

تیم ملی بس��کتبال ایران را برعهده داشت که از 
اوشین ساهاکیان، آرن داوودی ...

نقدی بر کم شدن آسمانخراش های اصفهانی 
در تیم ملی

نسل طلایی بسکتبال 
اصفهان رفت که رفت
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 س��اعتي پس از عمل جراحي حض��رت آيت الله
 خامن��ه اي، رهب��ر معظ��م انق��اب اس��امي، 
 حج��ت الاس��ام و المس��لمين روح���ان��ي 
رييس جمهوري اس��امي ايران در بيمارس��تان 
محل بس��تري رهبر انقاب حاضر شد و از ايشان 
عيادت کرد. روحان��ي در اين دي��دار، بهبودي و 

سامتي کامل رهبر انقاب را از خداوند متعال مسئلت کرد. 
رييس جمهور پس از ديدار در مصاحبه اي، با اظهار خرسندي از 
وضعيت عمومي رهبر انقاب و انجام دقيق و مطلوب عمل جراحي 
و مراقبت هاي پزش��کي پس از عمل تاکيد کرد: همه مردم بايد 
براي سامتي، طول عمر و افزايش توفيقات ايشان در خدمت به 
ملت ايران و جهان اس��ام دعا کنند. روحاني حال عمومي رهبر 
معظم انقاب را بس��يار خوب و همراه با شادابي و نشاط توصيف 

کرد و گفت: عوارض پس از عمل کاماً طبيعي است و تيم پزشکي 
مجرب، اين عمل جراحي را به بهتري��ن و دقيق ترين وجه انجام 
دادند و در خصوص مراقبت هاي پس از عم��ل نيز بايد با همين 

دقت کار را دنبال کنند.

    همه مردم بايد ش�کرگزار وجود ذي جود و سلامت 
رهبر معظم انقلاب باشند 

رييس جمهور دع��اي ملت ايران ب��راي رهبر انق��اب را دعايي 
دائمي و مستمر خواند و اظهار داشت: حال عمومي رهبر انقاب 
بس��يار خوب اس��ت، بنابراين مردم اصاً نبايد نگران باش��ند و 
 در کنار دعا براي س��امتي ايش��ان، همه بايد ش��کرگزار وجود 
ذي جود و سامت رهبر معظم انقاب باشند. وي به سفر خارجي 
از قبل برنامه ريزي شده خود نيز اشاره کرد و گفت: تمايل داشتم 

که در تهران بمانم، اما خود رهب��ر معظم انقاب فرمودند که اين 
سفر طبق برنامه انجام شود.

   وضعيت عمومي رهبر انقلاب اسلامي 
کاملا خوب و طبيعي است 

در پي عم��ل جراحي صبح دي��روز رهبر انقاب 
اسامي، آقاي دکتر مرندي رييس تيم پزشکي 
ايشان، در مصاحبه اي ضمن ابراز رضايت  کامل 
از عمل جراحي پروس��تات انجام ش��ده، گفت: 
اين عمل جراحي بدون بيهوش��ي و با بي حسي 
موضعي انجام شد و وضعيت عمومي رهبر انقاب 
اسامي کاما خوب و طبيعي  است.دکتر مرندي 
همچنين افزود: عمل پروس��تات ب��راي افراد در 
محدوده سني سالمندي و حتي ميانسالي، عمل 
رايجي اس��ت که در اغلب موارد نياز به برداشتن 
پروس��تات به وجود می آيد. وي اف��زود: مدتي 
اي��ن عارضه در رهب��ر انقاب ايجاد ش��ده بود و 

نظر پزشکان اين بود که اکنون زمان مناس��بي براي عمل است 
و رهبر معظم انقاب نيز از نظر پزش��کان معال��ج تبعيت کردند. 
رييس تيم پزش��کي رهبر معظ��م انقاب در خص��وص فرآيند 
 انجام عم��ل، گفت: عمل مزب��ور در مدت کمتر از نيم س��اعت با 
 بي حس��ي موضعي و ب��دون نياز به بيهوش��ي و ب��دون هرگونه

عارضه اي انجام شد. 
وی ادامه داد: رهبر انق��اب در طول عمل در هوش��ياري کامل 
بودند و صحبت مي کردند و اکنون نيز در وضعيت خوبي هستند 
و از بنده خواستند که سامت ايشان را به مردم اباغ کنم. دکتر 
مرندی با اشاره به تاکيد رهبر انقاب در خصوص انجام عمل در 
يک بيمارس��تان دولتي، افزود: رهبر انقاب تاکيد داش��تند که 
مزاحمتي براي ساير بيماران انجام نشود، لذا عمل صبح زود انجام 
شد. آقای مرندی در پاسخ به س��والي درباره زمان ترخيص رهبر 

معظم انقاب از بيمارستان نيز گفت: به طور معمول مراقبت هاي 
بعد از اين عمل براي همه بيماران بين سه تا پنج روز 
در بيمارستان انجام می شود و در خصوص ايشان 
نيز همين روند طي خواهد شد. وي ادامه داد: پس 
از ترخيص نيز مانند همه بيماران، در دوره نقاهت 
محدوديت هاي بعد از عمل از لحاظ ميزان فش��ار 
کاري وجود دارد و ايشان اگرچه فردي فوق العاده 
پر کار هس��تند، اما بايد به مدت چند هفته از فشار 
کاري خود کم و برخي کارها را نيز حذف کنند، البته 
اراده ايشان بر اين اس��ت که هر چه زودتر به حالت 

طبيعي بازگردند. 
رييس تيم پزشکي رهبر انقاب همچنين از زحمات 
کادر پزشکي و پرس��تاران در انجام عمل جراحي و 
همچنين از دعاه��اي خالصانه مردم اي��ران براي 

سامتي رهبر معظم انقاب قدرداني کرد.

   مصاحبه رهب�ر معظم انق�لاب پيش از 
عزيمت به بيمارستان

حضرت آيت الله خامنه ای، رهبر معظم انقاب اسامی ديروز در 
آستانه عزيمت به بيمارستان برای انجام عمل جراحی، در پاسخ 
به واحد مرکزی خبر گفتند: من يک عمل جراحی دارم و اکنون 
عازم بيمارستان هستم. ايشان افزودند: البته جای نگرانی نيست. 
اين به معنای آن نيست که مردم دعا نکنند، ليکن ان شاءالله جای 

نگرانی نيست و يک عمل خيلی معمولی و عادی است.
حضرت آيت الله خامنه ای در پايان خاطرنشان کردند: ان شاءالله 
لطف خدای متعال ش��امل خواهد ش��د  و کارها به خوبی پيش 
خواهد رف��ت. لازم به ذکر اس��ت؛ رهبر معظم انقاب اس��امی 
به دليل عارضه پروس��تات صبح دي��روز )دوش��نبه( در يکی از 
بيمارس��تان های دولتی، تح��ت عمل جراحی ق��رار گرفتند که 

بحمدالله اين عمل با موفقيت به پايان رسيد.

تکذيب خبر درگذشت آيت الله مهدوی کنی 
رييس دفتر رييس مجلس خبرگان رهبری انتش��ار خبر درگذش��ت 
آيت الله مهدوی کنی که توسط يک سايت منتشر شده است را تکذيب 
کرد. ابراهيم انصاريان رييس دفتر رييس مجلس خبرگان رهبری در 
گفت وگو با خبرگزاری دانشجويان ايران، ش��ايعه درگذشت آيت الله 
مهدوی کنی را که در يک سايت خبری منتشر شده بود تکذيب کرد 
و گفت: اين سايت مدام دروغ پراکنی می کند و خبرش درباره آيت الله 
مهدوی کنی خبرس��ازی و دروغ پراکنی اس��ت. وی ادامه داد: وضع 
عمومی آيت الله مهدوی کنی مناسب است و از هفته گذشته تا به حال 

تغييری نکرده است. 

درخواست وزيران خارجه 
اتحاديه عرب از ايران 

وزيران خارجه اتحاديه عرب انجام اقدام��ات عملی ايران برای بهبود 
روابط با کشورهای عربی را خواستار ش��دند. وزيران خارجه اتحاديه 
عرب روز گذشته در صدوچهل و دومين نشست خود، از ايران خواستند 
تا آنچه را که در خصوص تمايلش برای بهبود روابط با کشورهای عربی، 
گفت وگو و رفع تنش ها و انجام اقدامات عملی و ملموس چه به لحاظ 
گفتاری و چه عملی اعام می دارد، عملی کند. اين وزيران در ادامه بر 
آنچه حق حاکميت امارات بر جزاير سه گانه خواندند، تاکيد کردند. آنها 
همچنين بر حمايت خود از همه اقدامات امارات در اين زمينه تاکيد 
کردند. آنها از تهران خواستند تا به آنچه از آن به عنوان درخواست های 
جدی و خالصانه برای حل اختافات بر سر اين جزاير ناميدند، پاسخ 
دهد. بنابر گ��زارش روزنامه الرای العام چاپ کوي��ت، وزيران خارجه 
اتحاديه عرب از ايران خواستند تا به آنچه که آن را اشغال جزاير امارات 
از سوی ايران ناميدند، پايان دهد و از انجام هرگونه اقدامی در آن که با 
هدف تغيير ساختار آن باشد، خودداری کند. آنها در بخش ديگری از 
اين نشست،ص ابراز اميدواری کردند که ايران در مواضعش برای ايجاد 

يک راه حل مسالمت آميز در اين خصوص تجديد نظر کند. 
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ایــــــران

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

اخبــار کوتــاه

معاون امنيتی انتظامی وزير کشور:

داعش در وضعيتی نيست که مستقيما تهديدی برای کشور باشد 
حس��ين ذوالفقاری، معاون امنيتی انتظامی وزير کشور در حاشيه 
نشست معاونان سياسی امنيتی و اجتماعی استانداری های سراسر 
کشور در پاسخ به پرسشی درباره فعاليت های داعش در کشور، اظهار 
کرد: فعاليت های داعش با شايعات و عمليات روانی در کشور همراه 
بوده است. افراد يا گروه های خاصی تاش ويژه ای برای گروه داعش 
در کش��ور ندارند. ما تمام اخبار و اطاعات داخل کشور در ارتباط با 
داعش را رصد کرديم و افراد بس��يار نادری بودند که به دنبال تطهير 
اقدامات داعش بودند و ما اقدام جدی در طرفداری از داعش در کشور 

نداش��تيم. همچنين اخباری درباره ربايش يا کش��تن افراد توسط 
حاميان داعشی ها در کشور نداشته ايم. وی در ادامه با بيان اينکه در 
دو ماه اخير ما تمام س��ناريوهای متصور در عراق به همراه پيامدها، 
تهديدها و فرصت های آن را مورد بحث قرار داده ايم، خاطرنشان کرد: 
ما برای هر سناريو يک راهکار مش��خص کرده ايم و با رصد وضعيت 
کش��ورهای اطراف و اوضاع داخلی، خود را برای هر وضعيتی آماده 
کرده ايم. ذوالفقاری خاطرنشان کرد: ما عناصری که به دنبال پيوستن 
به داعش بوده اند و به صورت غيرقانونی وارد کشور شده اند را شناسايی 

کرده ايم. حتی عده ای که با مجوز وارد کشور شده اند و از همان مرزی 
که وارد شده  و از کشور خارج نش��ده اند را مورد بررسی قرار داده ايم. 
ما در حال حاضر اشراف اطاعاتی کاملی از تمام حوزه های کشور به 
خصوص درباره اتب��اع خارجی داريم. مع��اون امنيتی انتظامی وزير 
کشور گفت: داعش در وضعيتی نيست که مستقيما تهديدی برای 
کشور باشد، اما ما به هر حال مسايل امنيتی را جدی می گيريم. معاون 
امنيتی انتظامی وزير کشور در پاسخ به پرسشی درباره فرود هواپيمای 
آمريکايی در فرودگاه بندرعباس نيز گفت: طبق اطاعات ما، خلبان 

دچار ناراحتی جسمی و روحی بود و خواستار فرود در فرودگاه کشور 
شده بود. از سويی، وی حرکاتی انجام داده که سيستم راداری کشور 
حساس شده، بنابراين اين هواپيما در بندرعباس طبق دستور فرود 
آمد. طبق اطاعات من مشکل خاص امنيتی و سياسی در اين بين 
وجود نداشت. وی در پايان افزود: پس از اينکه بررسی های انجام شده 
به پايان رسيد، تيم پروازی اعام کردند که زمان پرواز اين هواپيما به 
پايان رسيده و منتظر دريافت مجوز برای پرواز مجدد هستند، بنابراين 

اين هواپيما با کمی تاخير فرودگاه بندرعباس را ترک کرد. 

رييس جمهور پس از عيادت از  رهبر معظم انقلاب عنوان کرد:

حال عمومي رهبر انقلاب بسيار خوب است

گروه 
ايران

رهبر انقلاب در 
طول عمل در 

هوشياري کامل 
بودند و اکنون 
نيز در وضعيت 

خوبي هستند و از 
بنده خواستند که 

سلامت ايشان را به 
مردم ابلاغ کنم

مجمع عمومی فوق العاده نوبت دوم ش�رکت تعاونی مسکن مهر شماره يک زواره راس 
س�اعت 17:30 روز جمعه مورخ 1393/06/28 در محل س�الن آموزش و پرورش واقع در 
 خيابان ش�هيد منتظری تشکيل می گردد. بدينوس�يله از کليه اعضای شرکت دعوت 
می گردد با در دست داشتن کارت يا دفترچه عضويت راس ساعت و روز مقرر در محل 

مذکور حضور بهم رسانده يا وکلای خود را معرفی نمايند.
دستور  جلسه: 

1-  گزارش هيات مديره و بازرسان
2- طرح و تصويب استعفای دسته جمعی هيات مديره 

3- طرح و تصويب تمديد فعاليت تعاونی برای مدت يک سال ديگر 
هيات مديره شرکت تعاونی

مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده نوبت دوم شرکت تعاونی مسکن مهر زواره راس ساعت 16 
روز جمعه مورخ 1393/06/28 در محل آموزش و پرورش واقع در خيابان شهيد منتظری تشکيل 
می گردد. بدينوسيله از کليه اعضای شرکت دعوت می گردد با در دست داشتن کارت يا دفترچه 
عضويت راس ساعت و روز مقرر در محل مذکور حضور بهم رسانده يا وکای خود را معرفی نمايند.

دستور جلسه: 
1- گزارش هيات مديره و بازرسان

2- طرح و تصويب صورت های مالی سال های 91,90,89
3- گزارش آخرين تغييرات اعضاء و سرمايه شرکت 

4- انتخاب اعضای اصلی و علی البدل هيات مديره برای مدت سه سال
5- انتخاب بازرس اصلی و علی البدل برای مدت يک سال مالی

6- تصويب آيين نامه حقوق و مزايای مدير عامل
7- تعيين خط مشی آينده شرکت

داوطلبان س��مت بازرسی می توانند حداکثر تا تاريخ 1393/06/26 درخواست خود را به هيات 
مديره شرکت تحويل نمايند. مهلت معرفی وکا جهت شرکت در جلسه مجمع عمومی حداکثر دو 
روز قبل از تاريخ جلسه می باشد.                                                هيات مديره شرکت تعاونی

آگهی دعوت مجمع عمومی فوق العاده نوبت دوم

آگهی دعوت مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده نوبت دوم

رستوران موزه
اصفهان  خيابان اميرکبير  

  سفارشات: 09133083751
  رزرو: 031-33874400

برگ سبز خودرو سواری پژو مدل 206 تيپ 
6 رنگ سفيد به شماره انتظامی812 ب 58 
ايران 53 و ش�ماره موتور 15290009903 و 
 NAAP23FGXBJ170948 شماره شاسی
به نام  عفت کيقبادی مفق�ود گرديده و از 

درجه اعتبار ساقط می باشد.

مـفقودی
س�ازمان نوسازی و بهسازی شهر اصفهان يک قطعه زمين تجاری واقع در ميدان آزادی خيابان 
هزارجري�ب، خيابان امام جعفر صادق )ع(، بازارچه تجاری ک�وی امام جعفر صادق )ع( به متراژ 
47/12 مترمرب�ع، را از طريق مزايده به فروش می رس�اند، لذا افراد واجد ش�رايط می توانند تا 
ده روز پس از انتش�ار آگهی نوبت دوم جهت دريافت اسناد مزايده به دبيرخانه سازمان واقع در 

خيابان ابن سينا، مقابل بانک ملی، کوچه کدخدا بن بست دوم مراجعه نمايند. 
تلفن تماس: 031-34484892-4

 نوبت اول آگهی مزایده

سازمان نوسازی و بهسازی شهر اصفهان 

سازمان نوسازی و بهسازی شهر اصفهان تمامت يک باب مغازه تجاری واقع در خيابان آمادگاه، 
مجتمع تجاری گلديس، طبقه همکف واحد ش�ماره 38 به مس�احت تقريبی 29 مترمربع، را از 
طريق مزايده به فروش می رس�اند، لذا افراد واجد ش�رايط می توانند تا ده روز پس از انتش�ار 
آگهی نوبت دوم جهت دريافت اس�ناد مزايده به دبيرخانه س�ازمان واقع در خيابان ابن س�ينا، 

مقابل بانک ملی، کوچه کدخدا بن بست دوم مراجعه نمايند. 
تلفن تماس: 031-34484892-4

 نوبت اول آگهی مزایده

سازمان نوسازی و بهسازی شهر اصفهان 

اطلاعيه منطقه سه شهرداری اصفهان 

روابط عمومی  منطقه 3 شهرداری اصفهان

پيرو اطلاعيه منتش�ر شده در روزنامه اصفهان زيبا به ش�ماره 2150 مورخ 93/5/12 روز 
يکش�نبه نظر به اينکه يک دانگ و نيم مالکيت عرصه و اعيان و حق کس�ب و پيشه و 
س�رقفلی يکباب حمام مخروب�ه به پلاک ثبتی 3022 بخ�ش 3 ثبت اصفهان متعلق به 
 بنياد مستضعفان انقلاب اسلامی واقع در خيابان وليعصر، کوچه بازار غاز، کوچه آيت اله 
زند کرمانی که در مسير طرح عمرانی ميدان امام علی )ع( قرار دارد و هيات کارشناسان 
رسمی دادگستری ضمن بازديد از محل نسبت به ارزيابی آن اقدام و نظريه مورخ 93/4/22 
را صادر نموده اند، لذا با توجه به ضرورت اجرای طرح جهت رفاه شهروندان و برابر ماده 8 
لايحه قانونی نحوه خريد و تملک اراضی و املاک برای اجرای برنامه های عمومی، عمرانی 
و نظامی دولت مصوب 58/11/17، بدينوسيله برای آخرين بار به نامبرده بالا و کليه مدعيان 
احتمالی ابلاغ می گردد حداکثر ظرف مدت 15 روز از تاريخ نشر اين آگهی  جهت انجام 
معامله طبق نظريه کارشناسی به شهرداری منطقه 3 واقع در خيابان کمال مراجعه نماييد. 

بديهی است در صورت عدم مراجعه برابر مقررات اقدام خواهد شد.

اطلاعيه منطقه یازده شهرداری اصفهان نوبت دوم  

روابط عمومی  منطقه 11 شهرداری اصفهان

پيرو اطلاعيه منتشره در روزنامه اصفهان زيبا به شماره 2095 مورخ 93/3/1 نظر به اينکه 
قسمتی از عرصه و اعيان يکباب منزل مسکونی  پلاک ثبتی عادی بخش 14 ثبت اصفهان 
به کدنوسازی 22-25-7 متعلق به آقای محمدعلی احمدی در طرح خيابان بهشت قرار 
گرفته و هيات کارشناسان رسمی دادگستری ضمن بازديد از محل نسبت به ارزيابی آن 
اقدام و نظريه مورخ 93/2/22 را صادر نموده اند، لذا با توجه به ضرورت اجرای طرح و برابر 
ماده 8 لايحه قانونی نحوه خريد و تملک اراضی و املاک برای اجرای طرح های عمومی، 
عمرانی و نظامی دولت مصوب 58/11/17، بدينوسيله به نامبرده بالا و کليه مدعيان احتمالی 
ابلاغ می گردد حداکثر ظرف مدت پانزده روز پس از نشر اين آگهی جهت انجام معامله 
طبق نظريه کارشناس�ی به ش�هرداری منطقه 11 واقع در رهنان، خيابان شهيدان غربی 

مراجعه نماييد. 
بديهی است در صورت عدم مراجعه برابر مقررات اقدام خواهد شد.

نوبت دوم  



نایب رییس شورای اسلامی شهر اصفهان:

تمام سازمان ها و نهادها به اصل خدمت 
به ملت و تکریم ارباب رجوع توجه کنند

نایب رییس شورای اسلامی شهر اصفهان اظهار داشت: امروزه باید در تمام 
سازمان ها و نهادها بر اساس اصل خدمت به ملت و توجه به ارباب رجوع 
که در گذشته سازمان ها برای آن احترام خاصی قائل بودند را مورد توجه 

ویژه ای قرار داد.
احمد شریعتی گفت: بنیانگذار کبیر انقلاب اسلامی و رهبری عظیم الشان 

انقلاب بارها تاکید کرده اند که صاحب اصلی انقلاب مردم هستند. 
وی افزود: جملات و عبارات بسیاری از امام خمینی )ره( و رهبری معظم 
 انقلاب مبنی بر ل��زوم رعایت حقوق و احترام مردم نقل و ثبت ش��ده که

نشان دهنده اهمیت موضوع رضایت شهروندان است. 
شریعتی خاطرنش��ان کرد: این وظیفه در احادیث و روایات دینی مورد 
تاکید قرار گرفته و بزرگان دین ما حتی در برابر افراد تندخو و درشت گو 

نیز با متانت و احترام برخورد می کردند. 
 وی اظهار داش��ت: مردم برای مدی��ران احترام خاصی قائل هس��تند و 
بی احترامی و بی توجهی به این مردم از سوی مدیران به هیچ وجه قابل 
قبول نیست و اینگونه مدیران در نظام اسلامی جایگاهی نخواهند داشت. 
نایب رییس شورای اسلامی شهر اصفهان ادامه داد: امروزه باید در تمام 
سازمان ها و نهادها بر اساس اصل خدمت به ملت و توجه به ارباب رجوع 
که در گذشته سازمان ها برای آن احترام خاصی قائل بودند را مورد توجه 

ویژه ای قرار داد. 
نایب رییس شورای اسلامی شهر اصفهان افزود: وقتی بحث تکریم ارباب 
رجوع مطرح می شود، چند نهاد و دس��تگاه در اولویت قرار می گیرند که 
یکی از مهم ترین آنها شهرداری ها هستند؛ چراکه بسیاری از مردم شاید 
در تمام طول عمر و زندگی خود با وزارتخانه هایی چون دفاع و امور خارجه 
کار نداشته باشند، اما اکثریت قریب به اتفاق مردم بارها به شهرداری ها 
و کلانتری ها و بیمارستان ها و مراکز درمانی مراجعه و پیگیر مشکلات و 

نیازهای خود بوده اند. 
شریعتی تصریح کرد: بنابراین لزوم احترام به مراجعان و رعایت حقوق آنها 
در این نهادها بیش از دیگر دس��تگاه ها بوده و به همین دلیل، لازم است 
مدیران و کارکنان شهرداری ها در این خصوص آموزش لازم را در طول 
مدت ماموریت خود ببینند و باید روح خدمتگزاری و اخلاص در آنها بیشتر 
از ادارات دیگر باشد. وی خاطرنشان کرد: احترام و تکریم ارباب رجوع و به 
دست آوردن رضایتمندی مردم در سیستم های اداری نظام اسلامی ایران، 
هدف نهایی طرح تکریم اس��ت و آن نیاز نهفته ای میان مردم و دستگاه 
های اجرایی است که این امر در شهر اصفهان باید اولویت کاری کارکنان 

و مدیران دستگاه های مختلف شهرداری ها باشد. 
نایب رییس شورای اسلامی ش��هر اصفهان ادامه داد: در سال های اخیر 
کارهای خوبی در ح��وزه تکریم ارباب رجوع در ش��هرداری های مناطق 
مختلف کلانش��هر اصفهان انجام ش��ده که قابل تقدیر است، البته هنوز 
نواقص و کاستی هایی را شاهد هستیم که باید مدیران ارشد شهرداری  ها 

برای رفع این موارد تلاش کنند. 

عضو شورای اسلامی شهر اصفهان:

استفاده از انرژی های خورشیدی در 
ساختمان ها باید اجباری شود

عضو شورای اس��لامی ش��هر اصفهان گفت: در حال حاضر استفاده 
از انرژی های خورش��یدی در س��اختمان ها به ص��ورت موردی در 
حال انجام اس��ت، اما معتقدم پس از گذش��ت مقطعی از زمان باید 

اجباری شود.
ابوالفضل قربانی افزود: باید در ساختمان های جدید الاحداث برای 
الگوسازی و ایجاد فرهنگ اس��تفاده از انرژی های خورشیدی اقدام 

های جدی تری انجام و به این موضوع پرداخته شود. 
وی اظهارداش��ت: م��ا در کش��وری زندگی م��ی کنیم ک��ه منابع 
ان��رژی آن در ح��ال انق��راض اس��ت و ب��ه دلی��ل اس��تفاده غلط 
از انرژی های فس��یلی، ام��راض گوناگون��ی دامن م��ردم را گرفته 
ک��ه در ای��ن می��ان بهتری��ن جایگزین ب��رای ای��ن ان��رژی ها که 
 هزین��ه کمتری ه��م دارند، اس��تفاده از ان��رژی های خورش��یدی

 است. 
عضو ش��ورای اس��لامی ش��هر اصفهان با اش��اره به اینکه آس��مان 
کشور ما در بیش��تر زمان س��ال آفتابی اس��ت و انرژی خورشیدی 
ن��رژی در  زی��اد اس��ت، ادام��ه داد: بهینه س��ازی مص��رف ا
س��اختمان ها جزو یکی از حقوق ش��هروندان اس��ت که بای��د با به 
 کارگی��ری فناوری ه��ای نوی��ن زمین��ه تحق��ق آن را فراه��م 

کرد. 
وی تاکید کرد: دس��تگاه های ذیربط باید امکانات و تسهیلات لازم 
برای تحقق این مهم را به صورت س��هل و آسان در اختیار مردم قرار 
دهند.  قربانی گفت: لازم است با به کارگیری فناوری های جدید در 
ساخت و سازها واحدهایی تولید شوند که زمینه  بهینه سازی مصرف 

انرژی در آنها فراهم شود.
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روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 

رییس کمیسیون بهداشت و سلامت شورای اسلامی شهر اصفهان:

ساماندهی و مدیریت آب های روان سطحی در تقویت حوزه آب های زیرزمینی بسیار موثر است
   رییس کمیس��یون بهداشت و سلامت ش��ورای اسلامی شهر 
اصفه��ان اظهار داش��ت: با توجه به ش��رایط جغرافیایی ش��هر 
اصفهان و بحران آب موجود، ساماندهی و مدیریت آب های روان 
 سطحی می تواند در تقویت حوزه آب های زیرزمینی بسیار موثر

 باشد.
غلامحس��ین صادقیان در نطق پیش از دس��تور جلس��ه علنی 
 شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: در س��ال های اخیر توجه 
ویژه ای به توسعه کالبدی شهر اصفهان صورت گرفته که قابل 

تقدیر است، اما در این توسعه متاس��فانه به بعضی از الزامات از 
جمله آب های روان سطحی کمتر توجه شده است. 

وی افزود: در صورتی که ۳۰ میلی مت��ر به صورت ممتد بارش 
باران را در س��طح شهر داشته باشیم، زیرس��اخت های موجود 

پاسخگو نیست و احتمال جاری شدن سیل وجود دارد. 
رییس کمیس��یون بهداش��ت و سلامت ش��ورای اسلامی شهر 
اصفهان تصریح کرد: با توجه به متوسط بارندگی شهر اصفهان 
در ش��رایط معمول این احتمال ضعیف اس��ت، ولی در صورت 

بروز این اتفاق، مش��کلات زیادی را برای ش��هر و شهروندان به 
وجود می آورد. 

صادقیان خاطرنشان کرد: در ش��رایط حاضر هر ساله در فصل 
بارندگی شاهد پس زدگی فاضلاب در بعضی از منازل مسکونی 

هستیم. 
وی اظهار داشت: با توجه به شرایط جغرافیایی شهر اصفهان و 
بحران آب موجود، ساماندهی و مدیریت آب های روان سطحی 
می تواند در تقویت حوزه آب های زیرزمینی بسیار موثر باشد. 

رییس کمیس��یون بهداش��ت و سلامت ش��ورای اسلامی شهر 
اصفهان با اشاره به راهکارهای موثر در کوتاه مدت و دراز مدت 
ادامه داد: شناسایی چاله و حفره های موجود در معابر فرعی و 
ترمیم فوری آنها، شناسایی نقاط بحرانی در مناطق مختلف، الزام 
به الصاق پیوست ساماندهی آب های روان سطحی در پروژه های 
مختلف و تهیه طرح جامع سامان دهی آب های روان سطحی 
شهر اصفهان از راهکارهایی است که می توان در کوتاه مدت و 

دراز مدت انجام داد.

عضو شورای اسلامی شهر اصفهان اظهار داشت: 
اس��تکبار جهانی در بعد فرهنگی با استفاده از 
همه تکنولوژی های روز و فضای رسانه ای که 
متاس��فانه عمده این ظرفیت را نی��ز در اختیار 
دارند، به دنبال بی هویت کردن فرهنگ دینی و 

ملی به خصوص نسل جوان هستند.
س��ردار کریم نصر اصفهانی در نطق پیش از دس��تور جلسه علنی 
شورای اسلامی ش��هر اصفهان با اش��اره به نام گذاری سال جاری 
توسط رهبر معظم انقلاب، گفت: نام گذاری سالی که از سوی مقام 
معظم رهبری به نام اقتصاد و فرهنگ با عزم ملی و مدیریت جهادی 
مزین شده، بیانگر این واقعیت است که عمده مشکلات کشور در این 

بخش خلاصه می شود.  وی با بیان اینکه در این محور کشور نیاز به 
یک عزم ملی بالاخص در مدیران کشور دارد، افزود: این واقعیت بر 
هیچ کس پوشیده نیست که استکبار جهانی با بهانه های واهی در 
این دو محور از همه ظرفیت هایی که در اختیار دارند، حتی ظرفیت 
سازمان ملل، یک جنگ واقعی را علیه نظام اسلامی تدارک دیده و 

هدف اصلی و نهایی آنها نیز مردم هستند. 
عضو شورای اسلامی ش��هر اصفهان تصریح کرد: در بعد فرهنگی 
با اس��تفاده از همه تکنول��وژی ه��ای روز و فضای رس��انه ای که 
متاس��فانه عمده این ظرفی��ت را نی��ز در اختیار دارن��د، به دنبال 
بی هویت ک��ردن فرهنگ دین��ی و ملی به خصوص نس��ل جوان 
 هس��تند که ما هر روز در این رابطه تغییر رفتار اجتماعی را شاهد 

هستیم. سردار نصر خاطرنش��ان کرد: زمانی که یک ملت از هویت 
خود فاصله گرفت، اولین دستاورد آن، این است که 
دشمن اهداف پلید خود را بدون هیچگونه مقاومتی، 
برنامه ریزی می کند که در این راستا نه تنها نسل 
جوان که در یک کشور یک سرمایه بسیار عظیم و 
ارزشمند است را از دست می دهد، بلکه نسل جوان 

در مسیر مخالفت قرار می گیرد. 
وی با بیان اینکه دستگاه های فرهنگی باید با عزم 
جدی تری وارد این عرصه ش��وند، اظهار داش��ت: 
متاسفانه در این مورد هزینه هایی که در کشور انجام 
می گیرد به لحاظ عدم هماهنگی و کارهای موازی 
آن، خروجی قابل قبولی ندارد؛ چ��را که مدیریت 
واحدی در امور فرهنگی نظارت ندارد و اینکه در هر 
مقطعی چه موضوعی در اولویت قرار گیرد، وجود 

ندارد و عملا هیچ کس پاسخگو نیست. 
عضو شورای اسلامی شهر اصفهان با اشاره به اینکه 

در حوزه اقتصاد نیز هدف نهایی مردم هس��تند، ادامه داد: خسته 
کردن و بالابردن نارضایتی عمومی که به طور حتم اگر از آن غفلت 
شود، برای دشمن بسیار کارآمد و اثرگذار است.  سردار نصر با بیان 
اینکه این نظام مردمی با دموکراسی واقعی و اسلامی پایه گذاری 
و تداوم داش��ته و از همه عرصه ها و تنگناها با حضور به موقع آحاد 
مردم و الط��اف الهی فائق آمده اس��ت، گفت: در زمان مش��کلات 
اقتصادی که مصداق آن نرخ تورم در کش��ور است، کاهش قدرت 
خرید مردم  و نرخ بیکاری را به لحاظ کاه��ش فعالیت بنگاه های 
اقتصادی و بخش خصوصی شاهد هستیم.  وی افزود: همانطور که 
مقام معظم رهبری نیز در یکی از فرمایشاتشان به این موضوع اشاره 
داش��ته که نمی توان مشکلات را به دشمن نس��بت داد، ما از همه 
ظرفیت های کشور که به لطف خدا در کشور بسیار قابل توجه است 
با مدیریت صحیح استفاده کرده و می کنیم.  عضو شورای اسلامی 
شهر اصفهان با طرح این س��وال که آیا در کشور ما مصرف انرژی با 

اس��تانداردهای جهانی و حتی مصرف در کشورهای دیگر تناسب 
دارد؟ تصریح کرد: آیا در کشور با توجه به معضلات 
آب که اکثر استان های ما را درگیر کرده است در امور 
 کشاورزی و صنعتی و خانوارها استفاده بهینه و علمی 
م��ی ش��ود و ی��ا در تخصیص ای��ن نعم��ت الهی 
 مدیریت صحی��ح اعمال می ش��ود؟ آیا در کش��ور
 ما به منظور تقویت و حمایت از تولیدکنندگان یک

فرآیند هماهنگ وجود دارد؟ سردار نصر خاطرنشان 
کرد: دولتمردان و دس��تگاه ها باید با یک مدیریت 
هماهن��گ بهتر از ش��رایط موجود عم��ل کنند. به 
طور مثال چرا در ورود اجن��اس خارجی با کیفیت 
بس��یار پایین مدیریت نمی ش��ود که این موضوع 
 یک��ی از ش��اخص ه��ای مهم ورشکس��ته ش��دن 
کارگاه های تولیدی کوچک و افزایش نرخ بیکاری 

در کشور است. 
وی اظهار داشت: آیا تولیدکنندگان پوشاک و لباس 
در کش��ور نمی توانند نیازهای مردم را تامین کنند که هیچگونه 

نظارتی در ورود اقلام خارجی وجود ندارد؟
عضو شورای اسلامی شهر اصفهان با اشاره به اینکه با ورود کالاهای 
خارجی با همان پدیده مدگرایی مواجه می شویم، ادامه داد: هر روز 
در جامعه لباس هایی را شاهد هستیم که علاوه بر عوارض نامطلوب 
برای تولیدکنندگان داخلی، جوان های ما را از هویت خود دور می 
کنند.  سردار نصر اضافه کرد: آیا در کشور ما جهت جایگزین کردن 
درآمد تک محوری دولت به منظور هزینه های جاری و سرمایه ای 
که دشمن به منظور فشار به نظام اسلامی و نهایتا مردم بسیار به آن 

امیدوار است، هماهنگی و عزم ملی وجود دارد؟ 
وی بیان کرد: آیا نظام مالیاتی کش��ور از نظر ساختاری و قوانین از 
یک نظام کارآمد برخوردار است و یا مرجعی جهت رفع موانع واقعی 
صادرکنندگان دس��تگاه های مرتبط با این موض��وع را هماهنگ 

می کند؟ 

عضو  شورای اسلامی شهر اصفهان:

استکبار جهانی به دنبال بی هویت کردن فرهنگ دینی و ملی کشور است

سه شنبه  18 شهریور  1393 

شماره 2182 | 12  صفحه  

ش�����ورا

اخبــار کوتــاه

گروه
شورا

عضو کمیسیون فرهنگی شورای شهر اصفهان 
با اش��اره به برگزاری جش��نواره بین المللی 
میراث فرهنگی ناملموس در اصفهان گفت: 
امسال چند رویداد فرهنگی مهم در اصفهان 
داریم ک��ه یکی از آنها جش��نواره بین المللی 
میراث فرهنگی ناملموس اس��ت. وی افزود: 
این جشنواره اهمیت بسیار زیادی دارد و برگزاری شایسته آن 

می تواند موجب آبرومندی نظام و اصفهان باشد. 
مهدی باقربیگی گفت: اعضای ش��ورای اس��لامی شهر  و همه 
مدیران فرهنگی، برگزاری این جشنواره را قبول دارند و کسی 
با آن مخالفت ندارد، حال بستگی به مدیران برگزارکننده دارد 
 که با شورای ش��هر نیز تعامل داشته باشند و از همه ظرفیت ها

و اس��تعدادها برای برگزاری جش��نواره اس��تفاده کنند. وی با 
 اشاره به برگزاری جشنواره فیلم کودک و نوجوان در آینده ای

نزدیک گف��ت: این جش��نواره بعد بی��ن الملل��ی دارد، دارای 
اهمیت زیادی در داخل و خارج از کش��ور اس��ت ک��ه در این 
میان تعامل و همکاری مس��وولان برگزارکنن��ده می تواند در 
هرچه بهتر شدن جش��نواره نقش موثری داش��ته باشد.  عضو 
 شورای اس��لامی ش��هر  اصفهان خاطر نش��ان کرد: سال های

 گذش��ته اصفهان فق��ط اج��را کننده جش��نواره ب��ود و همه 
برنامه ریزی ها از تهران صورت می گرفت و آن طور که شایسته 
بود حق اصفهان داده نمی ش��د، اما از سال گذشته با موافقت و 
حمایت شهردار اصفهان و تخصیص بودجه برای ساخت فیلم، 
نقش اصفهان پررنگ تر ش��د. وی افزود: سال گذشته 1۰ فیلم 
با بودجه شهرداری ساخته ش��د، اما امسال با تخصیص بودجه 
 5۰۰ میلیون تومانی از طرف ش��هرداری و با نظر موافق دکتر

سقائیان نژاد، حدود5۰ فیلم در دست س��اخت است و در این 
راستا5۰ گروه از هنرمندان که در هر گروه بین پنج تا 2۰ نفر از 

جوانان مستعد و خلاق اصفهانی مشغول به فعالیت اند. 
وی اضافه کرد: اینها جوانان با استعداد و سرمایه های رسانه ای 
این شهر هستند که باید از آنان حمایت شود و شهرداری نیز در 

این زمینه می تواند حمایت خوبی داشته باشد. 
مهدی باقربیگی با اش��اره به اینکه نشاندن لبخند برلبان مردم 
هنر است، گفت: به نظر من باید مردم را از خانه ها بیرون بیاوریم 
که اگر این کار صورت گیرد، بس��یاری از چالش ها و معضلات 
کمرنگ می شود، به شرطی که برای مردم برنامه داشته باشیم. 

وی افزود: در حال حاضر شادی در شهر کم است و باید اتفاقات 
خوبی صورت گیرد تا مردم از فضای نش��اط و شادی استفاده 
کنند و این کار با تعامل و همکاری بین اعضای شورای اسلامی 
شهر  و مدیران شهرداری امکان پذیر است و باید در این زمینه از 
ایده ها و طرح های جدید استفاده شود تا به بهبود فضای نشاط 

و اخلاق شهروندی کمک شود. 
وی اضافه کرد: مسوولان باید از دخالت سلیقه های شخصی و 
سیاس��ی در امور فرهنگی و خدماتی اجتناب کنند و مصلحت 
ش��هر و مردم را در نظر بگیرند که خوش��بختانه همکارانم در 
شورای ش��هر این دیدگاه را دارند. عضو کمیس��یون فرهنگی 
 شورای اسلامی ش��هر  اصفهان در ادامه به اس��تفاده بهینه از 
چهره ها و ش��خصیت های موثر و شاخص ش��رکت کننده در 
جشنواره فیلم کودک و نوجوان اش��اره کرد و گفت: مسوولان 
برگزار کننده باید نگاه ویژه ای به جش��نواره بکنند و از حضور 
چهره های ش��اخص س��ینمایی و هنری حداکثر اس��تفاده را 
 برای حضور در بین مردم داش��ته باش��ند و با توجه به خشکی  
زاین��ده رود ط��وری برنام��ه ری��زی ش��ود ت��ا عملک��رد 
جش��نواره خ��وب باش��د و خش��کی  زاین��ده رود در کن��ار 
برنام��ه ه��ای ق��وی جش��نواره کمرن��گ باش��د.  وی در 
 م��ورد اینک��ه اصفه��ان پتانس��یل لازم را ب��رای اج��رای 
برنامه ه��ای فرهنگی دارد، گف��ت: باید ط��وری برنامه ریزی 
ش��ود که میهمانان و مردم اصفهان از برنامه ه��ای تفریحی و 
فرهنگی مناسب استفاده کنند؛ چون اصفهان فقط بعد تاریخی 
 ندارد و از همه جهات باید برنامه داش��ته باش��د که یکی از این 

برنامه ریزی ها همین مجموعه بزرگ شهر رویاهاست. 
وی افزود: ش��هر رویاها مجموعه بس��یار خوبی است که باید با 
مدیریت درس��ت، مردم بتوانند از امکانات آن اس��تفاده کنند. 
باقربیگی خاطر نشان کرد: در مورد استفاده مردم و قیمت بلیت 
شهر رویاها اختلاف نظراتی بین اعضای شورای شهر و شهرداری 
وجود داشت که در این بخش ش��هرداری دستش بسته است 
 و ش��ریک چینی هم با فرهنگ ش��هر و مردم ما آشنا نیست و 
پافشاری هایی دارد که انشاء الله امیدوارم به زودی با وحدت و 
همدلی بین شورا و شهرداری مشکلات و اختلاف نظرها برطرف 
شود؛ چون وضعیت اقتصادی مردم خوب نیست و از سویی نیز 

باید بتوانند از مجموعه استفاده کنند.
  وی با اش��اره به طرح ها و برنامه های ش��هرداری در راستای 
سیاس��ت تمرکز زدایی گفت: مدیران ش��هرداری برنامه های 
خوبی دارند و با اج��رای این طرح ها تمرک��ز برنامه ها از مرکز 
ش��هر خارج می ش��ود که می تواند در مس��ایل ترافیکی تاثیر 
بسزایی داشته باشد و می توان در این خصوص به کوه نخودی 
در نزدیکی شهر رویاها اش��اره کرد. عضو شورای اسلامی شهر 
اصفهان با مثب��ت ارزیابی ک��ردن توان مجموعه ش��هرداری 
اصفهان، گفت: سال گذشته به دلیل برخی اختلاف نظرها این 
توانمندی ها به حد اعلا نرس��یده بود و با توجه به تغییراتی که 
اخیراً صورت گرفته و مدیران قوی تری سرکار آمده اند که خود 
دارای جنب و جوش هستند، امیدواریم بهتر از گذشته بتوانند 
در خدمت به مردم بکوشند که این خود در فاصله زمانی ابتدای 

سال جاری تاکنون مشهود است. 

عضو  شورای شهر  اصفهان: 

جنب و جوش مدیران شهرداری اصفهان کاملا مشهود است

هر روز در جامعه 
لباس هایی را 

شاهد هستیم که 
علاوه بر عوارض 

نامطلوب برای 
تولیدکنندگان 

داخلی، جوان های 
ما را از هویت خود 

دور می کنند

عضو ش��ورای اس��لامی ش��هر اصفهان گفت: کمیس��یون های 
تخصصی شورای شهر اصفهان در راستای رسیدگی به نیاز های 
شهری در اصفهان تش��کیل ش��ده اند و در این راس��تا فعالیت 

می کنند.
 احمدعلی عاملی با اشاره به اینکه تخصصی شدن کمیسیون های 
شورا یکی از مهم ترین اقدامات شورای شهر در دوره چهارم است، 
اظهار کرد: کمیس��یون های تخصصی ش��ورای شهر در راستای 
رسیدگی به نیاز ها و موارد ضروری در سطح شهر شکل گرفته اند.

وی با بیان اینکه در حال حاضر انتخابات هیات رییس��ه شورای 
اسلامی شهر اصفهان برگزار شده، اضافه کرد: همچنین شورای 
شهر اصفهان تجربه یک سال ترکیب کمیسیون های تخصصی 

را داشته است. 
عضو شورای اسلامی ش��هر اصفهان با اشاره به یکی از مهم ترین 
شاخص های این ش��ورا تصریح کرد: حسن ش��ورای چهارم این 
اس��ت که حداقل عمده کمیس��یون های تخصصی در این شورا 
وجود دارد. وی با تاکید بر اینکه جذب اعضای ش��ورای شهر در 
کمیسیون های تخصصی ش��ورا به صورت داوطلبانه بوده است، 
ادامه داد: ترکیب اعضای کمیس��یون ها و جذب اعضای شورا در 
کمیسیون های تخصصی بسیار فراگیر بوده و افراد متخصص به 

اندازه کافی در این کمیسیون ها وجود دارند.
عاملی با بیان اینکه کمیسیون بهداشت، سلامت و خدمات شهری 
یکی از کمیسیون های تخصصی شوراس��ت که این کمیسیون 
متناسب با معضلات زیس��ت محیطی اصفهان و برای رسیدگی 
به این معضلات ش��کل گرفته اس��ت، تاکید کرد: کمیسیون ها 
متناس��ب با نیاز مندی های ش��هر فعالیت می کنن��د و اعضای 
متخصص برای رس��یدگی به این نیازمندی ه��ا اقدامات لازم را 

انجام می دهند.

عباس
چیوائی

عضو شورای اسلامی شهر اصفهان با اشاره به اینکه مدل برنامه ریزی 
شورا و شهرداری اصفهان می تواند در کشور الگو باشد، اظهار داشت: 
طی یک دهه اخیر شورا و ش��هرداری اصفهان توانسته اند ارتباط 
تنگاتنگی در تدوین برنامه های ش��هری برق��رار کنند. به گزارش 
ایمنا، عباس حاج رسولیها با بیان این مطلب گفت: با توسعه و تقویت 
تعاونی ها می توان بسیاری از مشکلات اقتصادی امروز را رفع کرد. 

وی با بیان اینکه از طریق تعاون می توان معضل اش��تغال را نیز در 
جامعه حل کرد، افزود: براساس برنامه پنجم توسعه کشور قرار بود 

25 درصد تولید ناخالص ملی از طریق بخش تعاون حل شود، ولی 
متاسفانه هیچ گونه س��رمایه گذاری در این حوزه صورت نگرفت و 

اهداف برنامه پنجم توسعه در این بخش محقق نشد. 
عضو شورای اسلامی شهر اصفهان با اش��اره به وضعیت نامناسب 
 س��اختار برنامه ریزی کش��ور، تصریح ک��رد: دول��ت و مجلس در 
برنامه ریزی ها نمی توانند به درس��تی هماهنگی ایجاد کنند، این 
 در حالی اس��ت که طی یک دهه اخیر شورا و ش��هرداری اصفهان 
توانس��ته اند ارتباط تنگاتنگی در تدوین برنامه های شهری برقرار 
کنند.  حاج رسولیها با بیان اینکه مدل برنامه ریزی شورا و شهرداری 
اصفهان می تواند در کشور الگو باشد، خاطرنشان کرد: همایشی در 
این خصوص از سوی ش��هرداری اصفهان برای سایر کلانشهرها و 
مراکز استان ها برگزار و مدل برنامه ریزی اصفهان ارایه شده است. 

وی با اش��اره به پیش��نهاد مع��اون وزی��رکار و ام��ور اجتماعی در 
خص��وص تقوی��ت تعاونی ه��ا، اظه��ار داش��ت: مع��اون وزیرکار 
پیش��نهاد داد کتاب��ی در اس��تانداری تهی��ه ش��ود و تمام��ی 
 مش��کلات بخش تعاونی در آن جم��ع آوری و مورد بررس��ی قرار 
گیرد. وی با بیان اینکه دهه ۹۰، دهه عدالت و توس��عه است، ادامه 
داد: عدالت در بخش تعاون می تواند جایگاه ویژه ای پیدا کند؛ چرا 
که تمام مردم می توانند در این بخش سرمایه گذاری کنند و این امر 

باعث رونق کسب و کار می شود.

عضو شورای اسلامی شهر اصفهان:

مدل برنامه ریزی شورا و شهرداری اصفهان می تواند
 در کشور الگو باشد

عضو شورای شهر  اصفهان بیان کرد؛

تشکیل کمیسیون های تخصصی شورا  بر اساس نیاز های شهری



مدیر ترافیک شهری شهرداری اصفهان:

ترافیک خیابان باب الرحمه به زودی 
کاهش پیدا می کند

مدیر ترافیک شهری شهرداری اصفهان با اشاره به آغاز عملیات اجرایی 
ایستگاه مترو میدان امام حسین)ع( و ممنوعیت تردد خودروها در این 
محور اظهار داشت: با آگاهی و اطلاع رسانی به شهروندان در خصوص 
اجرای این طرح و مس��یر عبور تردد خودروها به زودی شاهد کاهش 

ترافیک در این محدوده خواهیم بود.
مسعود بنده خدا با بیان این مطلب گفت: با توجه به بسته شدن ضلع 
غربی میدان امام حس��ین)ع( حدفاصل خیابان ه��ای باب الرحمه و 
طالقانی به دلی��ل احداث ایس��تگاه مترو، ترافیک س��نگینی در این 

محدوده ایجاد شده است.
وی افزود: از آنجایی این طرح به تازگی شروع شده و شهروندان با مسیر 
جدید آشنایی ندارند، ترافیک س��نگینی در خیابان های باب الرحمه 
و طیب به وجود آمده اس��ت. مدیر ترافیک شهری شهرداری اصفهان 
تصریح کرد: با آگاهی شهروندان از اجرای این طرح و مسیر عبور تردد 

خودروها به زودی شاهد کاهش ترافیک در این محدوده خواهیم بود.
بنده خدا به طرح ترافیکی زوج و فرد خودروها اشاره کرد  و یاد آور 

شد: اجرای طرح زوج و فرد تردد خودروها در رینگ اول و بافت مرکزی 
شهر همچنان ادامه دارد.

وی از شهروندان خواست با توجه به افزایش حجم گردشگران در ماه 
پایاني تابستان و همچنین آغاز خریدهاي دانش آموزي از وسایل حمل 
و نقل عمومي اس��تفاده کنند تا از بروز ترافیک س��نگین در محدوده 

مرکزي شهر جلوگیري شود.

تعزیرات حکومتی اصفهان با مدارس 
متخلف در دریافت وجوه غیرقانونی 

برخورد می کند
اداره کل تعزیرات حکومتی اس��تان اصفهان با مدارس دولتی و غیر 
دولتی که در هنگام ثبت نام اقدام به اخ��ذ وجوه غیر قانونی از اولیاء 

دانش آموزان کنند برخورد می کند.
 به گزارش روابط عمومی اداره کل تعزیرات حکومتی استان اصفهان، 
موضوع بررس��ی عملکرد م��دارس و تعرفه س��رویس م��دارس در 
کمیسیون هماهنگی تعزیرات حکومتی استان اصفهان تصویب شد.

بازرسان این اداره کل به همراه نمایندگان اداره کل آموزش و پرورش 
استان در قالب گشت مشترک، ضمن بازرسی و رصد فعالیت مدارس 
دولتی و غیر دولتی اس��تان و همچنین ش��رکت ه��ای ارائه دهنده 
سرویس مدارس، موارد تخلف را صورتجلس��ه می کنند و از طریق 
اداره کل آموزش و پرورش و تعزیرات حکومتی اس��تان در دس��ت 

بررسی قرار می گیرد. 

نخستین طرح از طرح های کمیسیون فرهنگی 
ورزشی شورای اسلامی شاهین شهر  

تیم دوچرخه سواری به مقام قهرمانی 
نایل شد

به میمنت س��الروز ولادت ثامن الحجج آقا علی ابن موس��ی الرضا )ع(، 
نخستین طرح از طرح های کمیسیون فرهنگی ورزشی شورای اسلامی 
شاهین شهر در بخش ورزش به بار نشس��ت و در روز ولادت ولی نعمت 
ایرانیان، تیم دوچرخه س��واری )الف( استان اصفهان که هیات دوچرخه 

سواری شاهین شهر را در شمول خود دارد به مقام قهرمانی نایل شد. 
این مسابقات که از سری مسابقات ورزشی مندرج در طرح های کمیسیون 
فرهنگی ورزشی شورای شهر شاهین شهر است و با برنامه ریزی شش ماهه 
کمیسیون فرهنگی ورزشی و همکاری سازمان رفاهی تفریحی شاهین 
ش��هر و به نیز به اهتمام ویژه هیات دوچرخه سواری شاهین شهر برگزار 

شد، برگی زرین به افتخارات فرزندان شاهین شهر افزود. 
در این مسابقات که با حضور بیست تیم از نوزده استان برگزار شد و به زعم 
»محمود وفایی« ریاست سازمان لیگ فدراس��یون دوچرخه سواری در 
سطح بالایی برگزار شد که  در سال 93 از سه مسابقه برتر کشور بوده است، 
تیم اصفهان الف که ترکیب آن تماما از نوجوانان شاهین شهری است با 
کس��ب 452 امتیاز به مقام قهرمانی رسید و همچنین آقای امیرحسین 
جمشیدیان نیز با کسب دو مدال طلا و یک مدال نقره به عنوان قهرمان 

قهرمانان نائل شد.
 دکتر ابراهیمی رییس کمیسیون فرهنگی شورای شهر شاهین شهر با 
تبریک این موفقیت چشمگیر، ضمن تشکر از همه دست اندرکاران این 
مسابقه و نیز تشکر از حمایت های بی دریغ شهردار محترم و نیز پیگیری 
های رییس هیات دوچرخه سواری شاهین شهر جناب ابوالقاسم کریمیان؛ 
این افتخار را نتیجه همدلی مدیران ش��هری و نیز در راس��تای حرکت 
شورای شهر به سمت توسعه پایدار فرهنگی ورزشی شهر و ورود مستقیم 
به پیش��برد  برنامه های فرهنگی ورزشی شورای ش��هر دانست و ضمن 
سپاسگزاری از توفیقات و عنایات ایزد متعال، پیشبرد و مهندسی برنامه 
فرهنگی ورزشی شهر در چارچوبه و حیطه وظایف خود را نقطه عطفی در  
کارنامه شورای اسلامی شهر دور چهارم دانست که برای تحقق شعار سال 

مقام معظم رهبری معنا پیدا می کند.
دکتر ابراهیمی یادآور شد، ش��هری را که با صفت فرهنگی می شناسند، 
شایسته اس��ت مدیریت ش��هری آن در چنین مسیری مس��تحکم تر و 

استوارتر گام برداشته و اعتمادی را که فرزندان شهر اینگونه پاسخ 
می دهند، ارج دانسته و بدان پشتگرم باشند. 

جوانان و نوجوانان شاهین شهری در اولین گام به بار نشستن طرح های 
فرهنگی خصوصا در زمینه ورزش نشان دادند که شایسته چنین توجه 

و حمایتی هستند. 

همزم��ان با میلاد با س��عادت ام��ام رضا)ع( 
سازمان فرهنگی تفریحی شهرداری اصفهان 
و شهرداری منطقه 11 به کمک کانون های 
فرهنگی و مراکز مردم نهاد، در اقدامی جدید 
و خلاقانه جش��نی را رقم زدند که در آن 13 
ویژه برنامه جذاب و متنوع در فضایی تفریحی 
به دور هم جمع ش��ده و هر ش��ب بیش از 15 هزار ش��هروند 

اصفهانی را با دلی مشتاق به سوی این مراسم می کشاند.
شبیه سازی صحن انقلاب حرم مطهر رضوی، زیارت مجازی، 
گالری عکس رضوی، نقالی خوانی، ورزش زورخانه ای، اجرای 
تواشیح، نقاش��ی کودکان و ارائه محصولات فرهنگی از جمله 

برنامه های پیش بینی شده در این مراسم بود. .
شهردار اصفهان، اجرای ویژه برنامه جشن میلاد با سعادت علی 

بن موسی الرضا)ع( با عنوان ) گره زده ام به ضریحت تمام قبلم 
را( در بوستان امام رضا)ع( ش��هرداری منطقه 11 را یکی از بی 
نظیر ترین ویژه برنامه های فرهنگی اعلام کرد و گفت: در این 
ویژه برنامه علاوه بر نوآوری، مباحث اعتقادی نیز لحاظ ش��ده 
است.  س��ید مرتضی س��قائیان نژاد، اجرای ویژه برنامه جشن 
میلاد با سعادت ثامن الحجج)ع( را یک کار ناب فرهنگی دانست 
و اظهار امیدواری کرد: این برنامه سرآغاز حرکت های بعدی و 
الگویی برای انجام کارهای فرهنگی در س��ال های آینده شود.  
وی بر اجرای چنین طرح های جدید فرهنگی در دیگر مناطق 
شهری اصفهان تاکید کرد و افزود: این از خوش شانسی مردم 
رهنان بود که چنین ویژه برنامه ناب فرهنگی از این منطقه آغاز 
شد. شهردار اصفهان، استقبال مردم در ویژه برنامه جشن میلاد 
با سعادت علی بن موس��ی الرضا)ع( در بوس��تان امام رضا)ع( 

منطقه 11را بسیاری عالی دانست و گفت: حضور
 بی نظیر و چش��مگیر مردم در این ویژه برنام��ه علاوه بر اینکه 
نش��ان دهنده ش��دت علاقه مردم به ثامن الحجج )ع( اس��ت 
همچنین نشان می دهد که مردم کار صحیح فرهنگی را دوست 

می دارند و از آن استقبال می کنند.  

   برای برگ�زاری ویژه برنامه های معنوی در ش�هر، 
سرمایه گذاری شود

رییس شورای اسلامی شهر اصفهان نیز در بازدید از این مراسم 
گفت: اجرای چنین وی��ژه برنامه های معنوی ارزش س��رمایه 
گذاری دارد که به مناس��بت های مختلف همچون اعیاد سایر 
 ائم��ه)ع( نیز برگزار ش��ود.  مهن��دس امینی گفت: اس��تقبال

 بی نظیر مردم از این ویژه برنامه نشان می دهد که جالی چنین 
برنامه هایی در شهر خالی اس��ت.  رییس شورای اسلامی شهر 
افزود: هرچقدر بتوانیم  اوقات فراغت جوانان را در فضای معنوی 
پرکنیم به طور طبیعی گرایش آنها به سایر منابع کمتر خواهد 
شد. امینی با بیان اینکه ظرفیت های فراوانی در حوزه فرهنگی 
برای افزایش نش��اط و شادی س��الم مردم در فضاهای شهری 
وجود دارد گفت: فعالیت در این حوزه فرهنگی سبب بهتر شدن 

سبک زندگی مردم می شود. 
وی گفت: منشاء بسیاری از بزهکاری های اجتماعی به دلیل این 
است که نمی توانسته ایم اوقات فراغت برخی جوانان را پر کنیم 
که با اج��رای چنین برنامه های معن��وی آن هم در یک فضای 
تفریحی می توان حجم بزهکاری های اجتماعی را کاهش داد.

   مشکل بودجه نداریم، اجرای برنامه های فرهنگی 
در شهر نیازمند ایده های جدید است

عضو شورای اسلامی شهر اصفهان، برگزاری ویژه برنامه جشن 
میلاد امام رضا)ع( با عنوان ) گره زده ام به ضریحت تمام قبلم 
را( در منطقه 11 اصفهان، کاری جدید آن هم در بوستانی مزین 

به نام امام رضا)ع( دانست.
عباس حاج رسولی ها به صحن شبیه سازی شده انقلاب آستان 
قدس رضوی در بوستان امام رضا)ع( اشاره و آن را کاری جذاب 

و جالب بیان کرد و گفت: مردم شیفته این کار شده بودند. 
وی افزود: ش��هرداری اصفهان ن��ه تنها در اج��رای طرح های 
عمرانی بلکه در اج��رای طرح های فرهنگی نی��ز به هیچ وجه 

مشکل بودجه ندارد. 
این عضو شورای اسلامی ش��هر اصفهان با بیان اینکه سازمان 
های فرهنگی تفریحی ش��هرداری اصفهان در خصوص اجرای 
طرح های فرهنگی مشکل کمبود بودجه ندارند گفت: اجرای 
برنامه های فرهنگی در ش��هر اصفهان نیازمند همت مضاعف،  

کار مضاعف  و فکر ویژه و ایده جدید است. 

   اجرای برنامه های سالم و نشاط آور از مصادیق امر 
به معروف است 

عضو شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: حضور بی نظیر مردم 
در ویژه برنامه میلاد با س��عادت علی بن موس��ی الرضا)ع( در 
منطقه 11نش��ان می دهد که مسوولان ش��هری اصفهان باید 
برنامه های نشاط آور و سالم بیش��تری را برای مردم در فضای 

شهر تدارک ببینند. 
 علیرضا نص��ر اصفهانی ک��ه در برگ��زاری ویژه برنامه جش��ن 
) گره زده ام به ضریحت تمام قبلم را( در بوس��تان امام رضا)ع( 
حضور داش��ت، بر اس��تمرار چنین ویژه برنامه های نشاط آور 
فرهنگی در شهری و تعمیم آن به مناطق مختلف شهر اصفهان 
تاکید کرد و افزود: وقتی می توان با کمترین امکانات، بیشترین 
شادی را برای مردم رقم بزنیم چرا باید از اجرای آن دریغ کنیم. 
نصر، اجرای ویژه برنامه های نش��اط آور و سالم برای مردم را از 
مصادیق امر به مع��روف در جامعه دانس��ت و تصریح کرد: اگر 
 بیش��تر به امر به معروف پرداخته ش��ود خیلی نباید به دنبال 

نهی از منکر باشیم.

رییس س��ازمان ثبت اس��ناد و املاک کش��ور گفت: در چهار ماه 
گذشته، 10 هزار و 752 میلیارد ریال از معوقات بانک ها وصول شده 
 است که این رقم در مقایسه با سال گذشته 30 درصد افزایش نشان

 می دهد.
احمد تویسرکانی، معاون قوه قضاییه و رییس سازمان ثبت اسناد و 
املاک کشور  در نشست خبری خود با خبرنگاران اصفهانی با اشاره 
به وضعیتی از ثبت اسناد استان اصفهان گفت: همچنین در چهار 
ماه نخست سال جاری در مقایسه با سال گذشته 30 درصد افزایش 
معوقات بانکی داشته ایم که این رقم وصول مطالبات عبارت است از 
10 هزار و 752 میلیارد و 495 میلیون و 560 هزار و 346 ریال که 

از معوقات بانک ها وصول شده است.
رییس سازمان ثبت اسناد و املاک کشور در مورد نحوه برخورد با 
متخلفان این امر بیان کرد: در صورتی که معوقات پرداخت نشود، 
پس از ابلاغ به بدهکار یک فرصت معقول و مهلت داده می ش��ود و 
سپس توسط اداره ثبت شناسایی و مصادره و فروش اموال صورت 

می گیرد.
وی در مورد نقشه های کاداستری و پوشش آن به تمام نقاط کشور 
و اسناد مسکن مهر در کشور گفت: نقشه کاداستری مناطق شهری 
کشور کامل اس��ت و تاکنون یک میلیون و 200 هزار هکتار انجام 

شده است.
وی اظهار کرد: 6.4 درصد از جمعیت کل کشور در اصفهان است 
که 7.9 درصد از ادارات ثبت در اس��تان اصفهان و هشت درصد از 

پست های سازمانی کشور در اصفهان قرار دارد.

     36 میلیون پرونده در اس�تان اصفه�ان ثبت ملک 
شده است

رییس سازمان ثبت اسناد و املاک کشور گفت: 6.5 درصد از دفاتر 
اسناد رسمی، 6.5 درصد از دفاتر ازدواج و طلاق کشور و 7.5 درصد 

از بناهای اداری سازمان ثبت در استان اصفهان قرار دارد. 
وی ادامه داد: 7.3 درص��د پرونده های ثبت املاک در بایگانی های 
استان اصفهان و حدود 2 میلیون و 635 هزار و 492 پرونده ثبت 
ملک در اصفهان وجود دارد که این رقم در کشور 36 میلیون و 40 

هزار و 276 پرونده است.
تویس��رکانی بیان کرد: 5.5 درصد درآمد وصولی سازمان ثبت از 
استان اصفهان است و این در حالی است که در چهار ماهه ابتدای 
سال جاری از استان اصفهان مبلغ 245 میلیارد و 177 میلیون ریال 

از اداره ثبت وصول و به خزانه واریز شده است.
وی با بیان اینکه 7.7 اسناد مالکیت صادر ش��ده کشور در استان 
اصفهان بوده است، افزود: در چهار ماهه نخست سال جاری 880 
هزار و 987 سند مالکیت کاداستر در کل کشور صادر شده که 68 

هزار و 98 سند آن مربوط به استان اصفهان بوده است.

     61 هزار طلاق و 290 هزار ازدواج در پنج ماه گذشته 
در کشور رخ داده است

رییس سازمان ثبت اسناد و املاک کش��ور به آمار کشوری تعداد 
ازدواج ها و طلاق های کش��ور اش��اره ک��رد و افزود: ط��ی پنج ماه 
گذشته، 296 هزار و 309 ازدواج و 61 هزار و 852 طلاق در کشور 

رخ داده است.
تویسرکانی اضافه کرد: 6.9 درصد معاملات کشور در استان اصفهان 

در این مدت چهار ماهه اخیر رخ داده است.
وی در ادامه در پاسخ به این سوال که در صدور اسناد ثبت هرچند 
کار کارشناسی انجام می ش��ود، اما گاهاً اش��تباهاتی نیز در ثبت 
اسناد صورت می گیرد که همین مساله سبب ثبت اطاله دادرسی 
می شود، برای چنین مواردی چه تمهیداتی اندیشیده اید؟ گفت: 
در شیوه های جدید چنین مشکلاتی کمتر داریم و این اشتباهات 
مربوط به گذشته بوده است و در این زمینه در صدد رفع مشکلات 

هستیم.
این مسوول در پاس��خ به س��وال دیگری مبنی بر سلامت اداری و 

نحوه برخورد دس��تگاه قضایی با این موارد بیان کرد: ش��یوه هایی 
برای پیش��گیری از وقوع جرم در نظر گرفته ش��ده است و در این 
زمینه نباید منتظر حوادثی باشیم و سپس پیشگیری کنیم، چنانکه 
باید تدابیری اندیشید که آسیب هایی که سبب این موارد می شود، 

شناسایی کنیم.
رییس س��ازمان ثبت اس��ناد و املاک کشور با اش��اره به اینکه در 
معوقات بانکی اختیارات نا به جا بوده و نظ��ارت و کنترل به اندازه 
کافی نیس��ت، افزود: ما سیاس��ت گذاری کردی��م و چنانکه بحث 
تمهیدات و کارهای سیستمی در میان باشد اجرا می کنیم چنانکه 
در گذشته بخشی از خدمات در این واحدها می شد اما امکان عبور 
و نظارت آنها مشکل و بررسی آنها مقدور نبود که این مشکل تقریباً 

با عمده خدمات الکترونیکی حل شده است.
تویسرکانی اضافه کرد: اکنون در دفترخانه اسناد ثبت، امکان پرینت 
وجود دارد و این تهیه اسناد سبب ارتقای سلامت اداری شده است.

رئیس س��ازمان ثبت اس��ناد و املاک کشور در پاس��خ به یکی از 
خبرنگاران که پرسید گفته می شود مشاوران املاک، حلقه واسط 
بین خریدار و فروشنده هستند و حق ثبت اسناد ندارند، این وضعیت 
مشاوران املاک به کجا رسید؟ بیان کرد: اقداماتی که مشاوران انجام 
می دهند یک معامله عادی است و رسمی نیست و معامله رسمی 
به موجب قانون باید در دفاتر رس��می باش��د چرا که اگر اختلافی 
 در مفاد پیش آید، دس��تگاه قضایی بتواند اجرای مفاد را تضمین 

کند.
وی افزود: متأسفانه مشاوران املاک، واحد صنفی و زیر نظر سازمان 
صنعت، معدن و تجارت هستند و ما تقاضا داشتیم که اگر مشاوران 
املاک اقدام حقوقی انج��ام می دهند باید زیر نظر دس��تگاه های 

قضایی و ثبت اسناد باشند.

    کاه�ش ازدواج غیرقانونی توس�عه ازدواج ثبتی در 
جامعه است

رییس سازمان ثبت اسناد و املاک کشور در پاسخ به سوال دیگری 
مبنی بر زیان های افزایش ازدواج موق��ت و ازدواج با اتباع بیگانه، 
پاسخ داد: در قانون حمایت خانواده قانون گذار ثبت ازدواج موقت 
را به پش��توانه ازدواج دائم منحصر کرده اس��ت و به همین جهت 

ازدواج های غیررسمی کمتر شده است.

وی بیان کرد: کاهش ازدواج غیرقانونی، توس��عه ازدواج ثبتی در 
جامعه است و این پیشگیری از آسیب ها و دعاوی می شود و در این 
رابطه با هر میزان تسهیلات قائل شویم و ازدواج دائم صورت گیرد، 

تبعات کمتری داریم.
این مق��ام قضایی گف��ت: در م��ورد ازدواج ب��ا اتب��اع بیگانه باید 
فرهنگ سازی ش��ود که ازدواج با اتباع بیگانه انجام نشود چرا که 
خس��اراتی به همراه دارد و توصیه ما این است که در شهرهایی که 
حضور اتباع بیگانه بیشتر اس��ت خانواده ها در چارچوب مقررات و 

قانون زندگی کنند.
وی افزود: محصول این ازدواج ها کودکانی هستند بدون شناسنامه، 
چنانکه گاهی شاهد هستیم زوج بدون اطلاع زوجه کشور را ترک 

کرده است.
این مسوول تصریح کرد: در دستگاه قضایی بخش عمده کار اجرای 
ثبت وصول پرونده های تش��کیل ش��ده ادارات اس��ت و آمار پنج 
س��اله اخیر حکایت از این دارد که در حوزه وصول مطالبات بانکی 
گام هایی برداشته  شده است، چنانکه در سال 91، 27 میلیارد ریال 
از معوقات و در سال گذشته، 22 هزار و 552 میلیارد ریال از معوقات 

وصول شده است.

     ارائه طرح جامع کاداستری به مجلس
تویسرکانی اضافه کرد: همچنین نقشه 800 هزار هکتار از عرصه 
روستاها تهیه شده است.وی با اشاره به اینکه پیشنهاد ما در قالب 
طرح جامع کاداس��تری به مجلس ارائه ش��د، تأکید ک��رد: به این 
پیشنهاد ایراداتی وارد شد و در حال حاضر برای بررسی به شورای 
نگهبان رفته است که با تائید شورای نگهبان، برای تهیه عکس ها و 

نقشه ها در عرصه کشور اقدام می شود.
رییس سازمان ثبت اس��ناد و املاک کش��ور در مورد ثبت اسناد 
مس��کن مهر اظهار کرد: در این رابطه با وزارت راه و شهرس��ازی 
هماهنگی شده است که در هر نقطه از شهرها و در کوتاه ترین زمان 
اسناد مسکن مهر تحویل شود و اکنون تنها مکان هایی که اشکالات 

حقوقی و بانکی دارند، سند دریافت نکردند.
این مسوول افزود: در آمار اولیه سال گذشته 65 هزار و 277 سند 
مسکن مهر صادر شده است که این س��ند در سال 91 بیش از 38 

هزار سند مورد بوده است.

شهردار اصفهان در بازدید از ویژه برنامه میلاد امام هشتم در بوستان امام رضاعلیه السلام: 

مردم از کار صحیح فرهنگی  استقبال می کنند 

رییس سازمان ثبت اسناد و املاک کشور مطرح کرد:

افزایش 30 درصدی وصول معوقات بانکی در چهار ماه گذشته

استاندار اصفهان: 

هفته ازدواج با برنامه های تشویقی و شکوه خاص برگزار شود
استاندار اصفهان گفت: هفته ازدواج در مهر سال جاری با حساس 
س��ازی جامعه به ویژه جوانان و باش��کوه و اجرای برنامه ها و طرح 
های تشویقی در این زمینه برگزار شود. رسول زرگرپور در بیست و 
هشتمین جلسه ستاد ساماندهی امور جوانان استان اصفهان افزود: 
دستگاه های برگزار کننده برنامه های هفته ازدواج در اصفهان تا 
یک هفته آینده برنامه های خود را تجمیع و به س��تاد ساماندهی 
امور جوانان اعلام کنند. وی بیان کرد: دفت��ر امور بانوان و خانواده 

اس��تانداری اصفهان برای انجام فعالیت های پژوهش��ی و آسیب 
شناسی در زمینه امور جوانان، ازدواج و طلاق اقدام کند.  استاندار 
اصفهان درباره موضوع اوقات فراغت نیز اظهار کرد: دستگاه های 
مختلف مجری برنامه های اوقات فراغت برای جوانان هستند که به 
این ترتیب خانواده ها در انتخاب برنامه برای جوانان و نوجوانان خود 
دچار سر درگمی می ش��وند.  وی ایجاد پرتال جامع اوقات فراغت 
را اقدامی خوب در زمینه س��اماندهی برنامه ه��ای فراغت جوانان 

در قالب سامانه ای جامع دانس��ت و ادامه داد: این پرتال نه تنها در 
تابستان بلکه در تمام طول سال می تواند مورد استفاده جوانان برای 
کس��ب اطلاع از برنامه های مختلف دستگاه های اجرایی استان و 
شهرستان ها قرار گیرد.  وی از اعضای ستاد ساماندهی امور جوانان 
خواست نظرات خود درباره این پرتال و ارتقاء آن را تا 10 روز آینده 
اعلام و دس��تگاه های اجرایی از طریق معرف��ی نماینده ای ثابت، 
برنامه های خود را به هنگام بارگذاری کنند تا همه افراد جامعه از 

آن بهره مند شوند.  زرگرپور با بیان اینکه این پرتال می تواند بستر 
تبلیغی رایگانی برای فعالیت های دستگاه های استان باشد، افزود: 
با راه اندازی این پرتال، برنامه های غیر ارزشی و خارج از چارچوب 
سیاست های نظام و دولت که به صورت معدود توسط برخی بخش 
های خاطی ارائه می شد از گردونه برنامه های اوقات فراغت خارج 
می شود.  بیست و هشتمین جلسه س��تاد ساماندهی امور جوانان 
استان اصفهان با موضوع هفته ازدواج، صبح دوشنبه در استانداری 
اصفهان تش��کیل و در این جلسه مصوبات جلس��ه قبل با موضوع 
اوقات فراغت جوانان ، پیگیری شد.   در این جلسه، معتمدنیا معاون 
هماهنگی و ساماندهی امور جوانان وزارت ورزش و جوانان، مدیرکل 
و معاون امور جوانان اداره کل ورزش و جوانان استان و نمایندگان 

دستگاه های اجرایی عضو ستاد ساماندهی حضور داشتند. 
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خبــــــر

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

اخبــار کوتــاه

معاون هماهنگی و س��اماندهی امور جوان��ان وزارت ورزش و 
جوانان گفت: ازدواج آسان و به هنگام و آگاهانه با اصلاح سبک 

زندگی و تحکیم خانواده ها در جامعه میسر خواهد شد.
 »حسین معتمدنیا« در جریان سفر به اصفهان و بازدید از کانون 
پیوند مهر افزود: دلیل اصلی ازدواج نکردن جوانان با داش��تن 
شرایط شغلی و مالی مناسب در حقیقت در نوع سبک زندگی 

آنان اس��ت. وی تاکید کرد: دولت، مسوولان و خیران جامعه با 
حرکت به سمت ایجاد سبک زندگی اسلامی و ایرانی و تقویت 
آموزه های دین��ی در میان جوانان و خانواده ه��ا، ازدواج هایی 

آسان، به هنگام و آگاهانه را در جامعه نهادینه کنند. 
معاون هماهنگی و س��اماندهی امور جوان��ان وزارت ورزش و 
جوانان گس��ترش زندگی ماش��ینی را عامل افزایش مشکلات 

 گوناگ��ون در جوام��ع خوان��د و بیان ک��رد: به دنبال توس��عه 
زندگی های مدرن و ماشینی در جامعه، آسیب های اجتماعی 

نیز روند صعودی به خود می گیرد. 
معتمدنیا با اشاره به ماندگاری کار خیر و نیکو در دنیا و آخرت، 
ادامه داد: خی��ران حوزه ازدواج از ام��ور خیرخواهانه در زمینه 
جوانان و این سنت محمدی کوتاهی نکنند همچنان که تاکنون 

در این راستا پیشقدم بوده اند. 
معاون هماهنگی و س��اماندهی امور جوان��ان وزارت ورزش و 
جوانان به همراه محمدمسعود کریمی معاون امور جوانان اداره 
کل ورزش و جوانان استان اصفهان و مهدی صدری مدیر سابق 
سازمان ملی جوانان اصفهان و مدیرکل فعلی آموزش و پژوهش 

استانداری اصفهان از کانون پیوند مهر اصفهان بازدید کرد. 

معاون جوانان وزارت ورزش: 

ازدواج آسان و آگاهانه با اصلاح سبک زندگی میسر می شود



گزارش اصفهان زیبا از یک روز گشت و گذار در مجتمع لوازم جانبی موبایل 

3 USB 2  به جای Usb  
 3.0 USB اگر به خاطر داشته باشید، گلکس��ی نوت 3 با یک پورت
همراه بود که سامسونگ به منظور سرعت بالاتر تبادل داده آن را در 
نظر گرفته بود. اما به نظر می رسد امسال این تولیدکننده مطرح یک 
قدم به عقب بازگشته و در گلکسی نوت ۴ از پورت USB 2.0 استفاده 
کرده؛ چراکه به گزارش مدیر محصول این شرکت، عده  بسیار اندکی 
از مردم از مزیت نس��خه 3.0 ای��ن ورودی بهره می بردن��د، بنابراین 
مهندسان سامسونگ دلیلی برای اشغال جای اضافی در نسخه جدید 

پرچمدار به منظور تعبیه  این پورت ندیده اند.
 البته در این میان شارژر دستگاه با قابلیت ش��ارژ سریع همراه شده 
و س��ازنده ادعا می کند که اگر از ش��ارژر اصلی قرار گرفته در جعبه  
محصول برای شارژ نوت ۴ استفاده کنید، شاهد سرعت بیشتر پرشدن 
باتری به میزان 30 درصد خواهید بود. در این خصوص مشخص شده 
که سامس��ونگ راهکار اختصاصی خود را برای اعمال چنین قابلیتی 
پیش گرفته و به تکنولوژی QuickCharge کوالکام روی نیاورده، 
اما در عین حال سامسونگ مدعی است که شما باز هم قادر خواهید 
بود از شارژرهای سازگار با استاندارد QuickCharge 2.0 )فناوری 
کوالکام در پردازنده های Snapdragon( برای دستیابی به نتیجه  

مشابه بهره ببرید.

بررسی گوشی نوت 4 سامسونگ 

فرود سفینه کره ای ها در قلب آلمان!

سامسونگ، غول سازنده  تلفن های هوشمند اندرویدی، 
از پرچمدار س�ال 2014 گوش�ی ها س�ری نوت خود طی 
مراس�م IFA و در ش�هر برلین رونمایی به عم�ل آورد.  
حدودا یک ماه پیش بود که اکثر س�ایت های تکنولوژی، 
حدس و گمان های خود را پیرامون گلکس�ی نوت 4 آغاز 
کردند و تا روز رونمایی این محص�ول، به پیش بینی های 
خود ادام�ه  دادند. به واقع می توان گف�ت که پرچمداران 
سامسونگ دارای جذابیت های ویژه ای هستند که برای 
کسانی که بویی از تکنولوژی هم نبرده اند، اخبار و شایعات 
مربوط به این گوش�ی ها جالب اس�ت. هم�ه می خواهند 
بدانند سوگلی سامسونگ چه از آب در می آید. به هر حال 
تمام این شور، ش�عف و انتظار خاتمه یافت و روز موعود 
فرا رسید. سامسونگ گلکس�ی نوت 4، با تمام شایعاتی 
که پیرامونش بود، در طی مراس�م IFA و در شهر برلین 
معرفی گش�ت. این مراسم در تاریخ 12 ش�هریور 1393 
آغاز شد و سامسونگ در این مراسم به معرفی محصولات 
هوش�مند موبایلی خ�ود پرداخت. تلفن های هوش�مند 
معرفی شده شامل نوت 4 و نوت اج )Edge( و دو محصول 
پوش�یدنی به نام های Gear S و Gear VR بودند که در 

این گزارش تنها قصد معرفی نوت 4 را داریم .

  سیستم نوشتن نوت 4 چگونه است؟
حال نوبت به قلم S Pen می رسد. این طور بیان شد که این قلم حس نوشتن بیشتری را به کاربر القا می کند و کاملا 
دگرگون شده اس��ت. همچنین سامس��ونگ قابلیت های این قلم را در نوت ۴ بیش��تر کرده تا کارایی بهتری را برای 
کاربران داشته باشد. سامس��ونگ در نهایت یک جمله در مورد این قلم خود بیان کرد و آن را ساده و نوآورانه خواند. 
همچنین قابلیت انتخاب هوشمند )Smart Select( در این سری گوشی های نوت به شکل بهینه تری آورده شده 
است. همچنان به نظر می رسد که سری گلکسی نوت سامسونگ برترین گوشی هوشمند دارای قلم در جهان است. 
همچنین بدون هیچ شک و شبه ای می توان گفت که گلکسی نوت ۴ سامسونگ برترین فبلت این شرکت تا به حال 
بوده است. بنابراین می توان اینگونه نتیجه گیری کرد که گلکسی نوت ۴ سامسونگ برترین فبلت همراه قلم دنیا در 
سال 201۴ بوده و آن را تبدیل به انتخاب اول کاربران کرده اس��ت. اما اگر هم بگوییم که سامسونگ گلکسی نوت ۴ 

برترین گوشی اندرویدی تا به حال بوده، ادعای بیجا و بی اساسی نبوده است.

  دوربین نوت 4 و 16مگاپیکسل 
دوربین این گوشی مجهز به یک سنسور 16مگاپیکسلی است که تا 60 درصد نور بیشتری را دریافت می کند. همچنین این دوربین مجهز به 
)OIS( لرزش گیر اپتیکال تصاویر است. دوربین دوم آن هم به 3/7 مگاپیکسل رسیده که کیفیت بسیار خوبی را به همراه دارد. به نظر می رسد 
این روزها همه سلفی ها را جدی تر می گیرند و دلیل این ادعا می تواند قابلیت بسیار ویژه ای باش��د که برای آن به کار رفته است. کاربران قادر 
خواهند بود تا عکس هایی120درجه ای با دوربین این گوشی بیندازند. اهمیت دوربین در خط های بالا خلاصه نمی شود. امیدواریم هر چه زودتر 
 بتوان نقد و بررسی کاملی از این گوشی نوشت. اما همین قدر بدانید که سامس��ونگ این بار در کنار استفاده از دوربینی قدرتمندتر، آینده نگر
بوده و با توجه بیشتر به ضبط صدا با استفاده از سه میکروفون که قادرند در هشت جهت مختلف به ضبط صدا بپردازند، نوید صدایی بهتر را دارد.

  یک شارژ قوی در 30 دقیقه 
آنچه گفتیم تمام ماجرا نیست، همان طور که می دانید این روزها تولیدکنندگان تلاش بیشتری دارند تا شارژ دهی بهینه 
شود، حتی کمپانی هایی که سالی یک گوشی تولید می کنند نیز به این امر باور دارند. محصول پیشرفته سامسونگ خود 
دلیل این ادعاست. باتری نوت ۴ قابلیت شارژ شدن سریع را دارد و می تواند تنها در مدت زمان 30 دقیقه، 50 درصد شارژ 
شود و همچنین حالت Ultra power saving mode که پیش از این در اس 5 بود، در نوت ۴ هم آورده شده است . به 
احتمال فراوان این محصول سامسونگ در ماه بعدی به بازار جهانی عرضه خواهد شد و باید دید که آیا سامسونگ گلکسی 
نوت ۴ می تواند آمار فروش خود را بار دیگر جابه جا کند. معرفی زندگی به س��بک سامسونگ در حال جدی شدن است. 
تولید محصولاتی پیشرفته برای آنان که تعامل بیشتری با تکنولوژی دارند، اینکه محصولات پیچیده سامسونگ تنها در 
کنار هم کار می کنند، ساعت های متنوع تندرس��تی، دوربین های واقعیت مجازی و ... به نظر می رسد تمام ماجرا نیست. 

کره ای ها می خواهند که ما باور کنیم سامسونگ، پرچم دار تکنولوژی است.

  طراحی نوت 4 چگونه است؟ 
طراحی سامسونگ گلکسی نوت ۴ کاملا از نوت 3  الهام گرفته شده و به نوعی می توان آن را نسل تکامل یافته  نوت 3 دانست. این گوشی 176 گرم وزن داشته و 8/5 میلیمتر 
ضخامت دارد. نوت ۴ در چهار رنگ سفید، مشکی، صورتی و طلایی ارایه خواهد شد. با اینکه سامس��ونگ این رنگ ها را نیز مانند گذشته انحصاری کرده و معتقد است این 
صورتی عادی نیست و شبیه شکوفه های گیلاس است، یا رنگ سیاه آن ذغالی است و طلایی به کار رفته در بدنه این گوشی به رنگ برنز نزدیک است. در آینده بیشتر در این 
باره خواهیم گفت. بسیاری از کاربران تلفن های هوشمند بر این باورند که اندازه  فبلت ها به قدری بزرگ شده  که استفاده از آنها با یک دست تبدیل به یک کار بسیار سخت 
و شاید غیر ممکن شده است. از این رو سامس��ونگ با توجه به نیاز و راحتی کاربران، سایز صفحه نمایش این محصول را نس��بت به نوت 3 تغییری نداده و همان 5/7 اینچ را 
برای صفحه نمایش نوت ۴ برگزیده است. همچنین این نمایشگر از روزلوش��ن خیره کننده Quad HD بهره می برد، در نتیجه پنل سوپر املد استفاده شده در این گوشی 
20 درصد رنگ های بیشتری را نشان خواهد داد. قابلیت مالتی ویندو هم در نسل چهارم گوشی های نوت آمده است. البته سامسونگ این ویژگی را در این محصول به شکل 

قابل توجهی بهبود بخشیده است. 

صفحه 6

از کیف های کمری موبایل 
تا مونوپادهای عکس سلفی



6

روزنام��ه خ��ری، فرهنگ��ی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 

سه شنبه  18شهریور  1393 

شماره   2182 | 12  صفحه  

دان�����ش

آخـرین خبرها / کارگاه تخصصی نانو فناوری کاربردی با حضور محققان و پژوهشگران علم نانو، ۱۶و ۱۷مهر ماه در دانشگاه صنعتی اصفهان برگزار خواهد شد.

نفوذ اندروید در 
سامسونگ 

تلویزیون های 4K را 
فراموش کنید 

در نمایشگاه IFA، کمپانی سامسونگ 10 مدل از پرینترهای اداری خود را که 
برای اولین بار با سیستم عامل اندروید ساخته شده اند و قابلیت های جدید دارند 
را معرفی کرد. بر خلاف دس��تگاه های اندرویدی، سیستم عامل این پرینترها 
Touchwiz نیستند و فقط بر پایه اندروید طراحی شده اند و شما قادر به جابه 

جایی آیکون ها بر روی آنها نیستید.
،Smart UX Center در عوض، رابط کارب��ری این پرینترها ب��ا عن��وان  

کارایی های��ی دارد ک��ه از ب��روز مش��کلاتی ک��ه ممک��ن بود یک سیس��تم 
 اندروی��د معمول��ی ب��رای دس��تگاه ب��ه وج��ود بی��اورد، جلوگی��ری 

می کند.

وقتی پای رقابت بر س��ر تولید پنل های با کیفیت بالا باشد، شرکتی که هیچ وقت 
 IFA کم نخواهد آورد شرکت معظم ال جی است. ال جی بخش تلویزیون نمایشگاه
2014 را با یک محصول جدید به مرکز توجهات نمایشگاه تبدیل کرد. این شرکت 
حاصل آخرین تلاش های خود در تولید تلویزیون را با یک صفحه نمایش رزولوشن 
8K یا 7680x4320 پیکسل به برلین آورده است؛ اندازه پیکسلی که 16 برابر نسبت 
به یک صفحه نمایش فول اچ دی 1080p و چهار برابر بیش از یک تلویزیون 4K است. 
بله، کاملا درست ش��نیدید! البته لازم به ذکر است که این نخستین صفحه نمایش 
8K دنیا نیست و پیش تر شارپ با یک مدل 85 اینچی در CES 2012 نام خود را به 

عنوان اولین تولیدکننده چنین رزولوشنی ثبت کرده بود. 

دوست داشته باش��ید یا نه، لپ تاپ های دومنظوره جدید HP در واقع با جدا شدن صفحه کلید به یک 
تبلت بدل می شوند. شرکت Acer نیز به تازگی در نمایشگاه IFA چندین مدل باقابلیت مشابه را ارایه 
کرده بود. HP نیز با ارایه سه مدل جدید در کنار کروم بوک های جدیدش در این نمایشگاه به مقابله 

با رقبایش پرداخت.
Envy در واقع برند بالا رده مصرف کننده HP به حس��اب می آید و به همین خاطر نیز به مدل جدید 
Envy x2 به یک پردازنده Core M اینتل تجهیز شده اس��ت. ویژگی های دیگری که نظر شما را به 
خود جلب خواهند کرد، وجود فضای نسبتا زیاد و بلند برای اسپیکرهای این تبلت است، به طوری که 
از این لحاظ می توان آن را با نمایش��گرهای LCD مجهز به اسپیکر مقایسه کرد. مورد دیگر نیز همان 
پایه نگه دارنده این تبلت است که در پش��ت تبلت قرار گرفته. به کارگیری نوعی روکش الیاف بر روی 

صفحه کلید این لپ تاپ نیز تجربه کار با آن را متمایز از سایرین ساخته است.

اگر عاشق پروژکتورهای با برد کوتاه هستید و پول زیادی در حساب بانکی خود دارید، بهتر است نگاهی 
به جدیدترین محصول کمپانی سونی بیندازید. ساکنین نیویورک می توانند پروژکتور برد کوتاه جدید 

سونی را با قیمتی معادل 50 هزار دلار را خریداری کنند.
 بله، با این هزینه می توانید یک خودروی سوپراس��پورت تهیه کنید، ولی مس��لما تماشای فیلم با این 
پروژکتور در کیفیت 4K لذت خاص خود را دارد.احتمالا با فرضیه  Life Space UX س��ونی آش��نا 

هستید.
 بر طبق این فرضیه، چند پروژکتور در بخش های مختلف اتاق قرار دارند و تصاویر را بر روی قسمت های 
مختلف اتاق ظاهر می کنن��د. پروژکتور مورد نظر ما که مورد اصلی این فرضیه اس��ت، در یک میز قرار 
 داده ش��ده و می تواند از فاصله  چند س��انتیمتری، تصاویر را ب��ا اندازه  147 این��چ و دقت 4K نمایش
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لپ تاپ های دومنظوره جدید HPچه کاره اند؟ پروژکتور جدید سونی با قیمتی نجومی!

 Blu-ray Disk طبق اخباری که به تازگی منتشر شده، ویکتور ماتسودا رییس هیات مدیره کمیته
Association Global Promotions اعلام کرده که مراحل نهایی کسب لایسنس دیسک های 
بلوری 4K در نیمه نخست س��ال بعد به اتمام می رسد و س��پس دستگاه ها و دیس��ک های با قابلیت 

پشتیبانی از رزولوشن های 2160p از فصل تعطیلات سر از بازار در خواهند آورد.
البته نباید انتظار قیمتی پایین تر از بلوری های معمولی را برای بلوری های 4K داشت، کما اینکه خود 
ماتسودا نیز بر روی این موضوع صحه گذاشته است. اگرچه محتواهای اینترنتی با قابلیت استریمینگ 
آنلاین، گسترشی چشمگیر را به خود دیده و خواهند دید، ولی این دیسک های بلوری هستند که جایگاه 
فروش بالا و اصطلاحا جهان شمولی بیشتری در بازارهای دنیای دیجیتال دارند. امید است که حضور 
 این دیس��ک ها بتواند گره از محبوبیت هر چه بیش��تر تلویزیون های 4K و کاهش قیمت آنها در بازار

 بردارد.

 4K در انتظار ورود دیسک های بلوری

  عکس های سلفی را با مونوپاد بگیریم
در مکان های شلوغ و در میان جمعیت که فضایی برای عکاسی نیست ، 
ابزار مونوپاد به یاری شما آمده و به سادگی امکان عکاسی و فیلمبرداری 
از زوایای غیر ممکن را برای شما فراهم می سازد. مونوپاد می تواند برای 
گرفتن عکس هایی از زاویه دید غیر معمول نیز استفاده شود. همچنین 
به وسیله مونوپاد قادر خواهید بود در گشت ها، مسافرت ها، میهمانی ها 
و کنسرت ها بدون نیاز به کمک کسی عکس های سلفی و دسته جمعی 
زیبایی از خود بگیرید. مونوپاد یک ابزار جمع و جور، سبک و قابل حمل 
 در جیب یا کیف همیشه همراه ش��ما خواهد بود. اکثر مردم مونوپاد را 
وسیله ای مانند سه پایه می دانند که تنها یک پایه دارد. اما در حقیقت 
مونوپاد یک وسیله خاص است که در ش��رایط خاصی بهتر از هر وسیله 

دیگری می توان برای نگه داشتن دوربین از آن استفاده کرد. در بهترین 
شرایط، تک پایه به شما این امکان را می دهد تا سرعت شاتر را تا یک یا 
دو پله پایین تر از س��رعتی که می توانید دوربین را بی حرکت با دست 
نگه دارید تنظیم کنید، بنابراین برای سرعت شاتر پایین مناسب نیست.

 استفاده آس��ان و حمل راحت، مناسب برای اس��تفاده با دوربین های 
دیجیتال و یا دوربین های، DSLR، وزن س��بک برای سهولت حمل، 
طراحی قابل تنظیم، مناسب برای اکثر تلفن های همراه، ایده آل برای 
مسافرت، خاطرات ویدئویی، عروسی، س��احل، کنسرت و عکس های 
هوایی، جنس بدنه از آلومینیوم، تنظیم آسان به هر زاویه و قابل استفاده 
برای تمامی گوش��ی های موبایل و دوربین های عکاسی از ویژگی های 

این محصول است. 

  یک برچسب ضدخش از همه چیز بهتر است 
برای تمام کاربران کالاهایی نظیر گوش��ی تلفن هم��راه و تبلت، حفظ 
س��لامت و زیبایی کالا مهم اس��ت و به همین منظور اکث��ر کاربران از 
ابزارهای محافظ برای امنیت ظاهری گوش��ی موبایل و تبلت استفاده 
می کنند، حتی برخی از این محافظ ها برای لپ تاپ های خود نیز استفاده 
می کنند. یکی از ابزارهای محافظتی که سابقه کاربری طولانی در ایران 
دارد، برچسب های ضدخش است که از قدیم الایام روی گوشی ها نصب  
می شده و همچنان مشتری دارد. برچسب های ضدضربه دو نوع مختلف 
دارند که نوعی از این برچسب ها به صورت معمولی و لاستیکی هستند 
و از کیفیت پایینی برخوردارند، اما برچسب های ضدضربه جدید با نام 
گلاس یا شیشه ای دارای مارک های مختلف هستند و برای مشتری این 

نوع برچس��ب ها از نظر پرداخت مادی باصرفه تر است. این برچسب ها 
ضدخش و ضدضربه هستند و نسبت به برچسب های لاستیکی مرغوبیت 
بیشتری دارند. در حال حاضر این نوع برچسب ها برای گوشی های مدل 

بالای بازار موجود است.  

  محافظ های با کلاس به جای کیف های کمری
یکی از کالاهایی که در حال حاضر در سطح بازار کالاهای جانبی موبایل 
مد نظر مشتریان تلفن های هوشمند است و از نظر کارایی زیبایی خاصی 
به گوش��ی موبایل می دهد، محافظ های��ی به نام بامپر و یا ربل اس��ت. 
 این محصول برای بیش��تر گوش��ی های مدل بالای بازار موجود است. 
 پرفروش ترین و متنوع ترین بامپرها متعلق به آیفون 5 است که با مدل های

مختلف فلزی، لاس��تیکی و نگین دار در بازار موجود اس��ت. بس��یاری 
 از کاربران فکر می کنن��د این محصول فقط روی نوار دور گوش��ی قرار 
می گیرد و سایر قسمت های گوشی را محافظت نمی کند، درحالی که 
طراحی این کالای جانبی بسیار پیشرفته است و در موقع برخورد گوشی 
با زمین می تواند ضربه و فشار را تحمل و از گوشی محافظت کند. بامپر 
آلومینیوم��ی Samsung Galaxy S5، بامپر ژله ای LG G3، بامپر 
ژله ای HTC One E8، بامپر ژله ای Huawei Ascend P7 و بامپر 
آلومینیومی 5S/5 Apple iphone از بامپرهای موجود در بازار هستند 
که ویژگی های نظیر طراحی شیک و مدرن، زیبایی و امنیت، دسترسی 
آس��ان به پورت ها و اسپیکر ها و سهولت اس��تفاده را برای گوشی های 

موبایل به ارمغان می آورند.     

از کیف های کمری موبایل تا مونوپادهای عکس سلفی 

  گوشی های قدیمی در مقابل گوشی های لمسی

اما حالا اوضاع فرق می کند. گوشی های موبایل در انواع اقسام مختلف و با قیمت های 
متفاوت در بازار موجود هستند و همین عامل باعث شده تا امروزه به نوعی همه از این 
فناوری استفاده کنند. مساله مهمی که در اینجا مطرح است، پیشرفت این تکنولوژی 
از زمان ورود به ایران تا به امروز اس��ت. گوش��ی های قدیمی جای خ��ود را تا حدود 
زیادی به گوشی های هوشمند لمسی داده اند؛ گوشی هایی که حالا می توانیم با آنها 
تقریبا تمام کارهای خود را انجام دهیم. با هوش��مند شدن گوشی های موبایل، لوازم 
جانبی این کالای ارتباطی بیش از گذشته مورد توجه کاربران قرار گرفت. از طرفی، 

گران شدن این وس��یله ارتباطی از جمله مواردی بود که باعث شد تا متقاضیان این 
تکنولوژی برای حفظ و نگهداری گوشی خود به خرید لوازم جانبی بپردازند. همچنین 
با هوشمندشدن گوشی های موبایل و روی کار آمدن اپلیکیشن های مختلف، این ابزار 
بیش از پیش مورد استفاده کاربران قرار گرفت و همین عامل باعث شد تا نیاز به برخی 
از لوازم جانبی برای تامین شارژ باتری، حافظه گوش��ی و ... مورد توجه شرکت های 

مختلف تکنولوژی قرار بگیرد. 
حالا بازار کالاهای جانبی هم مانند بازار موبایل گرم شده است. به نظر می رسد اهمیت 
این دست کالاها به حدی است که شاید نتوان استفاده از تلفن های هوشمند را بدون 
 آنها متصور ش��د. همین موضوع باعث شد تا سری به مجتمع گلس��تان و همچنین 

مغازه های خیابان احمد آباد بزنیم.

  اینجا تا چشم کار می کند، لوازم جانبی موبایل هست! 

در اصفهان نیز در کنار فروشگاه های موبایل خیابان بزرگمهر و بازار موبایل فردوسی، 
فروش��گاه های کالاهای جانبی نیز پدیدار ش��ده اند که به نوعی مکمل فروشگاه های 
موبایل هس��تند. یکی از مهم ترین مراکز فروش تجهیزات جانبی موبایل در اصفهان، 
مجتمع گلستان اس��ت. این مجموعه پنج طبقه ای با فروش��گاه هایی های پر از لوازم 
جانبی رنگارنگ موبایل در وسط خیابان احمد آباد اصفهان خودنمایی می کند. اینجا تا 
چشم کار می کند، لوازم جانبی موبایل هست و بس. اهمیت این مساله در دنیای فناوری 
پیشرفته موبایل ما را برآن داشت تا برای بررس��ی محصولات موجود در بازار کالاهای 

جانبی موبایل در اصفهان سری به این مجتمع بزنیم. به این ترتیب در یک شب تابستانی 
به مجتمع گلستان اصفهان سر زدیم. در اولین گام به فروشگاهی در طبقه نخست این 
مجموعه نگاهی انداختیم. مهم ترین کالایی که در این فروشگاه نظر ما را به خود جلب 
کرد، کیف های مختلف برای انواع گوشی های موبایل با برندهای شرکت های مختلف 
بود. از فروشنده در مورد این دسته از کالاهای جانبی پرسیدم. او به ما گفت: »معمولا 
کیف های موبایل پرطرفدارترین کالای جانبی موبایل نه تنها در ایران، بلکه در جهان 
هستند و در انواع اقسام مختلف طراحی می شوند.« وی همچنین اشاره ای به بامپرها 
داشت و افزود:» این نوع از کالاهای جانبی در ردیف کیف های محافظ موبایل قرار دارند 
که در طرح های مختلف ساخته می شوند و علاوه بر حفاطت از گوشی موبایل، موجب 

زیبایی هر چه بیشتر ان می شوند. «

  یک نوشته و کنجکاوی ما

به قصد بازدید از سایر فروشگاه های مجتمع از فروشگاه خارج شدیم. چندین فروشگاه را که از نظر گذراندیم، چشممان به نوشته ای روی شیشه 
یکی از فروشگاه ها افتاد:»پاوربانک موجود است«. کنجکاو ش��دیم و به داخل فروشگاه رفتیم. به دنبال بامپر دور تا دور فروشگاه را دید انداختیم، 
اطلاعی از وجود چنین کالایی و البته کاربرد آن نداشتیم. فروش��نده نزد ما آمد و گفت:» بفرمایید آقایون، من در خدمت هستم.« گفتیم:»پشت 
شیشه فروشگاه نوشته بود پاوربانک موجود است. ممکن است برای ما توضیح دهید که این کالا چه کاربردی دارد؟« فروشنده گفت: »پاور بانک 
به عنوان یک منبع تغذیه خارجی یا اکسترنال است که برای شارژ تجهیزات سخت افزاری )موبایل، تبلت، دوربین عکاسی و ...( مورد استفاده قرار 
می گیرد و به صورت یک باتری اضافه به گوشی های هوشمند متصل می شود.« او اضافه کرد:»پاوربانک بر اساس میزان ذخیره باتری خود تا دو الی 
سه بار گوشی های هوشمند را از صفر تا 100 شارژ کامل می کند. از طرفی باتری پاور بانک به صورت مستقیم با شارژر گوشی شارژ می شود. برای 

مثال یک پاور بانک 12 هزار میلی آمپری در شش ساعت فول شارژ می شود و یک گوشی موبایل را دو بار شارژ کامل می کند. «
در بین توضیحات فروشنده، مشتری وارد فروشگاه شد و پرسید، آقا ببخشید برچسب برای گوشیم می خواستم. فروشنده گفت، دو نوع برچسب 
داریم که یک نوعش پلاستیکی است و نوع دیگرش ضد ضربه که جدیدا به بازار آمده. کدامش را بدهم؟ مشتری پرسید: کدامش بهتر است؟ این 
سوال کافی بود تا باب آشنایی ما با یکی دیگر از کالاهای جانبی موبایل فراهم شود. فروشنده شروع به توضیح دادن کرد.  یکی از ابزارهای محافظتی 
که سابقه کاربری طولانی در ایران دارد، برچسب های ضدخش است که از قدیم الایام روی گوش��ی ها نصب  می شده و هم اکنون نسل جدید آنها 
که ضد ضربه نیز هست به بازار آمده. وی ادامه داد:» با هوشمند شدن گوشی های موبایل و استفاده از صفحات لمسی برای کار با اپلیکیشن های 

مختلف، نیاز به این برچسب ها بیشتر شده است. 

  دنیای کالاهای جانبی متنوع، اما وقت ما کم

از فروشنده بابت توضیحاتش تشکر کردیم و از فروشگاه خارج شدیم. برای آشنایی بیشتر با سایر فروشگاه های این مجموعه به سایر طبقه ها 
هم سری زدیم. کالاهای دیگری نظیر انواع شارژرها، باتری های موبایل، انواع حافطه های جانبی، پایه های عکاسی، شاتر عکاسی و ..... نیز در 
تمامی فروشگاه های این مجتمع خودنمایی می کردند. اما تنوع در دنیای کالاهای جانبی موبایل به قدری بود که بررسی تمامی آنها به فرصت 

یک روزه ما قد نمی داد. برای همین به چند مورد از این وسایل جانبی می پردازیم : 

گزارش اصفهان زیبا از یک روز گشت و گذار در مجتمع لوازم جانبی موبایل 

محمد امین شعرباف : هنوز سال های ابتدایی ورود موبایل به کشورمان را از یاد نبرده ایم؛ همان سال هایی که موبایل به یک کالای لوکس در بین قشر ثروتمند جامعه تبدیل شده بود و سایر اقشار جامعه قدرت مالی برای استفاده از 
آن را نداشتند. از سویی دیگر، کالاهای جانبی موبایل از همان روزهای ابتدایی پیدایش این تکنولوژی جزء جدایی ناپذیری برای این ابزار ارتباطی محسوب می شدند ، به طوری که یادمان هست کسانی را که با بستن کیف موبایل خود به 

کمرشان سعی در حفاظت از آن و البته جلب توجه عموم مردم را داشتند. 
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دانـــــش

روزنامــه خــری، فرهنگــی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

اپرا ویندوزفون
 بله را گفت

اعلامی جدید و 
هیجان انگیز 

شرکت سونی را به زبان طراحی اختصاصی خود در تولید محصولات موبایل می شناسند. خود سونی از این 
زبان طراحی با نام OmniBalance یاد می کند. اکسپریا Z3 دقیقا با چنین زبانی مطابقت دارد، اما در کنار 
آن یک تغییر کوچک و البته معمول را نیز رونمایی کرده است؛ یک فریم انحنادار. ایجاد این تغییرات بدون 
فداکردن قابلیت های مهم، نشان از توانایی سونی در ش��ناخت و تسلط کامل بر اصول طراحی خود دارد. در 
چنین شرایطی این اس��مارت فون همچنان دارای گواهینامه IP68 برای عدم نفوذ آب و گرد و خاک است؛ 
امکانی که سونی را به واسطه بهره گیری صحیح از آن شهره عام و خاص کرده است! وقتی که اکثریت اسمارت 
فون های بازار از سنسورهای تصویر سونی برای محصولات خود سود می برند، بجاست که دست تسلیم در 
برابر دوربین سونی اکسپریا Z3 بالا ببریم. سونی در اکسپریا Z1 دوربین 20.7 مگاپیکسلی خود را معرفی 
کرد، در نس��ل بعدی یعنی Z2 به ترمیم و بهبود آن اقدام کرد و در Z3 همچنان تمرکز خود را بر روی این 

بهینه سازی ها قرار داده است.

IFA شاهد رونمایی از نخستین دستگاه لومیایی بود که به شکل کامل تحت لوای مایکروسافت ارایه شده 
است.لومیا 830 خوش قدم مایکروسافت، نس��ل جدیدی برای لومیا 820 نوکیاست که در انواع رنگ، با 
دوربینی در شکل و شمایل لومیا 1020، ساختاری مشابه با 930، پوسته پشتی قابل جدا شدن و دکمه های 
سخت افزاری خازنی به بازار معرفی شده است. همان طور که مایکروسافت نیز پیش تر در خفا اعلام کرده 
بود، لومیا 830 را می توان یک اس��مارت فون بالارده با قیمتی مناسب نامید. صفحه نمایش 830 مدلی 
5 اینچی با رزولوشن 720p است و با یک پردازنده اسنپ دراگون 400 چهار هسته ای محاسبات خود را 
انجام می دهد. مهم تر از همه، دوربین آن 10 مگاپیکسلی چفت شده با تکنولوژی PureView و لرزش گیر 
تصویر لیزری است که خوش نیتی مایکروسافت را برای تعبیه این تکنولوژی در اسمارت فون های ارزان تر 
نشان می دهد؛ حرکتی که دوست داریم در اسمارت فون های بعدی مایکروسافت نیز شاهد باشیم. از دیگر 

سو، سیستم عامل قرارگرفته بر روی آن ویندوز فون 8.1 است.

 پس از گذشت یک س��ال از اعلام اپرا مبنی بر تولید نسخه ویندوزفون مرورگر
اپرا مینی، این شرکت بالاخره نسخه آزمایشی این مرورگر را آماده دانلود کرده 
است. در آگوست س��ال 2013 اپرا اعلام کرد که کار بر روی ورژن ویندوزفونی 
مرورگر محبوب خود را آغاز کرده است. حالا پس از گذشت یک سال، اپرا نسخه 
بتای Opera Mini را برای کاربران ویندوزفونی عرضه کرده است. اپرا بیش از 
300 میلیون کاربر در سراسر دنیا دارد که این رقم با خارج شدن برنامه از حالت 
بتا به شکل بسیار قابل ملاحظه ای افزایش خواهد یافت. اپرا مینی پیش تر برای 
اس��مارت فون های اندروید و iOS و بسیار از اس��مارت فون های پایین رده به 

صورت رایگان منتشر شده بود .

گوگل دعوت نامه ای را برای مراس��می در روز 24 ش��هریور ارسال کرده است. 
این مراسم در هند برگزار می شود و تقریبا می توان با اطمینان معرفی نخستین 
اسمارت فون برنامه اندروید وان را در این مراسم قطعی دانست. البته گوگل در 
اطلاعیه خود اشاره ای به معرفی یک اس��مارت فون اندروید وانی نداشته و تنها 
از این مراسم با عنوان »اعلامی جدید و هیجان انگیز« یاد کرده است. اما معرفی 
شرکای هندی این پروژه در Google I/O می تواند اطمینان ما را برای دیدن 
نخستین اسمارت فون اندروید وان در هند بیشتر کند. در ضمن، خبرهایی رسیده 
که می تواند شاهدی مهم دال بر انتشار زودهنگام اندروید L برای دیگر اسمارت 

فون های اندرویدی نیز باشد.

آخـرین خبرها / بالاخره بعد از تمامی شایعاتی که پیرامون آیفون 6 منتشر شد، قرار است روز 18 شهریورماه این گوشی هوشمند جدید معرفی شود.

اگر در 15 سال اخیر قصد سرهم بندی 
کامپیوتر خ�ود را داش�ته اید و به 
منابع انگلیسی زبان نیز دسترسی 
داش�ته اید، قطعا گذرتان به وبسایت 
مش�هور AnandTech افت�اده 
اس�ت.این وبس�ایت در س�ال 

1997 و توس�ط یک نوجوان جویای نام و باه�وش راه اندازی 
شد و طی مدت فعالیت خود تاکنون اخبار و بررسی های بسیار 
دقیقی از مادربوردها و دیگر اجزای سخت افزاری کامپیوترها 
داشته است. موسس خوش فکر این سایت آناند لال شیمپی 
امروز خبر داد که از حرفه ژورنالیستی کناره گیری می کند و 
هدف بعدی وی اپل خواهد بود! اپل همیش�ه به افراد باهوش 

در این حرفه علاقه مند بوده و در س�ال های اخیر نیز تعدادی 
از ژورنالیست های خوش فکر را به اس�تخدام خود در آورده 
اس�ت. یکی از س�خنگویان اپل نیز خبر پیوس�تن موس�س 
AnandTech به این شرکت را تایید کرده، ولی هنوز روشن 
نیست چه مسوولیتی در این شرکت خواهد داشت. شیمپی 
پیش تر همکاری های بسیار گسترده ای را با کارخانه های مهم 

تولید کننده سخت افزار برای تست محصولات آنها به انجام 
رسانده است. قبل از او نیز برایان کلاگ، از دیگر نویسنده های 
این وبس�ایت به اپل پیوس�ته بود و با این اتف�اق همکاری دو 
دوست قدیمی در اپل به ش�کل جدی تری ادامه پیدا خواهد 
کرد. پیش بینی شده که یکی از اصلی ترین فعالیت های آنها بر 

روی پردازنده های موبایلی شرکت اپل باشد.

تازه هایک ژورنالیست در شرکت اپل

  مکث 
هواوی در IFA 2014 از جدیدترین پرچمدار خود اسند میت 7 رونمایی کرد. به لطف 
افشاگری هایی که تا امروز از این اسمارت فون مشاهده کرده بودیم، تقریبا می دانستیم 
در انتظار چه محصول غول آس��ایی هس��تیم، اما حالا می توانیم نگاهی بسیار دقیق تر 
 به مشخصات آخرین حربه هواوی در بازار فبلت ها داش��ته باشیم. دلیل اطلاق صفت 
»غول آسا« جدا از بحث سخت افزاری، به اندازه این فبلت بازمی گردد. طولی معادل 157 
میلیمتر، عرضی معادل 81 میلیمتر و ضخامتی به اندازه 7.9 میلی متر، تازه مولود هواوی 
را بزرگ تر اما باریک تر از دیگر غول کنونی و تازه معرفی شده سامسونگ، یعنی گلکسی 
نوت 4 کرده است. این اسمارت فون همچنین اندکی نسبت به دیگر فبلت های کنونی 
دارای اضافه وزن است. اسند میت 7 به دلیل بدنه آلومینیومی خود وزنی 185 گرمی را 

به ثبت رسانده که حدود 10 گرمی بیش از گلکسی نوت 4 است.

  صفحه نمایش 6  اینچی با قدرت محاسباتی بالا
اس��ند میت 7 با یک صفح��ه نمای��ش 6  اینچی از ن��وع LCD LTPS و رزولوش��ن 
1080x1920 پیکسل و در نتیجه تراکم پیکس��ل عالی 368ppi تولید شده است. از 
طرفی در درون خود یک چیپست تنومند های سیلیکون Kirin 925 دارد تا اسمارت 
فون در لحظات سخت و دشوار محاسباتی، هیچ ترسی به خود راه ندهد! این چیپست 
مدلی 9 هسته ای است که چهار هس��ته آن در فرکانس 1.8 گیگاهرتز و چهار هسته 
دیگر در 1.3 گیگاهرتز و یک تک هس��ته نیز با فرکانس��ی 230 مگاهرتزی به فعالیت 
می پردازند. این تک هس��ته مدلی به نام Auto DSP Tensilica HiFi3 است که 
مسوولیت پردازش صوت به آن محول شده. همراه این اسمارت فون، ایرفونی با قابلیت 
کاهش دهنده نویز نیز ارایه شده که بدون شک موسیقی دوستان از این ویژگی خوشنود 
خواهند بود. اسند میت 7 در دو مدل به بازار وارد خواهد شد؛ مدلی با رم دو گیگابایت و 
حافظه داخلی 16 گیگابایتی و دیگری با سه گیگابایت رم و حافظه داخلی 32 گیگابایتی. 
در پشت این فبلت نیز یک دوربین 13 مگاپیکسلی با دیافراگم F/2.0 ساخت سونی و 

را خواهید یافت.یک برگ برنده دیگر اسند میت 7 یعنی اسکنر اثر انگشت 

  ذخیره انرژی با باتری 4100 میلی آمپر 
از دیگر موارد متمایزکننده این فبلت، باتری پرحرص و ولع آن است. منبع تغذیه اسند 
میت 7 یک منبع 4100 میلی آمپر ساعتی لیتیوم پلیمری است که فبلت شما را برای 
مدت های مدیدی زنده نگه خواهد داش��ت. هواوی چون سامس��ونگ در فبلت خود از 
قابلیتی به نام Ultra Power Saving بهره گرفته تا از انرژی گران بهای دستگاه شما 
در سر بزنگاه ها محافظت کند. سیستم عامل قرارگرفته بر روی آن نیز اندروید 4.4 کیت 

کت است که با اینترفیس انصافا زیبای EMUI 3.0 همراه شده است.

  ادعای شگفت انگیز اثر انگشت 
اندکی ادعاهای هواوی در مورد اسکنر اثر انگشت اسند میت 7 را نیز بازگو کنیم. هواوی 
ادعا دارد که چنین اسکنری می تواند تا 80 درصد سریع تر قفل دستگاه شما را باز کند. 
علاوه بر این نسبت 508PPI این سنسور، حساسیت فوق العاده بالای آن را به رخ دیگر 
دستگاه ها می کشد و دست شما حتی اگر خیس باشد یا به درستی بر روی سنسور کشیده 
نشود، به ادعای هواوی فرآیند اسکن با موفقیت انجام می شود.  این مشکل به شکل اخص 
به دردسرهای کاربران اسکنرهای سامسونگ و اپل اش��اره دارد که البته صحت وسقم 

ادعای هواوی را نیز باید در تست های مختلف بررسی کرد.

  قیمت این گوشی چقدر است ؟
هواوی چون اغلب ش��رکت های حاضر در IFA اعلام قیمت محص��ول خود را به بعد 
موکول نکرده؛ قیمت مدل 2 گیگابایت رم/حافظه داخلی 16 گیگابایت آن 499 یورو 
اعلام شده و مدل سه گیگابایت رم/حافظه داخلی 32 گیگابایت نیز قیمتی 599 یورویی 
خواهد داشت. این محصول از آغاز س��ه ماهه چهارم و در بیش از 30 کشور دنیا فروش 

خود را آغاز می کند.

معرفی جدیدترین گوشی موبایل دنیا 

یک بچه غول دوست داشتنی با   ادعای اسکنر اثر انگشت  

ویژگی های این گوشی چیست؟
این ویژگی ها همه خوب و بجا هس��تند، ولی لومیا 730 قرار است در قامت 
یک اسمارت فون نیز برای شما اعمالی را انجام دهد. ویژگی های این اسمارت 

فون به این ترتیب است:
• ویندوزفون 8.1

 OLED 1280 پیکسل از نوعx720 صفحه نمایش 4.7 اینچی با رزولوشن •
کلیر بلک

• یک گیگابایت حافظه رم
1.9/f دوربین عقب 6.7 مگاپیکسل با لنز •

• دوربین جلوی 5 مگاپیکسل با لنز واید انگل f/2.4 بیست و دو میلی متری
• هشت گیگابایت حافظه داخلی با پشتیبانی از میکرو اس دی

لومیا 730 همان ط��ور که پیش تر نیز ش��نیده بودی��م، در دو ورژن به بازار 
خواهد آمد؛ مدلی با پشتیبانی از ارتباطات 4G LTE که تحت عنوان لومیا 
735 معرفی شده و مدلی با پشتیانی از دو سیم کارت با نام لومیا 730 که از 
ارتباطات 3G پشتیبانی می کند. مدل دو سیم کارته قیمتی 199 یورویی 
خواهد داش��ت و مدل لومیا 735 نیز با 219 یورو به فروش خواهد رس��ید. 
برای هدیه، مایکروسافت اکانت سه ماهه استفاده نامحدود از سرویس های 

اسکایپ را نیز به خریداران هدیه می دهد.

یک گوشی هوشمند و یک کاربرد ویژه 

جنگ اسمارت فون ها 
در ثبت عکس های سلفی 

لومیا 730 با دوربین 5 مگاپیکس��لی جلوی خود در کنار امکانات نرم افزاری قول ثبت بهترین تصاویر سلفی را به شما داده است. اسمارت فون ثبت سلفی 
نوکیا یک قول بزرگ به کاربران خود داده است؛ اینکه در این هیاهوی اسمارت فون های ثبت س��لفی، بهترین تصویر را برای آنها ثبت کند. اسمارت فون 
مخصوص ثبت سلفی نوکیا با نام لومیا 730 توسط مایکروس��افت در IFA 2014 رونمایی شد. اما سوال اینجاس��ت که چگونه این اسمارت فون کیفیت 
سلفی های شما را افزایش خواهد داد؟ لومیا 730 دارای یک دوربین 5 مگاپیکس��لی با لنزی واید انگِل است که قادر است با ایجاد دیدی عریض تر در کنار 
منبع غنی پیکسل های خود، بهترین تصاویر را به ثبت رس��اند.همچنین در لومیا 730 یک اپلیکیشن مخصوص ثبت سلفی نیز پیش بینی شده است. این 
اپلیکیشن به شما اجازه می دهد که جنبه ها و ویژگی های هر تصویر را با افکت ها و فیلترهای مختلف ترمیم کنید.گذشته از تمام این موارد، لومیاهای نوکیا 

استاد ثبت تصویرند و آزمایش خود را سال هاست که در تست های دشوار پس داده اند!
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سونی با شمشیر تیز سامورایی می جنگد  اولین گوشی مایکروسافت را ببینید

سامس��ونگ پنجش��نبه علاوه بر رو کردن برگ برنده خود در بازار فبلت ها، یعنی گلکسی نوت 4 یک 
هم خانواده و همزاد دیگر را نیز برای این فبلت به دنیا معرفی کرد؛ هم خانواده ای که البته یک ویژگی 
اساسی و کاملا متمایزکننده دارد، صفحه نمایش انحنادار! این انحنای زیبا که البته تنها در یک طرف از 
حاشیه های صفحه نمایش قرار گرفته، به گفته سامسونگ دارای مزایای متعددی است. نخست اینکه 
شما می توانید با رویت نوتیفیکیشن ها در حاش��یه صفحه نمایش و بدون نیاز به کل صفحه نمایش به 
عمر باتری خود بیفزایید. دوم اینکه امکان دیدن سریع تر و مستقیم تمامی اپلیکیشن های شبکه های 
اجتماعی که معمولا بیش��ترین بازدید از آنها انجام می ش��ود و همچنین دیگر آپدیت های نرم افزاری 
فراهم ش��ده اس��ت و در آخر اینکه، با امکاناتی که برای همین انحنا در نظر گرفته شده می توان سطح 
دسترسی ها، دکمه ها و تنظیمات بیشتری را برای اسمارت فون تعریف کرد.گلکسی نوت Edge چون 

گلکسی نوت 4 دارای یک قلم S Pen نیز هست.

همزاد گلکسی نوت 4 در بازار
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گزارش

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 

 5 میلیارد تومان اعتبار برای طرح های 
عمرانی شهر سده لنجان 

در نشست خبری شهردار این شهر عنوان شد: 
 50 در  لنج�ان  س�ده  ش�هر 
کیلومتری جنوب غربی اصفهان 
در محدوده شهرستان لنجان با 
مساحت 2720 هکتار جمعیتی 
ح�دود 20 ه�زار نف�ر را در خود 
جای داده است. مردم این شهر 
مردمی مومن، ولایت مدار و آگاه 
هس�تند و در هم�ه صحنه های 
انقلاب تاکنون خوش درخشیده 
اند که تقدیم 54 شهید والامقام 
در دوران دفاع مقدس خود دلیل 

روشنی بر این مدعاست.

بازدی�د خبرن�گاران از  پ�روژه ه�ای 
عمرانی 

قبل از نشس��ت خبری ش��هردار س��ده لنجان، 
خبرنگاران و اعضای شورای اسلامی شهر از  پروژه 
های عمرانی در دست اجرای شهرداری بازدید کردند. در این بازدید 
شهردار به تشریح  پروژه ها پرداخت و توضیحات لازم را ارایه کرد و 
خبرنگاران نیز سوالات خود را مطرح و پاسخ آنها را از زبان مهندس 

میثم محمدی شهردار و اعضای شورای شهر شنیدند.
طرح های عمرانی که در این بازدید خبرنگاران از نزدیک در جریان 
روند اجرای آنها قرار گرفتند عبارت بودند از: اس��تخر سرپوش��یده، 
اجرای آب نمای میدان س��فیر امید، تکمیل رستوران سنتی پارک 
کوهستان، مرمت حمام قدیمی شهر، احداث خیابان ناظم الرعایا و 
محله هاجر، اجرای پارک ترافیک، پیاده روسازی معابر سطح شهر و 

... که در سال جاری اجرا می شوند. 

نشست خبری شهردار و اعضای شورای اسلامی شهر 
ش��هردار س��ده لنجان در نشس��ت خبری با خبرنگاران گزارشی از 
عملکرد یکساله شهرداری را ارایه کرد: وی گفت: قطعاً تغییر دولت و 
همزمانی آن با تغییرات شوراهای اسلامی شهر و روستا توانست نقطه 
عطفی در تاریخ تغییرات دولت ها و ش��وراها باشد و این هماهنگی 
رضایتمندی م��ردم را در بردارد. میثم محمدی ع��دم نقدینگی در 

سیستم دولتی و ش��هرداری ها را نگران کننده عنوان کرد و گفت: 
عدم نقدینگی و جابجایی شهرداران و ش��وراهای اسلامی وضعیت 
خوبی برای شهرداری ها در سال گذش��ته نبود و وجود  پروژه های 
نیمه تمام و تنظیم بودجه سال جاری نیز از جمله مسایل و مشکلات 

مهم شهرداری بود. 
وی افزود: خوشبختانه شهرداری سده لنجان توانست سال گذشته را 
به خوبی پشت سر بگذارد و علاوه بر تحقق بودجه سال گذشته برنامه 

ریزی های خوبی برای سالجاری نیز داشته باشد. 
وی خاطر نشان کرد:  پروژه های سالجاری بیشتر رویکرد فرهنگی 
تفریحی دارد که می توان از آن جمله به س��اخت موزه و نگارخانه، 
کلنگ زنی استخر، تکمیل رستوران پارک کوهستان و پارک کودک 
اشاره کرد که علاوه بر ایجاد محیطی تفریحی و شاد برای مردم می 

تواند درآمدی پایدار نیز برای شهرداری داشته باشد. 

5 میلیارد تومان بودجه برای طرح های عمرانی 
شهردار سده از اجرای 20  پروژه عمرانی در سالجاری خبر داد و گفت: 
این  پروژه ها هم اینک در سطح شهر فعال است که برای اجرای آنها 
اعتباری هرکدام بین 50 میلیون تا یک میلی��ارد تومان اعتبار نیاز 
است و در کل 5 میلیارد تومان اعتبار برای آنها تخصیص یافته است. 
وی افزود: امیدوارم با حمایت و همدلی اعضای محترم شورای شهر با 
شهرداری و تلاش سایر همکارانم بتوانیم با اجرای هرچه سریعتر این  
پروژه ها علاوه بر فراهم ساختن اعتماد مردم شاهد توسعه و پیشرفت 

شهر نیز باشیم. 
وی از اجرای نورپردازی کل شهر در یکماه آینده خبر داد و گفت: در 
حوزه زیباسازی فعالیت های خوبی انجام شده که می توان به عنوان 
نمونه به رنگ آمیزی جداول، نصب علایم ترافیکی و ... اش��اره کرد.

محمدی  پروژه های ش��هرداری را به دو دس��ته روبنایی و زیربنایی 
تقسیم کرد و گفت:  پروژه های زیربنایی نقش مهمی در سازندگی 
شهر دارد که میتوان به احداث کمربندی شهر، طرح جامع، تملک 

اراضی مورد نیاز شهرداری و ... اشاره کرد. 
وی اف��زود: در م��ورد  پ��روژه ه��ای روبنای��ی نی��ز اقدام��ات 
خوب��ی ص��ورت گرفت��ه ک��ه می ت��وان ب��ه برگ��زاری جلس��ات 
کمیت��ه توافق��ات ش��هرداری اش��اره ک��رد ک��ه توانس��تیم 
 ب��ا ی��ک میلی��ارد توم��ان خیاب��ان ناظ��م الرعای��ا و کوچ��ه 
هاج��ر را آزادس��ازی و تعری��ض کنی��م و امیدواریم بتوانیم س��ال 
 آینده خیابان های مدرس و س��ردار را نیز آزادس��ازی کنیم و با این 

آزادسازی ها طرح تفضیلی شهر نیز اجرا شود.

ممیزی املاک مهم ترین  پروژه مطالعاتی
شهردار سده ممیزی املاک را مهم ترین  پروژه مطالعاتی شهر عنوان 
کرد و گفت: با اجرای این  پروژه یکی از معضلات شهر برطرف شد و 
امروز با در دست داشتن اطلاعات کامل به مردم خدمت رسانی کنیم. 
وی افزود: مطالعات مرحله اول و دوم  پروژه دفع آب های س��طحی 
شهر، تهیه GIS فضای سبز ش��هرداری، طراحی مجموعه ترافیکی 
شهرداری، طراحی تقاطع های خیابان امام )ره(، اتوماسیون اداری 
و نرم افزارهای مالی از دیگر  پروژه های مطالعاتی ش��هرداری سده 
لنجان است و باید گفت: در راستای حذف کاغذ گام مهمی برداشته 
ایم و امضای الکترونیکی صورت می گیرد که امیدواریم این اقدامات 
که نشان دهنده وحدت و تعامل شهرداری و شورا در جهت خدمت 

رسانی بهتر به مردم است مورد رضایت آنان قرار گیرد. 

90 هکتار از سده لنجان بافت فرسوده است 
محمدی با اشاره به جمعیت 20 هزار نفری سده لنجان گفت: وسعت 
شهر سده لنجان با احتساب منطقه کارگاهی 760 هکتار بوده که از 

این میزان، 90 هکتار بافت فرسوده است.

بودجه شهرداری افزایش می یابد
وی بودجه شهرداری در سال جاری را 8/5 میلیارد تومان اعلام کرد و 
گفت : با اصلاح بودجه، این میزان در سال جاری به ده میلیارد تومان 
می رسد که 60 درصد بودجه عمرانی و 40 درصد بودجه جاری است.

شهردار سده لنجان افزود: معرفی  پروژه های در دست اقدام براساس 
بودجه سال 93 صورت می گیرد که تعدادی امسال و تعداد دیگری 

در سال های آینده به بهره برداری می رسند. 
رییس شورای اسلامی ش��هر س��ده لنجان نیز به خبرنگاران گفت: 
تغییر و تحول و بهره برداری از  پروژه ه��ای عمرانی، طراحی  پروژه 
های جدید و ... شهر سده لنجان در بین شهرستان های لنجان قابل 

قبول بوده اس��ت. این در حالی اس��ت که در ابتدای شروع فعالیت 
اعضای شورای دوره چهارم، هیچ  پروژه ای در شهر طراحی و کلنگ 
زنی نشده بود ، ش��هرداری بدهی معوقه داشت که با تلاش شهردار، 
نسبت به پرداخت دیون اقدام ش��د و امروز شهرداری سده لنجان از 
لحاظ تعداد  پروژه ها و  پروژه هایی که به بهره برداری رسیده، کارنامه 

قابل قبولی از خود ارایه داده است. 
نبی اله ادیبی گفت: در طول فعالیت شورای دوره چهارم در یکسال 
گذشته، 110 جلس��ه رسمی در تالار ش��ورا برگزار شد که ماحصل 
این جلسات 400 مصوبه بود. البته شورا جلساتی نیز برای پیگیری 
مشکلات مردم با مسوولین مختلف استان، شهرس��تان و ... داشته 
است. وی افزود: ما برای حل مشکلات بین بخشی جلساتی را نیز با 
نماینده مردم لنجان در مجلس شورای اسلامی و دیگر مسوولین در 
 زمینه فاضلاب شهر، مخابرات، درمانگاه ش��بانه روزی، دامداری ها 

و ... برگزار کردیم. 

از خروج سرمایه هایمان جلوگیری می کنیم
سخنگوی دوره چهارم شورای اسلامی شهر سده لنجان گفت: اکثر 
اعضای شورا در دوره چهارم فرهنگی هستند و معتقدند 400نفر از 
دانش آموزان برای تحصیل به شهرهای اطراف عزیمت کرده اند که 
در نتیجه خروج سرمایه را موجب شده و برای همین سعی داریم با 
برگزاری جلساتی تلاش کنیم تا مدارس شهر قابل قبول شده و دانش 
شورا نیز آن اس��ت تا با مصوبات و تصمیمات متکی بر آراء عمومی و آموزان ما در سطح شهرستان و یا حتی استان، رتبه کسب کند و عزم 

تکیه بر نظرات نخبگان، از نظرات کارشناسی آنان بهره گیریم. 

ملاقات با مردم در مساجد 
وی یکی از وظایف شورا را پاسخگویی به مردم دانست و افزود: در این 
راستا شهردار و اعضای شورای اسلامی شهر  در مساجد حضور یافته 
و با برگزاری جلسات پرسش و پاسخ، با مردم گفتگو کرده و مشکلات 
را رصد می کنیم و تاکنون نیز یک دوره کامل این جلسات در مساجد 
برگزار شده و دوره دوم نیز به زودی اجرای خواهد شد. ادیبی اظهار 
کرد: عزم شورا، حل کامل مشکلات حمل و نقل به خصوص در آستانه 
بازگشایی مدارس است و با خرید و اضافه کردن یک دستگاه اتوبوس 
به ناوگان حمل و نقل ش��هری، امروز در جهت حمل و نقل شهری، 

مشکلی نداریم. 

مدارس، هوشمندسازی می شوند
رییس شورای اسلامی شهر سده لنجان از هوشمند سازی مدارس 
این شهر خبر داد و گفت: مدارس ش��هر سده امروز ازنظر ساختمان 
ش��رایط خوبی ندارند و در پنج سال گذش��ته پنج مدرسه از چرخه 
آموزش خارج شده اند و احتمال تعطیلی مقاطع تحصیلی وجود دارد. 
همچنین دلیل مهاجرت برای تحصیل به اطراف، بحث هوشمندسازی 
مدارس بوده که با همت و تلاش ش��هردار فرهنگدوس��ت، قرار شد 
در نشس��ت با مس��وولین آموزش و پرورش، برای س��ال تحصیلی 
94-93 کلیه کلاس های درس��ی در همه مقاط��ع به صورت کامل 
هوشمندسازی شوند که این اقدام بزرگی اس��ت که از نظر اهمیت 

حتی از اجرای  پروژه ها  نیز مهم تر است

دامداری ها به خارج شهر می روند
وی افزود: امروز گام هایی در راس��تای تجمیع دامداری ها برداشته 
شده و تا  شش ماه آینده و با پیگیری های مستمر، تجمیع دامداریها 

و خروج آن ها از سطح شهر را شاهد خواهیم بود. 
رییس شورای اس��لامی شهر  سده لنجان گفت: ش��هرداری ها باید 
به دنبال درآمدزایی باش��ند و س��ده لنجان دارای فرصت ها، منابع 
خدادادی، موقعیت اس��تثنایی، زمین مناسب و تپه های زیباست و 
جاذبه های توریستی آن، سرمایه گذاران را جذب کرده که امیدواریم 
س��ال های آینده بتوانیم از تفرجگاه های تفریحی برای شهرداری 
 درآمدزایی کنی��م. ادیبی اظهار امی��دواری کرد: با به��ره برداری از  
پروژه های مختلف، بتوان در راس��تای توس��عه و آبادانی شهر سده 
لنجان گام برداشت و خدمات شورا و ش��هرداری در سه سال آینده، 

رهاوردهای خوبی داشته باشد. 

رضایت مردم از عملکرد شورا و شهرداری 
وی خاطر نشان کرد: امروز نقطه آغاز فعالیت های شورا و شهرداری 
 است و خدمات به ش��هروندان به نحو بس��یار مطلوب تری استمرار 
می یابد. ادیبی گفت: بازخورد فعالیت های ش��ورا و شرکت اعضای 
 شورا در جلسات پرسش و پاس��خ بیانگر رضایتمندی شهروندان از 
فعالیت های انجام شده می باشد. اردشیر البندی نایب رییس شورای 
اسلامی شهر س��ده لنجان هم گفت: تمام فعالیت های انجام شده، 
مرهون همدلی و صمیمی��ت بین اعضای شوراس��ت که ترکیبی از 
اعضای باتجربه و جوان اس��ت. وی افزود: امروز ش��روع کار ماست و 

امید است در سال های آینده، شهرداری درآمد پایدار داشته باشد. 
مجید لیموچی دیگر عضو شورای اسلامی شهر سده لنجان هم گفت: 
باید از کلیه شهرداران و اعضای شورای اسلامی شهر  سده لنجان که 

در گذشته به مردم خدمت کردند تشکر کنم.
وی ادامه داد: شهر یک موجود زنده اس��ت و باید آن را پرورش داد و 
 امیدواریم بتوانیم در ارایه مس��وولیتی که داریم بکوشیم. لیموچی 
گفت: با تدبیر و تعامل مردم، ش��ورا و ش��هردار امروز اعتمادسازی 
ایجاد شده است. این عضو ش��ورای اسلامی شهر  سده لنجان افزود: 
هدف اصلی شورا اداره کردن شهر نیس��ت بلکه هدایت شهر است و 
سیاستگذاری اداره شهر گامی برای هدایت ش��هر به جایگاه اصلی 

آن است. 
وی افزود: ما دست س��رمایه گذاران را برای سرمایه گذاری در شهر 

سده لنجان می فشاریم و با آغوش باز پذیرای آنان هستیم.
مجتبی ادیبی از دیگر اعضای شورای اسلامی شهر  سده لنجان هم به 
تشریح توجیه طرح ها و  پروژه های در دست اقدام پرداخت و گفت: 
اتمام  پروژه های نیمه تمام، اولویت بندی، مهم بودن  پروژه ها و ... در 

اجرای آنها مدنظر خواهد بود.

ساخت میدان امام حسین )ع( آرزوی دیرینه مردم 
با حضور جمعی از مس��وولین  عملیات اجرایی س��اخت میدان امام 

حسین )ع( در ورودی شهر  سده لنجان آغاز شد.
 ش��هردار س��ده در این خصوص گفت: این  پروژه یکی از آرزوهای 
چندین ساله مردم این شهر است و این نطقه یکی از نقاط حادثه خیز 

شهر و محل اتصال چند خیابان به هم است.
 وی افزود: به جهت اینکه شهر سده از شمال به اراضی کشاورزی از 
سمت شرق و غرب با دو شهر ورنامخواس��ت و  زاینده رود موزاییک 
است و فقط از جنوب می توانیم شهر را توسعه دهیم پس این میدان 

می تواند یکی از مهم ترین میدان های شهر باشد. 
میثم محمدی گفت: امیدواریم با احداث ای��ن میدان با پیش بینی 
اعتباری 20 میلیارد ریال و قطر میدان 500 متر و جاده مواصلاتی به 
طول 2 کیلومتر بتوانیم رفاه مردم را فراهم کنیم و با آسایش و امنیت 

از این منطقه تردد کنند. 
وی افزود: در این طرح انتهای خیابان توحید، بلوار بصیرت، بلوار امام 
حسن مجتبی )علیه السلام(، 20 متری شهرک جنوب و 20 متری 

خیابان سردار به این میدان متصل خواهد شد. 
وی از معاون استاندار و دیگر مسوولین خواست تا با حمایت از  پروژه 
کمربندی جنوب شهر سده که مصوبه شورای ترافیک استان را دارد 
و در طرح جامع سده نیز قرار دارد بتوانند این  پروژه را عملیاتی کنند 

و مردم  از امنیت و رفاه بهتری برخوردار شوند. 

پروژه های  در دست اجرای
 شهرداری در سال جاری

استخر سرپوشیده شهرداری با مشارکت سپاه ناحیه لنجان

اجرای میدان امام حسین )ع( و ادامه بلوار امام حسن مجتبی )ع(

اجرای آبنمای میدان سفیر امید

تکمیل رستوران سنتی پارک کوهستان

مرمت حمام قدیمی شهر

احداث خیابان های هاجر و ناظم الرعایا

لکه گیری و آسفالت معابر سطح شهر 

اجرای پارکینگ ترافیک 

پیاده روسازی معابر سطح شهر 

خرید یک دستگاه تلویزیون شهری 

خرید و اجرای آبیاری قطره ای فضای سبز 

خرید بلوک فرش و اجرای پیاده روسازی

ادامه اجرای روشنایی بلوار امام حسین )ع(

اجرای سرویس بهداشتی پارک کوهستان 

احداث شبکه برق پارک شهر ک جنوب و پارک جنگلی

خط کشی جداول- معابر و رنگ آمیزی سرعت گیرها

خرید و نصب پایه های چراغ راهنمایی میدان نیایش و 
علایم ترافیکی سطح شهر  

اجرای آب بندی آبنماهای سطح شهر 

نصب اسباب بازی و کفپوش پارک های توحید و ایثارگران

بهسازی میدان دانشجو )ورودی دانشگاه(

بهسازی و احداث سوله پارکینگ واحد موتوری 

عباس 
چیوائی
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بیشترین تعاونی های برتر استان در اصفهان، دهاقان و لنجان   اجرای طرح تفکیک آب بهداشتی و شرب جدی است
 در مراسم تجلیل از تعاونی های برتر، معاون امور تعاون اداره 
کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان اصفهان با اشاره بر اینکه 
پیشرفت کشور مگر با تعاون ، کار گروهی و ترویج فرهنگ آن 
در کشور میس��ر نیس��ت، افزود: تعاونی برتر، تعاونی است که 
نسبت به تعاونی های هم رشته  خود از وضعیت مطلوب تر و 

قابل قبول تری برخورد دار باشد. 
علیرضا تیغ س��از الزامات تعاون های برت��ر را در پایبندی به 
قانون، پرداخت حقوق دولتی، میانگین رشد اقتصادی مثبت و 
رعایت استانداردهای لازم دانست و عنوان کرد: طی فراخوانی 

که توس��ط اداره تع��اون، کار و رفاه اجتماعی اس��تان صورت 
گرفت، در نهایت و پس از بررس��ی ه��ای لازم، 38 تعاونی به 
عنوان تعاونی های برتر انتخاب شدند که از این بین 17 تعاونی 
رتبه اول را کس��ب کردند و یک اتحادیه و یک اتاق تعاون هم 

حائز رتبه برتر شدند. 
 در بین شهرس��تان های اس��تان، نج��ف آباد بیش��ترین آمار 
ثبت نام در طرح را داشت و اصفهان، دهاقان و لنجان بیشترین 
رتبه های برتر را به دست آوردند. وی عنوان کرد: هشت هزار 

تعاونی در استان اصفهان داریم. 

قائم مقام وزیر نیرو با اشاره به اینکه طرح تفکیک آب بهداشتی و 
آب شرب جدی است، گفت: برای انجام این طرح، افزون  بر تامین 
 امکانات و بستر فنی، باید فرهنگ  س��ازی لازم برای استفاده از 

آب  های بسته  بندی در بین مردم انجام شود.
ستار محمودی با بیان اینکه شیوه  های مصرف آب در کشور باید 
دگرگون شود، اظهار داشت: امسال به  دلیل خشکسالی، حدود 
۵17 شهر در شرایط سر به سر تولید قرار داشتند که از این بین 
1۲ کلانشهر با جمعیت حدود ۲3 میلیون نفر با سطوح متفاوت 

در شرایط تنش آبی بودند. 

وی بیان داشت: در این ش��هرها پایش مدوام آب انجام گرفت و 
وضعیت منابع موجود، میزان مصرف و اقدامات لازم برای مدیریت 
مصرف و کاهش هدررفت آب انجام گرفت و خوشبختانه با اقدام 
موثر شرکت  ها، تابس��تان را بدون قطعی آب برنامه  ریزی شده 

سپری کردیم. 
 قائم  مقام وزی��ر نیرو تصریح ک��رد: با توجه به ش��رایط موجود، 
شیوه  های مصرف آب در کش��ور باید دگرگون شود و بخشی از 
 این دگرگونی در حیطه عمل متولیان بخش آب اس��ت که باید 

جدی تر از پیش در نظر گرفته شود. 

آیا فروش و هدیه کردن شراب یا گوشت خوک و یا هر چیزی که خوردن 
آن حرام است به کسی که آن را حلال می داند، صحیح است؟

حضرت آیت الله خامنه ای: فروش و هدیه کردن چیزی که خوردن 
یا آشامیدن آن حرام است، اگر به قصد خوردن و آشامیدن باشد 
و یا انسان بداند که خریدار آن را برای خوردن و آشامیدن مصرف 
می کند جایز نیس�ت؛  هرچند که خریدار خ�وردن آن را حلال 

بداند. 

 آغاز مطالعات واردات 
آب از خارج

مشکلات صنعت سنگ 
همچنان پابرجاست

 درآمد 5 ماهه گمرک
 58 هزارمیلیارد ریال

 وزیر نیرو گفت: واردات آب از سایر کشورها در 
حال مطالعه بوده و یک��ی از گزینه های جدی 
برای تامین آب در معاونت آب و آبفای وزارت 
نیرو، استفاده از آب های ژرف است. به گزارش 
اصفهان زیبا به نقل از فارس،حمید چیت چیان 
اظهار داشت: با ابلاغ مصوبه های چهاردهمین 
نشست شورای  عالی آب، زمینه های مناسبی 
برای اص��لاح و بازس��ازی ش��بکه های توزیع 
آب فراهم می ش��ود. وی ادام��ه داد: منابع آب 
زیرزمینی اس��تان خراس��ان رضوی با کاهش 
قابل  توجهی مواجه شده و از تمام ظرفیت های 
سازه ای جهت اس��تحصال آب استفاده شده 
است. وزیر نیرو در ادامه از آغاز عملیات اجرایی 
احداث بخش بخار نیروگاه فردوسی با استفاده 
از ظرفیت ه��ای قانون بودجه توس��ط مپنا در 
آینده نزدیک خبر داد و بر ل��زوم توجه جدی 
بخش برق به استفاده از انرژی های تجدیدپذیر 

تاکید کرد. 

رییس انجمن صنفی کارفرمایان سنگبری استان 
اصفهان گفت: مسوولان برای حل مشکلات صنعت 
سنگ قول هایی دادند، اما این قول ها عملی نشد و 
مشکلات صنعت سنگ استان همچنان وجود دارد.

رضا احم��دی اظهار ک��رد: متاس��فانه همچنان 
مشکلات صنعت سنگ پابرجاست.

رییس انجمن صنفی کارفرمایان سنگبری استان 
اصفهان ادام��ه داد: برای حل مش��کل واحدهای 
سنگبری قول هایی داده شد، اما متاسفانه مسوولان 
این قول ها را عملی نکردند و وزارت صنعت، معدن 
و تج��ارت و مالیات هم��کاری لازم را ب��رای رفع 

مشکلات ندارند.
احمدی یادآور شد: واحدهای س��نگبری به قول 
خود عمل کردند و اظهارنامه های خود را ارس��ال 
کردند، اما مسوولان به قول های خود عمل نکردند.

وی ادامه داد: ب��رای نمونه در منطق��ه دولت آباد 
واحدهای س��نگ مش��کلات زیادی دارن��د و این 
در حالی است که این مش��کلات باعث نارضایتی 
صنعتگران و تولیدکنندگان این منطقه شده است.

رییس کل گم��رک ایران از درآم��د ۵8 هزار 
میلیارد ریالي گمرک در سال جاري خبر داد 
و گفت: در حال حاضر، 9۵ درصد فعالیت های 
گمرک از طریق سامانه جامع انجام می شود.

مس��عود کرباس��یان گفت: تقریبا 9۵ درصد 
فعالیت هاي گمرگ تحت پوش��ش س��امانه 
جام��ع گمرکي ق��رار گرفت��ه و 90 درصد از 

ترانزیت نیز اظهار از راه دور مي شود.
ریی��س کل گمرک ای��ران ب��ا بی��ان اینکه 
اقدامات یاد ش��ده س��بب افزای��ش درآمدي 
گمرک شده اس��ت، افزود: درآمد گمرک در 
پنج ماهه س��ال جاري به ۵8 ه��زار میلیارد 
ریال رسیده که نس��بت به مدت مشابه قبل 
افزایش چشمگیري داش��ته است.کرباسیان 
اظهارداشت: معطلي۲6 روزه در گمرکات به 
سه روز و هزینه نگهداري هر کالا که در هر روز 
معادل یک درصد ارزش کالاس��ت، به شدت 

کاهش یافته است.

سرعت بخشي به راه اندازي 
طرح هاي اولویت دار صنعتي

برگزاری نخستین اجلاس 
اتاق اصناف ایران 

وزیر صنعت، معدن و تجارت با تاکید بر ضرورت 
سرعت بخشی به راه اندازی طرح های اولویت دار 
صنعتی و معدنی، گفت: بررس��ی و رفع سریع 
مشکلات سرمایه گذاری و جذب سرمایه گذاران 

داخلی و خارجی در اولویت قرار گرفته است.
به گزارش اصفهان زیبا به نقل از مهر، محمدرضا 
نعم��ت زاده اظهار داش��ت: راه اندازي س��ریع 
طرح هاي اولویت دار صنعتي و معدني در کشور 
پیگیري مي ش��ود تا با راه ان��دازي این طرح ها 

سایر بخش ها هم به حرکت درآیند.
وزیر صنع��ت، معدن و تج��ارت تصریح کرد: با 
راه اندازي طرح هاي بزرگ رونق س��ایر صنایع 
پایین دستي و حتي در سایر بخش ها نیز اتفاق 

مي افتد.
محمدرضانعمت زاده بیان کرد: بررس��ي و رفع 
سریع مش��کلات س��رمایه گذاران و همچنین 
جذب س��رمایه گذاران داخل��ي و خارجي در 
طرح هاي اولویت دار صنعتي، معدني و تجاري 

مورد تاکید ماست.

نخستین اجلاس دوره شش��م اتاق اصناف 
ایران روز ۲۲ ش��هریور ماه جاری با حضور 
محمدباقر نوبخت، مع��اون برنامه ریزی و 
نظارت راهبردی رییس جمهوری اسلامی 

ایران برگزار می شود.
در دوره جدید، مدیریت اتاق اصناف کشور 
بر آن است تا با تحول و نوین سازی اصناف 
مبتنی بر علم روز و با تکیه بر دانش انباشت 
ش��ده در اصناف و بازار و با به��ره گیری از 
ابزارهای فناوری اطلاعاتی، تغییرات اساسی 
ایجاد کند. جامعه ب��زرگ اصناف با بیش از 
سه میلیون واحد صنفی و اشتغال بیش از 
هفت میلیون نفر به طور مستقیم در قالب 
408 اتاق اصناف شهرستان در سطح کشور 
مشغول به کار هستند. در نخستین اجلاس 
دوره ششم اتاق اصناف ایران وزیر صنعت، 
معدن و تج��ارت و قائم مق��ام وزیر صنعت 

حضور خواهند داشت.

اقتصاد و 
صن�عت

 سازمان جهانی کار، اشتغال ایجاد شده از طریق تعاونی ها در 
جهان را 100 میلیون نفر اعلام کرد.

س��ازمان جهان��ی کار در تازه تری��ن گزارش خود ب��ا عنوان 
 »تعاونی ها؛ کلید توسعه پایدار« اعلام کرد: توسعه تعاونی ها

برای رسیدن به اهدف بعد از سال ۲01۵ سازمان ملل متحد، 
حیاتی است.

 در این باره، سازمان بین المللی کار مدل تعاونی را به عنوان 
یک ابزار مهم توسعه پایدار، ترویج می کند. 

س��ازمان جهانی کار بر این باور اس��ت که ارزش ها و اصول 

حاکم بر ش��رکت های تعاونی می تواند به مسایل مربوط به 
نیازهای توسعه اقتصادی، حفاظت از محیط زیست و عدالت 
اجتماعی پاسخ دهد. در حال حاضر، تعاونی ها نقش کلیدی 
در ارایه مراقبت های بهداشتی و اجتماعی دارند و دسترسی به 
خدمات مالی و ارایه آب و انرژی مناطق روستایی در بسیاری 

از کشورها، از طریق تعاونی ها صورت می گیرد. 
همچنین تعاونی ها می توانند نقش کلیدی در کاهش فقر ایفا 
کنند و تعاونی های اعتباری دسترسی اعضا به سرمایه های 

مالی را فراهم می کنند. 

در حالی که مدیرعامل ش��رکت ملی پالایش و پخش نفتی 
ایران وعده داده بود تا پایان امسال به طور حتم پنج کلانشهر 
کش��ور زیر پوش��ش بنزین و گازوئیل یورو 4 ق��رار خواهند 
گرفت، اما با توجه به اینکه اصفهان دومین کلانش��هر کشور 
محسوب می شود، هنوز خبری از تولید بنزین یورو 4 در این 

استان وجود ندارد.
با توجه به اینکه برخی از مس��وولان استانی و کشوری اعلام 
کردند که تولید بنزین یورو 4 در اصفهان آغاز می ش��ود، اما 

هنوز خبری از تولید این نوع بنزین در اصفهان وجود ندارد.

مع��اون وزی��ر نف��ت نی��ز در م��رداد س��ال ج��اری در این 
خصوص، اظهار داش��ت: هم اکنون گازوئیل و نفت س��فید 
تولیدی پالایش��گاه اصفه��ان دارای کیفی��ت مطلوبی بوده 
 و در س��ال جاری بنزین آن نیز با اس��تاندارد ی��ورو 4 تولید 

می شود. 
این در حالی است که استاندار اصفهان نیز در دیدار با معاون 
وزیر نفت و مدیرعامل شرکت ملی گاز ایران بر تغییر سوخت 
نیروگاه ها و توزیع هرچه سریع تر بنزین یورو 4، برای کاهش 

آلودگی هوای اصفهان تاکید کرد. 

هنوز خبری از تولید بنزین یورو ۴ در اصفهان نیست اشتغال 100 میلیون نفر در سایه بخش تعاون

احـکام اقتصادی

سبک زنـدگی

اخبــار

 جایگاه قرآنی فعالیت های تولیدی 
با رویکرد اقتصاد مقاومتی 

س�یدمهدی س�لطانی: از آنجا که فعالیت تولیدی، عنصر اساس��ی و  
اقتصادی در کس��ب درآمد اس��ت، قرآن کریم در آیات فراوان به جایگاه 
آن در جامعه انسانی و اهمیت بی دلیل آن با رویکرد  اقتصاد مقاومتی در 
زندگی و معیشت انسان ها تاکید کرده و با اصول زیر این موقعیت پایدار 
را گوشزد کرده است:  1-خداوند، منابع و امکانات جهان را برای انسان ها 
آفریده و آن را رام ایشان ساخته است، پس شایسته است که بر توان داخلی 
و سرمایه های ملی خویش جهت رشد  اقتصاد و توسعه مطلوب  اقتصادی 
تکیه کنند. ۲-با دلالت مطابقی، اذن به تصرف معقول در عوامل تولید و 

بهبودی آن داده است. 
3-با دلالت صریح در آیاتی به اصول و قواعدی چون طلب از فضل و رحمت 
خداوند و نیز توصیه به آبادانی زمین توجه کرده و انس��ان ها را به کسب 

روزی حلال و توسعه اصفهان مطلوب فراخوانده است. 
4-به گس��ترش مش��ارکت های مردمی در عرصه تولید و حرکت پایدار 
و مطلوب آن در زندگی انس��انی توصیه کرده اس��ت. )ر.ک: قرآن کریم، 
اسراء/1۲، جاثیه/1۲ و 13، فاطر/1۲؛ نیز ر.ک: رجایی، محمدکاظم، معجم 
موضوعی آیات  اقتصادی قرآن، صص 1۵6/161، ایروانی، جواد، اخلاق  

اقتصادی از دیدگاه قرآن و حدیث، صص 64-63(.

همزمان با هفته تعاون با حضور اس��تاندار، 
معاون امور تع��اون وزارت کار، تعاون و رفاه 
اجتماع��ی، نماین��دگان مجلس و ش��ورای 
ش��هر و مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
اس��تان اصفهان از 38 تعاونی برتر تجلیل به 

عمل آمد. 
 در این مراسم زرگرپور با اشاره بر اینکه بعد از پیروزی انقلاب 
اس��لامی و در جهت نیل ب��ه آرمان های انق��لاب در خصوص 
تحقق عدالت اجتماعی، بخش تع��اون به عنوان یکی از بخش 
های اقتص��ادی در قانون اساس��ی جای گرفت، اف��زود: چون 
تعاون در دیگر بخش ه��ا همانند بخش اجتماع��ی نیز نقش 

 دارد در چشم انداز ۲0 ساله، اصل 44 قانون ساسی و برنامه های 
پنج ساله توسعه جایگاه ویژه ای برای تعاون دیده شده است. 
اس��تاندار اصفهان افزود: با توجه به اینکه رهبر معظم انقلاب 
 دهه چهارم را دهه پیش��رفت و عدالت نام گ��ذاری کرده اند،
 باید ب��ه جای توس��عه، ب��ر روی عدال��ت و پیش��رفت تمرکز

 ک��رد. وی تعاونی ها را به ای��ن دلیل که عرض��ه ظهور نتیجه 
اقدامات گروهی در جهت پیش��رفت و توس��عه است، در عین 
برخورداری از ویژگی های اقتصادی دارای ویژگی های اخلاقی 

و اجتماعی دانست. 
زرگرپور نقش تعاونی ها را در تولید، ارایه خدمات، ایجاد عدالت 
اجتماعی، سهیم کردن مردم در نتیجه کار خودشان و رضایت 

 مندی اعضای آن دانس��ت و افزود: تعاونی ه��ا در بخش های
تولی��دی، توزیع��ی و خدم��ات حض��ور پربار و 
مش��خصی دارند و باید به دنبال سیاس��ت های 
کلی ابلاغی توسط رهبر معظم انقلاب در جهت 
 نقش ۲۵ درصدی تعاونی ها در اقتصاد کش��ور 

باشیم.
 استاندار اصفهان گفت: تعاون یکی از راهکارهای 
حفظ و تامین اش��تغال و کاهش نرخ بیکاری در 
استان است و باید سعی ش��ود جایگاه واقعی آن 

را نشان دهیم.

   مردم اصفهان به دنبال بهره وری بالا 
در کار هستند

در این مراس��م معاون امور تع��اون وزارت کار، 
تعاون و رفاه اجتماعی با اش��اره بر اینکه استان 
اصفهان جزء اس��تان های ویژه کشور به لحاظ 

صنعتی، فرهنگی، مدیریتی و دانش��گاهی اس��ت و این نشان 
دهنده اس��تعداد ذاتی مردم این اس��تان اس��ت، گفت:  مردم 
اصفهان به دنب��ال بهره وری بالا در کار، اس��تفاده اقتصادی از 
امکانات و مدیریت صحیح منابع هستند و تعاون، عرصه بزرگی 

برای فعالیت در این راستاست.  
کلانتری تصریح کرد که در قانون اساسی سه روش اقتصادی 
عنوان ش��ده اس��ت که در کنار روش های دولتی و خصوصی، 
بخش تعاون ق��رار داد. وی افزود: در بخ��ش دولتی بهره وری 
پایین می آید و این بخش سرمایه دار خوبی نیست و دولت باید 
تنها اعمال حاکمیت، سیاست گذاری و نظارت داشته باشد و 
باندی برای پرواز و اوج گرفتن دیگر بخش ها باشد. با توجه به 
اینکه بخش خصوصی نیز بیش��تر تمرکز بر تولید ثروت دارد، 
بخش تعاون می تواند برای تولید و ش��کوفایی اقتصادی نقش 

مهمی داشته باشد. 

معاون امور تعاون وزارت کار، تعاون و رفاه اجتماعی از ش��بکه 
های تعاون برای ایجاد بس��تری برای همکاری 
 و ارتب��اط تعاون��ی ها ب��ا یکدیگر ی��اد کرد که 
می توانند ب��ا گ��ردش اقتصادی و گس��ترش 
تعاملات باعث هم افزایی و ش��کوفایی یکدیگر 

شوند. 

   ایجاد 8 هزار فرصت شغلی جدید
در ابتدای این مراسم مدیرکل تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی استان اصفهان با اشاره بر اینکه بخش 
تعاون به لحاظ برخورداری از قوانین بالادستی 
از وضعیت خوبی برخوردار است، اظهار داشت: 
فلسفه تعاون در نظام عمدتا جلوگیری از انحصار 
مطل��ق دولت و بخ��ش خصوص��ی و همچنین 

کمک به این بخش هاست.
 غلامعل��ی ق��ادری عن��وان ک��رد: ب��ا توجه به 
برخورداری از اس��ناد و قوانین در اجرا دچار مش��کل هستیم 
و دس��تورالعمل ها و بخش��نامه ها به خوبی اجرا نمی ش��وند 
و باید بس��تر و زیر س��اخت های مناس��ب فراهم ش��ود. وی 
یکی از اه��داف اداره تعاون را س��اماندهی تعاونی های راکد و 
 غیرفعال دانس��ت و تصریح کرد: حدود ۵0 درصد از تعاونی ها

غیرفعال هس��تند و نیاز به ایجاد زیرس��اخت و حمایت های  
مالی دارند.

 مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی اس��تان اصفهان با اشاره 
به اینکه در سال جاری 96 طرح تعاونی در ابعاد و گرایش های 
مختلف افتت��اح و مورد بهره برداری قرار گرفته اس��ت، عنوان 
کرد: بیش��ترین گرایش در زمینه مس��کن بوده و بخش های 
خدمات، صنعت و کشاورزی در رتبه های بعدی قرار دارند. وی 
همچنین از ایجاد هش��ت هزار فرصت شغلی با بهره برداری از 

این طرح ها خبر داد.

استاندار اصفهان در افتتاحیه  96 طرح در هفته تعاون تاکید کرد:

پیشرفت و عدالت در گرو  رونق بخش تعاون

امیرحسین
واعظ

با محوریت شرکت نمایشگاه های اصفهان؛

  6 استان کشور دستاوردهای خود را 
به نمایشگاه عمان رساندند

مقدمات و شرایط لازم برای حضور ایران در دو رویداد مهم نمایشگاهی 
در کشور عمان فراهم شده است و شرکت های مطرح ایرانی خود را برای 
رقابتی دیگر در قالب فعالیت نمایشگاهی آماده می سازند. نهمین نمایشگاه 
بین المللی غذا و هتلداری و همچنین چهارمین نمایش��گاه بین المللی 
تجهیزات و خدمات پزشکی عمان از تاریخ 18 تا ۲0 شهریور در مسقط 
پایتخت کشور عمان در حالی برگزار شده که کشورمان در هر دو حوزه غذا 
و پزشکی نمایندگان شایسته ای را از استان های اصفهان، تهران، البرز، 
خراسان رضوی، آذربایجان شرقی و منطقه آزاد کیش معرفی کرده است. 
در این دوره شرکت نمایش��گاه های بین المللی استان اصفهان به عنوان 
نماینده انحصاری مرکز نمایشگاه عمان میزبان شرکت های نام نیک، آماده 
لذیذ، شاهسوند، خشکبار طارمی بناب، ایران گلاب و اتاق بازرگانی ایران 
در زمینه غذا و بیمارستان کیش، بیمارستان عرفان، راد طب نقش جهان، 
گروه صنعتی هوایار و موسس��ه فناوری بن یاخته ه��ای رویان در زمینه 
پزشکی است. پتانسیل های خوب کش��ورمان در صنعت غذا و پزشکی، 
نزدیکی فرهنگی میان ایران و عمان، فاصله کم جغرافیایی، ثبات و روابط 
سیاس��ی خوب و برنامه های کوتاه مدت و بلند مدت دولتمردان کشور 
عمان از جمله عواملی است که می تواند موفقیت کشورمان در بازار بکر و 

روبه رشد عمان را تضمین کند.  

 صنعت پویا نیازمند برنامه 
و تلاش صحیح است

مدیر صنعت صوتی و تصویری گروه صنعتی انتخاب در سمینار تخصصی 
صوتی و تصویری اسنوا در اصفهان گفت: تصمیم برای تغییر مطلوب از 
سال ها پیش در گروه صنعتی انتخاب وجود داشته و نتیجه آن به صورت 
تولید محصولات با کیفیت که نشان از تصمیم همه تلاشگران گروه دارد، 
نمایان شده است. محمد کریمیان اظهارداشت: همواره عملکرد کنونی، 
آینده را ترس��یم می کند؛ هر چه بتوان با عزم جدی و تلاش بیشترکرد، 
آینده ای بهتر و روشن تر ترسیم می شود. مدیر صنعت صوتی و تصویری 
گروه صنعتی انتخاب افزود: حرکت به س��مت تولید ثروت ملی مستلزم 
برنامه ریزی صحیح و تلاش همه جانبه است. کریمیان در پایان خاطرنشان 
ساخت: عوامل فروش یک محصول نقش ویژه ای در تکمیل فرایند تولید 

و عرضه ایفا می کنند.

آگهی مزایده نوبت اول 

اداره اوق�اف و امور خیریه شهرس�تان برخوار در نظر دارد تعداد 6 باب مغ�ازه از موقوفات امامزاده ادهم )ع( و 
یک درب باغ از موقوفه حمام سید را  از طریق مزایده به اجاره واگذار نماید متقاضیان می توانند جهت کسب 

اطلاعات بیشتر با شماره ۴5820080 و ۴5820081 تماس حاصل فرمایند.

برگ سبز و سند خودرو  روآ نوک مدادی متالیک 
به شماره شهربانی 3۴8 ب ۴8 ایران 13 به نام 
مهتاب غزالی با شماره موتور 11686058863 
و شماره شاس�ی 61209085 مفقود و از درجه 

اعتبار ساقط می باشد. 

مـفقودی

مدیرکل تعاون 
کار و رفاه 

اجتماعی استان: 
فلسفه تعاون 

در نظام عمدتا 
جلوگیری از 

انحصار مطلق 
دولت و بخش 

خصوصی است



حذف مشاوران از دوره متوسطه اول 
آسیب زاست    

شهین اصلانی : دانش آموزان به عنوان آینده سازان جامعه افرادی 
حساس با ویژگی های منحصر به فردی هس��تند که قسمت عمده 
ش��خصیت آنها در دوران نوجوان��ی و در کانون همی��ن کلاس ها و 

مدارس شکل می گیرد .
 توجه به ویژگی های منحصر به فرد و نیز خصوصیات عمومی دانش 
آموزان و ایجاد بس��تری مناس��ب برای آموزش آنها می تواند گره از 
مشکلات بعدی باز کند و بی تردید مشکلات این دسته از نوجوانان 
به دست مشاوران و روان شناس��ان قابل حل است بخصوص اگر این 
مشاوران در مدارس و به صورت مستقیم با آنان در تماس باشند آن 
وقت اس��ت که مش��کلات رفتاری و تربیتی وضوح بیشتری خواهد 
داشت و مشاور با مشاهده مستقیم س��عی بر حل آنها خواهد داشت 
چه بس��ا مش��کلاتی که می تواند در جوانی و میان سالی به صورت 
 دردآور و بغرنج ظهور پیدا کند در نطفه از بین برود و اجازه بروز پیدا 

نکند.
 اما اخبار هفته های اخیر حاکی از آن اس��ت ک��ه آموزش و پرورش 
در تصمیمی سعی بر حذف این مشاوران از دوره راهنمایی یا همان 
متوس��طه اول دارد که این امر اعتراضات بسیاری را از سوی مدیران 
استانی و حتی خود مشاوران که به بحران های این دوره کاملا آشنا 
هستند در پی داشته است در تصمیم اخیر آموزش و پرورش خواستار 
حذف مشاوران از دوره راهنمایی و انتقال آنها به دوره ابتدایی به دلیل 

کمبود نیرو در این مقطع است .
 این موضوع برای مش��اوران و بس��یاری از مس��وولین  نگرانی های 
بس��یاری ایجاد کرده اس��ت. با توجه به این امر که اکثر مشاوران با 
تحصیلات کارشناسی ارشد یا حتی دکترا در این زمینه مشغول به 
کارند و س��ال ها تجربه نیز در این زمینه کسب کرده اند و همچنین 
با نظر به این که تدریس در مدارس ابتدایی ویژگی های خاص خود 
را دارد این تصمیم ن��ه به نفع دوره متوس��طه اول و نه به نفع مقطع 

ابتدایی خواهد بود .
 در این زمینه س��والات کوتاهی را از مرتضی اس��پنانی رییس اداره 
مش��اوره تربیتی اداره کل آموزش و پرورش استان داشته ایم که در 

ذیل می آید .                                              
اگر این طرح قرار بر اجرا شدن داشته باشد فکر می کنید چند 
نفر مش�مول این تصمیم خواهند ش�د آیا اجرای آن استانی 

است یا سراسری ؟
 این تصمیم سراسری اس��ت اما فعلا" در حال بررسی برای تصمیم 
گیری هستند و آمار دقیقی هم از تعداد نداریم اما پیشنهاداتی در این 
زمینه داده ایم که می توان با بررسی بیشتر و استفاده از پیشنهادات 
درس��ت و منطقی از اجرای این طرح جلوگیری ک��رد مثلا" اضافه 
کردن درس طرح برنامه ریزی به جای ریاض��ی جبرانی و مدیریت 
کردن تمام وقت های مرده در مدارس می توانیم مشاوران را در این 

مقطع حفظ کنیم . 
 آیا حذف مشاوران از دوره راهنمایی کار درستی است ؟

 خیر ببینید ما به دنبال این هستیم که مدارس شاهد نمونه مردمی، 
استعدادهای درخشان و دوره های ابتدایی و راهنمایی حتما" مشاور 

داشته باشند. 
مورد بعدی که حضور مشاور الزامی است در بخش ها و محلات آسیب 
پذیر است ما در اس��تان مناطق و محلاتی داریم که به شدت آسیب 
پذیر هستند و آسیب های اجتماعی در این مناطق بالاتر از حد نرمال 
است مثلا" در مدرس��ه ای که اختلالات رفتاری دیده شده یا از کل 
30 دانش آموز ی��ک کلاس چیزی حدود نیم��ی از آن به بچه های 
 طلاق مربوط اند چگونه می توان مش��اور را از چنین مدارسی حذف 

کرد.
آیا نظ�ام دوره راهنمایی یا هم�ان متوس�طه اول که با 
مشکلات بس�یار دوران نوجوانی روبروست با اختلال یا 

رشد آسیب ها در آینده مواجه نمی شود ؟
 قطعا" با اختلال مواجه می شود بی شک باید تاوان این آسیب های 
اجتماعی را تا یکی دو س��ال پس از اجرا مشاهده کرد. دانش آموزان 
در این دوره به ش��دت نیاز به صحبت با فردی امی��ن و آگاه دارند تا 
هیجانات و نگرانی های آنها تخلیه شده و فروکش نماید پس از این 
تخلیه نوجوان کشش بیش��تری برای آموزش خواهد داشت ودانش 
آموزی که ذهن مغشوش��ی دارد توان یادگیری هم نخواهد داش��ت 
برای مثال اگر قرار اس��ت 2 س��اعت درس یاد بگیرد تنه��ا با یکربع 
صحبت مشاوره این فرد تخلیه ش��ده نگرانی هایش رفع می شود و 
مطالب را زودتر و بهتر فرا می گیرد. حضور مشاور در مدارس قطعا" 

منافع بسیار و البته بلند مدتی دارد.
به نظر شما چنین تصمیمی منجر به افت کیفیت آموزش 

در مقطع ابتدایی نخواهد شد؟ 
قطعا"کیفی��ت آموزش ابتدایی ه��م افت خواهد ک��رد این معلمان 
انتقالی را به ابتدایی خواهند برد درصورتی که ابتدایی بنیان و شالوده 
تحصیل است و با اجبار نمی توان دسته ای را به تدریس وا داشت چه 
بسا این تصمیم برای بسیاری از این معلمان و مشاوران حکم اجبار 
خواهد داش��ت چرا که تدریس در دوره ابتدایی ش��رایط تجربیات 
 خاص خود را دارد که صرف کمبود نیرو نباید چنین تصمیمی گرفته 

شود.
به نظر شما امکان تغییر در این تصمیم وجود دارد؟

 برای این موضوع در حال بررسی و گفتگو هستیم امیدواریم مشکل 
به خوبی حل ش��ود چرا که به نظر ما راه های دیگری هست که این 
مشکل حل شود. ما می توانیم از دانشجویان دانشگاه فرهنگیان نیز 

برای تدریس در ابتدایی مدد بگیریم .
 قطعا" این موضوع نیاز به راه حل دارد و از پیش��نهادات سازنده باید 
راه حل های مفید را بیرون کش��ید. در صورت اتخاذ نکردن تصمیم 
مناسب به دلیل کمبود نیرو در مقطع ابتدایی بی شک تعداد بسیاری 
 از کلاس ها در ش��روع س��ال تحصیلی امس��ال بدون معلم خواهند 

ماند.    

پس از 7س��ال رف��ت و آمد در نهای��ت کلیات 
طرح ممنوعیت به کارگیری س��لاح س��رد در 
کمیسیون قضایی مجلس مصوب شد. اواسط 
زمستان سال گذشته بود که این کمیسیون با 
رد طرح یاد شده حتی به کلیات آن نیز رضایت 
نداد و تیرماه سال جاری با پافشاری نهادهای 
ذیربط از جمله نیروی انتظامی، کلیاتش مصوب ش��د اما هنوز 
ازبررسی و رسیدگی نهایی برای ارسال به صحن علنی خبری 

در دست نیست.
 محمد علی اسفنانی عضو کمیس��یون حقوقی قضایی مجلس 
شورای اس��لامی و نماینده مردم فریدن  در مجلس از تصویب 
کلیات طرح ممنوعیت به کارگیری سلاح سرد  خبر می دهد. 
به گفته او فعلا کلیات این طرح به تصویب اعضای کمیس��یون 
رسیده است و در جلسات آینده کمیسیون قضایی به جزییات 
 این ط��رح پرداخته خواهد ش��د ک��ه البته گویا هن��وز چنین 

جلسه ای برگزار نشده است.

   آی نفس کش
وس��ط چهارراه نفس می کش��د آن هم قمه و زنجیر به دست. 
فقط کلاهی مخملی و موی فرفری کم دارد تا تو را به یاد اوباش 
100سال قبل بیندازد با راه رفتنی عجیب و سینه ای کفتری! 

کم نیستند چنین افرادی با خالکوبی های غیر متعارف که نگاه 
و تیپ شان زهره می برد و برق قمه ای که در هوا می چرخاند 
رنگ از رخت می پراند. این ها همان هایی هستند که فرمانده 
انتظامی اس��تان با نام »اراذل و اوباش« از آنها یاد می کند و با 
لحنی عصبانی بر این نکته پای می فشارد که »باید گردنشان با 

حکم قانون شکسته شود.» متاسفانه در حال حاضر قانونی برای 
حمل و نگهداری سلاح س��رد وجود ندارد و این در حالی است 
که آستانه تحمل افراد به ش��دت پایین آمده و در صورت بروز 
کوچکترین مشکلی زنجیر، چاقو، چماق، چوب، پاره آجر، قفل 

فرمان و ...از غلاف کشیده می کشد.
س��رقت ها خش��ن ش��ده  اند و تقریب��اً اکث��ر جیب بري ه��ا، 
خفت گیري ها و زورگیري ها به ضرب چاقو، زنجیر، قمه و پنجه 
بکس انجام مي شود. بحث سلاح گرم را در مقایسه با سلاح سرد 
باید کنار گذاش��ت که این روزها تیزي را مي توان از هر کوي و 
برزني خرید، به راحتي س��فارش داد و ب��دون دغدغه حملش 
کرد. آمار نزاع و درگیري به سقف چسبیده و این آغاز مشکلي 
درشت است که سرانجام به قصاص و قتل نفس و از دست رفتن 

یک عمر ختم مي  شود. 
 هنوز معناي س��بزي پش��ت لب را ه��م نفهمیده. ام��ا تیزي

 را خوب مي شناسد و پزشکي قانوني چه ساده اعلام مي کند که 
درگیري ها همیشه هم با سیلي و کف گرگي تمام نمي شود. اصلًا 
قتل ها حساب نشده است. گذشت آن روزها که برادران دالتون 

نقشه مي کشیدند و هدف مي گرفتند و خلاص. 
نسل امروز ناگهان جوش مي آورد آن هم 300 درجه و این میان 
معلوم نیست سر و کله پنجه بکس، اره و قمه از کجا پیدا مي شود 
که مي درد، مي س��وزاند و طناب دار را تلخ و س��یاه به واقعیتي 

درشت تبدیل مي کند.
نامش را گذاشته اند آسیب نو پدید! آس��یب، آسیب است مگر 
کهنه مي شود که نام جدید را گذاشتند رویش! مي گویند هست 
وقتي که 50 درصد قتل ها بدون قصد و نقشه قبلي است و آمار 

پرونده هاي کیفري را بالا مي برد. 

اما مشکل به همین جا ختم نمی ش��ود که عده ای از مردم به 
واسطه نفس کش��یدن بعضی ها از ترس جانشان 
سلاح س��رد حمل می کنند. این روزها می توان 
در اکثر خودروها چماق یا وس��یله ای سنگین را 
مش��اهده کرد. زنان نیز با حمل افشانه های فلفل 
احساس امنیت بیشتری می کنند. هر دسته از این 
افراد هم منطق خود را دارند که در دفاع متقابل و 

احساس امنیت خلاصه می شود.

   هدف گذاری برای کاهش خشونت
فرماندهی انتظامی اس��تان از کاهش 6درصدی 
جرایم خشن در 4ماهه ابتدایی سال جاری نسبت 
به مدت مشابه سال گدشته خبر می دهد. سردار 
آقاخانی تاکید می کند که ای��ن فرماندهی برای 
کاهش20 درص��دی ای��ن جرایم تا پایان س��ال 

جاری هدف گذاری کرده اس��ت. به گفته او در مدت زمان یاد 
شده سرقت به عنف و سرقت مس��لحانه نیز13درصد کاهش 

یافته است.

   مشکل کجاست؟
مي گویند 40 درصد قتل ها با چاقو انجام مي ش��ود. مجلسیان 
یقه پاره مي کنند که س��الیانه بیش از هزار نفر در اثر حملات 
سلاح سرد جان مي س��پارند که با حساب سرانگشتي مي شود 
روزي سه نفر. اما عضو هیات رییسه کمیسیون قضایي مجلس 
آمار را درش��ت تر از این حرف ها اعلام مي کند: در سال حدود 
یک هزار و 100 نفر در کشور به قتل مي رسند که از این تعداد 
90 درصد با صلاح سرد کشته مي شوند و به گواه پلیس آگاهي 
کشور عمده مرتکبان به قتل توسط چاقو در نزاع هاي خیاباني، 
در محدوده سني 16 تا 30 سال قرار دارند که متاسفانه سلاح 
سرد را برای قدرت نمایی حمل می کنند. پس مشکل کجاست 
که این طرح 7س��ال در بهارس��تان خاک می خورد، نام عوض 
می کند و به تازگی فقط کلیاتش مصوب می ش��ود. نخستین 
تلنگر براي بحث سلاح سرد در س��ال 86، هم زمان با افزایش 
جرایم خشن، توسط نیروي انتظامي زده شد. این طرح توسط 
دولت وقت در قالب لایحه اي به مجلس هفتم فرستاده شد. در 
خرداد همان سال، یک فوریت آن مصوب شد اما در کمیسیون 
حقوقي و قضایي مجلس مسکوت ماند. مجلس هفتم در حالي 
به اتمام رسید که به دلیل اختلاف نظر میان نمایندگان و نیروي 
انتظامي بر سر مصادیق سلاح سرد، مجال طرح در صحن علني 
را نیافت. در مجلس هش��تم نیز طرح یاد ش��ده به درخواست 
نیروي انتظامي در دس��تور کار قرار گرفت ام��ا باز هم به دلیل 
اختلافات به تصویب نرس��ید.  مجلس هش��تم جاي خود را به 
مجلس نهم داد اما این لایح��ه نه تنها بي فرج��ام ماند بلکه از 

لایحه به طرح دیگري با عنوان رفتارهاي خشونت بار تبدیل شد 
و سال گذشته به دلایل متعددی در کمیسیون 
قضایی کلیات آن مصوب ش��د تا تیرماه سال 

جاری که فقط کلیات آن مصوب شد.
در وضعی��ت موجود تنه��ا مي توان ب��ه قانون 
مجازات اس��لامي تکیه کرد. در ماده 917 این 
قانون آمده است که هر کس به وسیله چاقو یا 
هر نوع اس��لحه دیگري تظاهر به قدرت نمایي 
کرده و در نزاع هاي خیاباني از آن استفاده کند 
به 6 ماه تا 2 س��ال حبس تعزیري یا 74 ضربه 
شلاق محکوم مي شود. همچنین مطابق ماده 
183 قانون یاد شده، مجرمي که مفسد الارض 
بودن او احراز شود، حکم اعدام او صادر مي شود 
که مطابق نظر رییس قوه قضاییه، حمل سلاح 
سرد و ایجاد رعب و وحشت از مصادیق محاربه 
اس��ت. اما با این وجود هنوز حمل و فروش س��لاح سرد جرم 

محسوب نمی شود.

   سلاح سرد در فضای مجازی
در مناطقی خاص از اصفهان دستفروش ها چاقو می فروشند 
آشنا که باشی پای قمه و اره و پنجه بکس نیز به میان می آید. 

این موضوع در سایت های فضای مجازی درشت تر دیده 
می شود. در یکی از س��ایت ها به تفضیل انواع چاقو شرح داده 
ش��ده که قیمت ها از 100 هزار تومان ش��روع می ش��ود و نام 
اصفهان به دش��تی بر بالای آگهی درج ش��ده است:»چاقوی 
کوهنوردی و ش��کاری اص��ل روس��یه  ،فروش چاق��و جیبی 
 دس��ته چوبی ،فروش چاقو جیبی س��مپا،فروش چاقو جیبی 
مارک ، فروش ویژه چاقوبا س��ایز کارت ویزیتی ، فروش چاقو 
دسته باز شو طرح نقره،فروش چاقو جیبی کلمبیا مدل اژدهای 
پرنده،فروش چاقوی مدرن کلاسیک،فروش چاقو جیبی مدل 

عقرب نشان و....«. استاد دانشگاه شهید بهشتی تهران 
 می گوید:» متأس��فانه خ��أ قانونی در زمین��ه خرید و فروش

 و نگهداری سلاح سرد باعث شده که اینگونه وسایل به آسانی 
در کوچ��ه و خیابان و در مقابل چش��مان ک��ودکان به فروش 
برس��د.« به گفته ابهری به علت افزایش خشونت درفیلم های 
ماهواره ای و وجود خش��ونت در 90 درصد ب��ازی های رایانه 
 ای کودکان، فروش س��لاح س��رد در کوچه و خیابان می تواند 
خطر آفرین باش��د چرا که آس��تانه تحمل افراد کاهش یافته و 
آموزش مهارت های زندگی نیز تقریبا وجود ندارد. این جامعه 
شناس در عین حال معتقد است که ممنوعیت خرید و فروش 
سلاح سرد باعث زیرزمینی شدن آن می شود به همین جهت 
باید در زمینه کاهش خش��ونت رفت��اری در جامعه و اقدامات 

پیشگیرانه قدم های اساسی برداشته شود.
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روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

کیف قاپی معلول فقر و  اعتیاد است
کیف قاپي در زمره س��رقت هاي عنف تلقي مي شود که در بسیاري 
از مواقع منجر به آسیب روحي، جسمي و مالي مالباخته مي شود. 
در ارتباط با این نوع جرایم معمولا معتادان و افرادي که نیاز به پول 
دارند، اقدام به سرقت به عنف مي کنند و مالخران به عنوان عنصر 
اصلي، اموال سرقتي را به فروش مي رسانند.  گروهي از سارقان به 
عنوان امرار معاش دست به س��رقت مي زنند و بخش قابل توجهي 
از این سرقت ها توسط س��ارقان حرفه اي انجام مي شود، به طوري 
که اگر 5 هزار نفر از س��ارقان حرفه اي شناس��ایي شده در زندان یا 
محل سکونت خود محدود ش��وند 30 درصد از جرایمي که عمدتا 

سرقت هاي مهم هستند نیز کاهش خواهد یافت. 
اگر مردم مال مشکوک را خریداري نکنند، وقوع این نوع جرایم هم 
کاهش خواهد یافت. در واقع بخش قابل توجهي از لوازم دست دوم 
خودروي سرقتي است و زماني که مردم اقدام به خرید این نوع اموال 

مي کنند؛ در واقع مال خود را دوباره مي خرند. 
بررس��ي پرونده هاي کیف قاپي بیانگر این واقعیت است که بیشتر 
این مجرم��ان س��ابقه دار و داراي اعتیاد چندس��اله به ان��واع مواد 
مخدر هستند.  95 درصد کیف قاپ ها معتاد هستند که بیشترین 
آنها مصرف کننده کراک و شیش��ه بوده و از آنجا که قادر به تامین 

هزینه بالاي شیشه و کراک مصرفي خود نیس��تند، بناچار دست 
به کیف قاپي مي زنند.  کیف قاپ ها عمدتا حرفه اي و با سابقه بوده 
و 95 درصد آنها با موتورس��یکلت و تنها 5 درصد با خودرو اقدام به 
کیف قاپي مي کنند. این افراد عمدت��ا به صورت باند هاي چند نفره 
اقدام  به کیف قاپي مي کنند و س��همي از مال به دس��ت آمده را به 
سردسته باند تحویل مي دهند.  جرم کیف قاپي نیز همچون بسیاري 
از جرایمي که طي س��ال هاي اخیر در جامعه به وقوع مي پیوندد، 
معلول بسیاري از بحران ها و آسیب هاي اجتماعي از جمله بیکاري، 

فقر، اعتیاد و... همچنین مشکلات فرهنگي جامعه است. 

در چنین ش��رایطي به نظر مي رس��د تعقیب، دس��تگیر یا زنداني 
کردن سارقان موتورس��وار یا غیرموتورسوار صرفا نمي تواند کمک 
چنداني به حل معضل کیف قاپي در جامعه باشد مگر این که در گام 
نخست براي رفع و ریش��ه کني دلایل اولیه وقوع چنین جرایمي، 
چاره اندیشي مناسبي انجام شود. این در حالي است که آمار بالاي 
افزایش جرایم مختلف در کشور از جمله موضوع کیف قاپي بیانگر 
این واقعیت است که متاسفانه هنوز راهکارهاي موثري براي بهبود 
وضعیت آسیب هاي اجتماعي مذکور و به دنبال آن ریشه کني کامل 

چنین جرایمي ارائه نشده است. 

چاقوها غلاف نشده است؛

هدف گذاری برای کاهش20درصدی جرایم خشن در اصفهان
مصاحبه

لیلی
زواره ای

گروه
جامعه

دختری 27 ساله ام. با مردی 31 ساله که همسر 
و فرزند دارد، آشنا شده ام. 5 سال است که با هم 
دوست هستیم و به یکدیگر خیلی علاقه داریم. 
نمی توانم به جدا ش��دن از او فک��ر بکنم. خیلی 
عذاب می کشم و گریه می کنم. مانده ام چه کار 
کنم؟واین قصه ایس��ت که با رش��د نرخ طلاق 
برایش پایانی متصور نیس��ت. در اصفهان یک پنج��م ازدواج ها به 
طلاق می انجامد. آمار نشان می دهد که بیش از نیمی از طلاق ها 
در  5 سال ابتدایی زندگی مش��ترک اتفاق می افتد و باز هم آمارها 
می گویند که نرخ زنان سرپرس��ت خانوار به طور فزاینده ای رو به 
رشد اس��ت .این عدد و رقم را در کنار افزایش س��ن ازدواج و تعداد 
 دختران مجرد قرار دهید به نتایج نه چندان خوش��ایندی دس��ت 
 می یابید که به همراه فعالیت خس��تگی ناپذیر ماهواره و ش��بکه 
های اجتماعی در اینترن��ت کار به جاهای باری��ک و رازهای مگو 

خواهد کشید!

   زیاده خواهی مردان متاهل
اینکه بعضا در میان آمارهای آسیب اجتماعی ردپایی از زنان خیابانی 

دیده می شود جای اما واگر نمی تواند داشته باشد اما زمانی که پای 
مردان متاهل به عنوان مرد خیابانی به این قضیه باز می شود باید 

پرسید چرا؟
 هش��دارهایی که نس��بت به حضور و علاقه به مش��اهده ماهواره 
و یا اعتیاد به تماشای فیلم های ماهواره ای داده می شود، پس لرزه 
اش خود را اینجا به نمایش می گذارد. در مواردی دیده شده است که 
زوجین  تماشای ماهواره در حضوریکدیگر را آسیب زا نمی دانند اما 
آمار مردان خیابانی  مزاحمان نوامیس که با مهر متاهل همراه شده، 

راوی حکایت دیگری است.

   پرده اول:هوو
 رش��د آمار طلاق، زنان سرپرس��ت خان��وار، افزایش س��ن ازدواج

 و افزایش تعداد زنان مجرد به همراه زی��اده خواهی مردان متاهل 
می توان��د در خوش��بینانه ترین حال��ت به صیغه یا ه��وو منتهی 
 ش��ود. پدیده ای که در س��ال ه��ای اخی��ر جنجال بس��یاری به 
پا کرد و س��رانجام لایحه حمایت ازخانواده برای س��اماندهی آن 

آستین بالا زد.
اقلیما رییس انجمن علمی مددکاری ایران  معتقد است که بیشتر 

مردان مجرد که ممکن اس��ت طلاق گرفته باش��ند یا همسرشان 
 را از دس��ت داده باش��ند،اقدام به ازدواج ب��ا زنان بی��وه یا مطلقه 
 نمی کنند بلکه تمای��ل دارند تا ب��ا دختران ج��وان ازدواج کنند.

 به گفته او عقد موقت در اصل برای مردان مسنی است که به سبب 
تمکن مالی دختران جوان را صیغه می کنند .

او در پاسخ به این پرس��ش که تکلیف زنانی که با نرخ بالای طلاق 
 در جامعه با برچس��ب مطلقه زندگی می کنند چگونه خواهد بود ،
 می گوید:»در س��ایر کش��ورها زنان بیوه ب��ه راحتی م��ی توانند

 با پس��ران ج��وان ازدواج کنند اما در کش��ور ما بر عکس اس��ت و 
 مردان ج��وان و حت��ی میانس��ال ایران��ی با زن��ان بی��وه ازدواج

 نمی کنند هم چنین فرهنگ حاکم بر جامعه ما نیز بر این مس��اله 
 استوار اس��ت و ازدواج با زنان مطلقه و دارای بچه را پسندیده تلقی

 نمی شود اما این در حالی اس��ت  که اگر مردی 10 بار هم ازدواج 
کند و همسر خود را طلاق دهد مشکلی برای ازدواج مجدد با دختر 

مجرد ندارد.«
 به اعتقاد او زنی که  طلاق بگیرد ،زندگی برای او تمام ش��ده است

 و دیگر نمی تواند به زندگی مشترک مجدد بیاندیشد و تنها مردانی 
اقدام به ازدواج با زنان بیوه و بدون سرپرست می کنند که دارای چند 
فرزند هستند .بنابراین در چنین مواردی است که پای عقد موقت 

پیش می آید که در اکثر موارد ثبت محضری نمی شود.
 مطابق ماده 23 لایحه حمایت از خانواده در صورتی که زوجه باردار 
ش��ود باید عقد موقت ثبت ش��ود  اما با توجه به اینکه مردان نمی 
خواهند در ازدواج موقت دارای فرزند شوند بنابراین اجرای این بند 
بعید به نظر می رسدو می تواند به سقط غیر قانونی منجر شود.حال 
نمی توان تصور کرد که این مساله منجر به افزایش سقط های غیر 
قانونی در جامعه ش��ود زیرا مردان معمولا تمایل ندارند در ازدواج 

موقت دارای فرزند شوند.
به گفت��ه اقلیما م��ردی ک��ه درص��دد ازدواج مجدد اس��ت باید 
تم��ام امکان��ات زندگ��ی را ب��رای همس��ر اول خ��ود را فراه��م 
کن��د و پ��س از آن و ب��ا توجه ب��ه تمکن مال��ی اقدام ب��ه گرفتن 
زن دوم کن��د. ام��ا ب��ا ای��ن وج��ود نی��ز نبای��د فرام��وش کرد 
 ک��ه در ه��ر ص��ورت ی��ک زن ب��دون ش��وهر م��ی مان��د و بیوه

 می شود!

   پرده دوم:مردان خیابانی
روی دیگر س��که گره خوردن حضور فعال ماهواره و س��ایت های 
 آنچنان��ی در جامعه با رش��د آمار ط��لاق و کاهش می��زان ازدواج 
به همراه زیاده خواهی م��ردان متاهل می تواند ب��ه پدیده مردان 

خیابانی منجر شود.

ابهری پدر علم آسیب شناسی ایران از آماری عجیب پرده
 بر می دارد:»به ازاي هر یک زن خیاباني 7 مرد خیاباني وجود دارد!« 
 مزاحمان نوامیس، بوق ه��ای پی درپی و خیاب��ان هایی که انگار 
قرار نیس��ت رای هیچ زن جوانی امن باش��د، نف��س خیابان های 
شهر را بند آورده است.هرچند نیروي انتظامي در قالب طرح هاي 
امنیت اخلاقي با این موارد برخ��ورد مي کند اما »مردان خیاباني« 
 این روزه��ا در بیش��تر خیابان ه��ا دیده مي ش��وند و ب��راي زنان 
و دختران مزاحم��ت ایجاد مي کنند. ابهري آمارهاي ناخوش��ایند 
دیگري نیز دارد:» 76 درصد مردان خیاباني متاهل هستند و هر مرد 
خیاباني در طول روز به طور میانگین یکصدبار براي زنان نجیبي که 
هرگز سوار بر ماشین آنها نمي شوند،  بوق مي زند! «  در حال حاضر 
حضور مردان تنوع طلب و غیرهمسو با هنجارهاي اجتماعي در این 

میان مزید بر علت است.  
او معتقد اس��ت که مردان خیاباني با فاصل��ه گرفتن از هنجارهاي 
فردي و گروهي رفتارهایي دور از حرمت اجتماعي انجام مي دهند 
و او البته تاکید مي کند که به دلیل مش��کلاتي که بر سر راه ازدواج 
جوانان است، بعضي جوانان مجرد نیز  به این سو مي روند، اما مردان 
 متاهلي که در زمره مردان خیاباني قرار مي گیرند آمار بالاتری دارند: 
»جاي تاس��ف دارد که 76درصد مردان خیاباني متاهل هس��تند! 
مردان متاهلي که به ارزش هاي اخلاقي خان��واده و جامعه پایبند 
نیس��تند. این در حالي اس��ت که جوانان مجرد جامعه ایراني، بار 

بدنامي این پدیده را به دوش مي کشند!« 

   پرده آخر
 گرفتار ش��دن در دام زیاده خواه��ی بعضی مردان، ق��رار گرفتن 
در جایگاه همس��ر دومی و چندمی و سوء اس��تفاده بعضی مردان 
 از زنان ب��رای نیازهای غیرطبیع��ی در قال��ب ارتباط های مخفی

ی��ا ازدواج موقت ک��ه به بنی��ان خان��واده ضربه میزن��د، واقعیتی 
 است که در جامعه مش��اهده می شود و به ش��دت نیازمند هشدار

 به خانواده هاس��ت.این مس��اله که گام نخس��ت ایجاد مشکل به 
گردن م��ردان زیاده خواه و بعضا متاهل اس��ت ج��ای بحث ندارد 
اما کمبود محب��ت دخت��ران در محی��ط خانه و رعای��ت نکردن 
بعضی اصول اخلاقی توس��ط زنان در ارتباط های اجتماعیش��ان 
 و بالا رفت��ن س��ن ازدواج از جمله عوام��ل برجس��ته و تاثیرگذار 

در این باره است.
 از س��وی دیگر، نیاز ش��دید برخی دختران مج��رد و زنان مطلقه 
به تکیه گاه و حامی از میان مردان باعث می شود که در مقابل جنس 
مخالف، قاطعیت خود را برای مخالفت با برقراری ارتباط از دس��ت 

بدهند و به این نوع ارتباطات تن دهند .

فرماندهی انتظامی 
استان از کاهش 

6درصدی جرایم 
خشن در 4ماهه 

ابتدایی سال جاری 
نسبت به مدت 

مشابه سال گدشته 
خبر می دهد

فیلم نامه طلاق با همکاری ماهواره روی پرده رفت

مردان خیابانی، مزاحمان نوامیس و دیگر هیچ!



عقيلي به عيادت بيماران سرطاني رفت
هادي عقيلي، مدافع تيم فوتبال سپاهان به عيادت بيماران سرطاني 
رفت. هادی عقيلی که این روزها در غياب نویدکيا بازوبند کاپيتانی 
س��پاهان را بر بازو می بندد، روز گذش��ته برای عيادت و گفت وگو با 
بيماران س��رطانی به بيمارس��تان امين اصفهان رفت و با تعدادی از 
بيماران ملاقات داش��ت. وی در ش��رایطی این اقدام شایسته و قابل 
تقدیر را انجام داد که نخواست این حضور رسانه ای شود، اما برخی 

مسوولان بيمارستان این خبر را در اختيار رسانه ها قرار دادند.

شجاعی در ليگ ستارگان قطر
مس��عود ش��جاعی را باید جدیدترین لژیونر فوتبال ای��ران در ليگ 
س��تارگان قطر دانس��ت. ش��جاعی که از تيم های ساراگوسا، لاس 
پالماس و نومانسيای اس��پانيا پيشنهاد داش��ت، ترجيح داد به این 
پيش��نهادها جواب رد دهد تا فوتبالش را در قط��ر پيگيری کند. او 
پيش��نهاد بس��يار خوبی از یک تيم قطری دریافت کرده و به همين 
دليل دیگر در فوتبال اسپانيا بازی نخواهد کرد. از طرف دیگر، سایت 
الکاس قطر هم خبر حضور ش��جاعی در ليگ ستارگان این کشور را 

تایيد کرده، اما اشاره ای به مقصد مسعود نکرده است.

 تمايل رائول براي همکاري 
با  فدراسيون فوتبال ايران

سرپرس��ت کميته جوانان فدراس��يون فوتبال از ابراز تمایل ستاره 
پيشين تيم ملي اس��پانيا و رئال مادرید براي همکاري با فدراسيون 
کشورمان خبر داد. وی ادامه داد: رائول در حال حاضر با باشگاه اسپایر 
قطر در زمينه شناسایی استعدادها همکاری می کند و ابراز علاقه کرد 
که بتوانيم در آینده همکاری بيشتری در این زمينه با یکدیگر داشته 
باشيم. سرپرس��ت کميته جوانان در پایان گفت: در حال مذاکره با 
تيم های مختلف هس��تيم تا تورنمنت های معتبری را از هم اکنون 

برای سال آینده ميلادی برای تيم های ملی پایه شناسایی کنيم.

هيچ صحبتی عليه دايی انجام نداده ام
سرمربی تيم فوتبال راه آهن گفت: من هيچ مصاحبه ای عليه علی دایی 
انجام نداده ام و از اولين رس��انه ای که این مطلب را منتشر کرده است 
شکایت خواهم کرد.حميد استيلی در خصوص مصاحبه ای که از قول او 
منتشر شده مبنی بر اینکه حرف های مایلی کهن مبنی بر اینکه در زمان 
سرمربيگری اش در پرسپوليس کارچاق کن های دایی باعث شدند او 
نتيجه نگيرد را مورد تایيد قرار داده، اظهار داشت: من هيچ مصاحبه ای 
در این زمينه انجام نداده ام و از اولين رسانه ای که این مطلب را منتشر 
کرده شکایت خواهم کرد. وی ادامه داد: هيچ صحبتی عليه دایی نکردم 

و مشکلی با او ندارم و برای او آرزوی موفقيت می کنم.

 ذوب آهن ميزبان هفته دوم 
ليگ وزنه برداری

 رقابت های هفته دوم ليگ وزنه برداری کش��ور به ميزبانی تيم ذوب آهن
 در خانه وزنه برداری این اس��تان برگزار می ش��ود. طبق اعلام س��ازمان

ليگ فدراسيون وزنه برداری هفته دوم رقابت های ليگ وزنه برداری طی 
روزهای 30 مهر و اول آبان ماه جاری برگزار می ش��ود و مکان برگزاری آن 
با توجه به درخواست تيم ذوب آهن در خانه وزنه برداری اصفهان خواهد 
بود. براین اساس، تيم ها باید روز سه شنبه 29 مهر ماه، یعنی یک روز قبل 
از شروع رقابت ها در اصفهان حاضر باشند. هفته نخست ليگ وزنه برداری 
به ميزبانی تيم نيروی زمينی ارتش در مجموعه کوثر تهران برگزار شد و با 

صدرنشينی تيم ذوب آهن به پایان رسيد.

 رضاييان، مديرعامل نفت 
مسجدسليمان شد

طي جلسه اي فوري و با قبول شرایط هيات مدیره، رضایيان به عنوان 
مدیرعامل جدید نفت مسجد سليمان انتخاب شد. رضایيان پيش از 

این مدیرعاملی فولاد خوزستان را در کارنامه دارد.

 سوارز مقابل عربستان
و عمان بازی می کند

مهاجم تيم ملی فوتبال اروگوئه می تواند در دیدارهای دوس��تانه تيمش 
در ماه آینده به ميدان برود. گزارش ها در اسپانيا تایيد کردند که لوئيس 
سوارز مجوز بازی کردن در چند دیدار دوستانه تيم ملی فوتبال اروگوئه 
در ماه بعد را به دست آورده است. مارکا اعلام کرد که سوارز در تور آسيایی 
اروگوئه که در تعطيلات بازی های ملی اکتبر برنامه ریزی ش��ده اس��ت، 
 حضور خواهد داش��ت. اروگوئه دهم اکتبر )18 مهر( مقابل عربس��تان و

س��ه روز بعد مقابل عمان بازی می کند و در حالی که سوارز به دليل گاز 
گرفتن کيه لينی در جام جهانی 2014 برزیل از حضور در هشت دیدار ملی 
محروم است، این محروميت تنها در دیدارهای رسمی به حساب می آید. 
مذاکراتی بين فدراس��يون فوتبال اروگوئه و فيفا برای تایيد شرایط این 
بازیکن انجام و اعلام شد که همان طور که این بازیکن از بازی برای بارسلونا 
محروم اس��ت، اما در جام خوان گامپر پيش از ش��روع فصل بازی کرد، 

می تواند در دیدارهای غيررسمی تيم ملی کشورش نيز به ميدان برود.
فدراس��يون فوتبال اروگوئه معتقد است که حضور س��وارز در تيم ملی 
می تواند به بازیکنان انگيزه بدهد و بليت فروشی  مسابقات را رونق ببخشد.

افشارزاده:

بخش بزرگي از پول قلعه نويي را نداده ايم
حسن زاده:

منتظر نتيجه تحقيقات از سوی کميته پزشکی هستيم
مدیرعامل باش��گاه اس��تقلال با ابراز رضایت از وضعيت تيم 
اس��تقلال در رقابت هاي ليگ برتر گفت: ب��ا 18 امتيازي که 
کسب کردیم، اميد زیادي داریم که نيم فصل اول را با قهرماني 

تمام کنيم.
بهرام افش��ارزاده اظهار کرد: تي��م اس��تقلال در حال حاضر 
وضعيت خوبی دارد و مشکل خاصی این تيم را تهدید نمی کند 
تا مانع جدی ب��رای موفقيت تيم اس��تقلال در ای��ن دوره از 

رقابت های ليگ برتر باشد.

وی درباره ش��رایط اس��تقلال پيش از دیدار برابر نفت تهران 
گفت: با ش��رایط خوبی که از هر نظر در استقلال حاکم است، 
یقين دارم این هفته نيز شاهد موفقيت و برد استقلال در بازی 

برابر نفت خواهيم بود. 
البته ارایه بازی جوانمردانه و زیبا هدف اصلی تيم اس��تقلال 
است بنابراین بيش از اینکه به فکر برد این بازی باشيم به تمام 
بازیکنان اعلام کردیم که در وهله نخست بازی جوانمردانه از 

خود به نمایش بگذارند.

ریيس کميت��ه انضباطی ضم��ن رضای��ت از برگ��زاری رقابت 
های ليگ برتر گف��ت: در بعضی از بازی ها به دليل حساس��يت 
برخی حواش��ی رخ می دهد که این امر طبيعی است.اسماعيل 
حس��ن زاده درخص��وص برگ��زاری دیداره��ای لي��گ اظه��ار 
 داش��ت: خوش��بختانه هر هفته که مس��ابقات ليگ برتر برگزار

 می شود، شاهد انجام مسابقات به بهترین نحو هستيم و حواشی 
بس��يار اندکی آن هم در برخی از بازی ها به دليل حساسيتی که 
وجود دارد، رخ می ده��د. امروز همه گزارش هایی که از س��وی 

مسوولين برگزار کننده مسابقات در اختيارمان قرار گرفته است، 
موارد را بررسی و نتيجه نهایی را در خصوص تخلفاتی که رخ داده 
اعلام می کنيم.وی درباره اعلام رای بازیکن دوپينگی خاطرنشان 
 کرد: طب��ق آیين نامه جدی��د، کميته انضباطی پس از بررس��ی 
و تحقيق از سوی کميته پزشکی، رای بازیکن دوپينگی را صادر 
خواهد کرد. پس از پيگيری هایی که صورت گرفت فکر می کنم 
طی چند روز آینده و همچنين بررس��ی نتيجه تحقيقات کميته 

پزشکی، رای بازیکن متخلف را صادر کنيم.

ايرانی ها در صدر  بهترين های 
مرحله گروهی ايستادند

با پایان یافتن مرحله اول رقابت های واليبال قهرمانی جهان، 
کميته آمار و ارقام این مسابقات، برترین بازیکنان این مرحله 
را در فاکتورهای مختلف اعلام کرد که در این ميان نام سه 

بازیکن ایرانی به چشم می خورد.
بر اساس اعلام کميته آمار این مسابقات سيدمحمد موسوی، 
فرهاد قائمی و س��عيد معروف که از روز س��وم مسابقات با 
عملکرد قابل توجه خ��ود در صدر فهرس��ت بازیکنان برتر 
در مهارت های دف��اع، دریافت و پاس ق��رار گرفته بودند تا 
پایان مرحله اول توانس��ته اند موقعيت شان را حفظ کرده و 
نه تنها صدر جدول را از دس��ت ندهند، بلکه فاصله خود را 
نيز با رقبای خود افزایش دهند. سيدمحمد موسوی اکنون 
با ميانگين 1.50 کس��ب پوئن در هر ست به عنوان بهترین 
 مدافع مسابقات معرفی ش��ده اس��ت. این بازیکن تاکنون

30  امتياز خالص را از دفاع به دست آورده که در نوع خود، 
باعث حيرت کارشناسان حاضر در مسابقات شده است. نام 
او یک پای ثابت نکات کليدی بازی های ایران است که در آن 
ذکر می شود. فرهاد قائمی نيز دیگر بازیکن ایران است که به 
عنوان بهترین دریافت کننده رقابت های جهانی معرفی شده 
است. آمار تاثيرگذاری قائمی در دریافت 60.66 درصد اعلام 
شده است. موریليو آندرس برزیلی که ارزشمندترین بازیکن 
دوره گذشته همين مسابقات قهرمانی جهان نيز هست، پس 
از  قائمی با 54 درصد تاثيرگذاری نفر دوم است. فاصله قائمی 

با نفر بعدش خود گویای همه چيز است.
اما س��عيد معروف بهترین پاس��ور ليگ جهانی 2014 نيز 
همچنان به عنوان بهترین پاسور مسابقات پيش می تازد. او 
که در این روزها مورد توجه رسانه های خارجی قرار داشته 
و سوالات بی شماری را به عنوان بهترین پاسور ليگ جهانی 
پاسخ گفته است، با آمار 10.15 اقدام عالی در هر ست پيشتاز 

بازی سازی در رقابت های جهانی لهستان است.

پس از بازگشت تيم ملی بسکتبال از مسابقات جام جهانی، کادر 
فنی تيم ملی بسکتبال ليست نهایی بازیکنان را اعلام کرد که بر 
این اس��اس، بس��کتبال اصفهان تنها یک نماینده در این رقابت 
خواهد داشت. در ليست اعلام ش��ده از سوی فدراسيون، اوشين 
ساهاکيان تنها آس��مان خراش اصفهانی اعزامی به این مسابقات 
خواهد ب��ود و ارس��لان کاظمی ني��ز در ترکيب تي��م ملی برای 
مسابقات جهانی حضور داشت. با نظر کادر فنی از ليست اعزامی 
به بازی های آس��يایی خط خورد که ریيس فدراسيون بسکتبال 
خط خوردن کاظم��ی را به عملک��رد ضعيف وی در مس��ابقات 
جهانی اسپانيا نس��بت داد که نتوانس��ته نظر کادر فنی تيم ملی 

را جلب کند.

  يک نماينده در بازی های آسيايی
تيم ملی بسکتبال ایران در ش��رایطی به عنوان یکی از تيم های 
مدعی راهی بازی های آس��يایی می ش��ود که س��هم بسکتبال 
اصفهان از تعداد ملی پوشان این تيم نسبت به دوره قبل کاهش 

داشته است.
در بازی های آس��يایی گوانگجو 2010 ، ماتيچ سرمربيگری تيم 
ملی بس��کتبال ایران را برعهده داش��ت که از اوشين ساهاکيان، 
آرن داودی و جواد داوری برای حضور در این مس��ابقات دعوت 
به عمل آورده ب��ود و البته جابر روزبهانی ب��ه دليل مصدوميت و 
ارس��لان کاظمی به دليل اینکه نتوانس��ته بود مرخصی بگيرد، 
فرصت حضور در این بازی ها را از دست دادند. تيم ملی بسکتبال 
کشورمان در دوره قبلی، نتوانست چهره یک تيم مدعی را داشته 
باشد و به مدال برنز قناعت کرد، اما سه بازیکن اصفهانی این تيم 
نقش مهره های کليدی را ایفا کردند. اما در بازی های آس��يایی 
 اینچوان که اواخر ش��هریور ماه برگزار می ش��ود، اوش��ين تنها 
ملی پوش اصفهانی حاضر در این رقاب��ت ها خواهد بود. از طرف 
دیگر، تيم ملی بسکتبال کشورمان در ش��رایطی دومين تجربه 
جام جهانی اش را س��پری کرد که بس��کتبال اصفهان به نسبت 
دوره اول س��هم کمتری در این رقابت ها داش��ت. در مس��ابقات 
جام جهانی ترکيه 2010، اوش��ين ساهاکيان، جواد داوری، آرن 
داوودی، ایمان زندی و ارس��لان کاظمی پن��ج بازیکن اصفهانی 
بودند که به نوعی شاکله اصلی تيم ملی را تشکيل می دادند، اما 
برای مسابقات جهانی اسپانيا سهميه اصفهان کمتر از قبل شده 

 و از جمع قبلی تنها س��اهاکيان و کاظمی نمایندگان بس��کتبال 
نصف جهان در این مسابقات بودند.

  نسلی که جا ماند
 بس��کتبال اصفهان از گذش��ته بازیکن��ان زی��ادی را در ترکيب 
تيم های ملی داشته است، اما دوران اوج گرفتن بسکتبال اصفهان 
در سطح ملی به یک دهه قبل باز می گردد؛ جایی که بازیکنانی 
همانند س��اهاکيان، داوودی، اکبری، باهران و روزبهانی در تيم 
ملی جوانان کشورمان عضویت داشتند و توانستند با طی کردن 
سطوح تيم ملی به تيم ملی بزرگسالان راه پيدا کنند.حضور این 
بازیکنان در تيم ملی بسکتبال با دوران حضور سایر پدیده های 
تيم ملی همراه ش��د، تا جایی که نسل طلایی آسمانخراش های 
ایرانی، موفقيت های بزرگی را برای این تيم رقم زدند که می توان 
به قهرمانی در جام ملت های آسيا، صعود به جام جهانی و کسب 

سهميه المپيک اشاره کرد، اما به مرور بازیکنانی همانند باهران، 
اکبری و روزبهانی از این جمع جدا شدند تا امروز که از آن جمع 
تنها اوشين در تيم ملی عضویت داشته است. همزمان با کنار رفتن 
 بازیکنان نسل قبلی بسکتبال، انتظار می رفت بازیکنان جوان تر

بتوانند جانش��ين گروه قبلی ش��وند که این اتفاق تنها در مورد 
ارسلان کاظمی رخ داد. در این شرایط، این نگرانی وجود دارد که 
در پی کنار رفتن ساهاکيان، بسکتبال اصفهان عملًا از لحاظ ملی 
تهی شود که آسيب شناسی این مساله را باید به طور جدی مورد 
توجه قرار داد؛ زیرا در مقطعی که می بایست جانشينان نسل قبلی 
ملی پوشان اصفهانی در مرحله سازندگی قرار بگيرند، این اتفاق 
رخ نداد تا خلا فعلی رخ بدهد، اما حداقل می توانيم اميدوار باشيم 
که کاهش چشمگير ملی پوش��ان اصفهانی در مسابقات جهانی 
و بازی های آس��يایی و به تبع آن، کمرنگ شدن نقش بسکتبال 

در سطح ملی، زنگ خطر را برای متوليان امر به صدا در بياورد.

نقدی بر کم شدن آسمانخراش های اصفهانی در تيم ملی

نسل طلایی بسکتبال اصفهان رفت که رفت

در مرحله نخس��ت، نام 56 بازیکن برای معاینه مجدد به شورای 
عالی پزشکی که سه شنبه هر هفته تشکيل می شود، مشخص شد 
و طی دو هفته گذشته از ميان بازیکنانی که به این شورا مراجعه 
کردند، نام 13 بازیکن برای ابطال قطعی کارت معافی مشخص 
شده و به زودی به فدراس��يون فوتبال و س��ازمان ليگ معرفی 
می شوند. به نقل از خبرآنلاین، مسوول برگزاری مسابقات سازمان 
ليگ با تایيد این خبر می گوید: »چندی پيش نامه ای محرمانه از 
حوزه نظام وظيفه به دست مان رسيد و یک سری اسامی بازیکنان 
با بس��ته بندی های دقيق در خص��وص معافيت  هایی که گرفته 

بودند، به ما اعلام شد. 
بر اساس این نامه، فوتباليست هایی که معافيت چشم و یا موارد 
دیگر گرفته بودند، باید ب��رای معاینه مجدد به مراکزی که اعلام 
می ش��د، مراجعه می کردند. تعداد آنها خيلی بيش��تر از این 13 
نفر بود و اس��امی افراد معروف و بازیکنان تيم ه��ای پرطرفدار و 
ملی پوش هم در آنها دیده می شد. در صورت مشخص شدن نام 

این بازیکنان، از حضورشان در هفته هشتم ليگ  برتر 
جلوگيری خواهد 

شد.«

 دیروز در خبرها داش��تيم که باشگاه فجر سپاس��ی دنبال راهی 
برای حضور این13بازیکن در این تيم اس��ت. بهروان در همين 
خصوص می گوید: »بحث حضور این بازیکنان در تيم های نظامی 
اصلًا مطرح نيست و طبق اعلام سازمان نظام وظيفه، آنها باید به 

خدمت سربازی بروند.«

   نشست اضطراری هيات  رييسه سازمان ليگ
گفته می شود حسين ماهينی، شجاع خليل زاده، علی حمودی، 
سينا عشوری، بختيار رحمانی و... در ميان این 13 بازیکن نام شان 
وجود دارد. اگر این طور باش��د، باشگاه ها دچار مشکل می شوند. 
با توجه به این موضوع که کارت های معافی دچار مش��کل بوده 

و باش��گاه ها تخلف نکرده اند، قرار اس��ت پس از اعلام اسامی 13 
بازیکن به فدراسيون، هيات ریيسه سازمان ليگ جلسه اضطراری 
برگزار کند تا به این موضوع رسيدگی شود و راه حلی برای کمتر 

متضرر شدن باشگاه ها مشخص شود. 

   اعلام نام متخلفان بر  عهده فدراسيون است
سردار موس��ی کمالی، جانش��ين اداره منابع انس��انی ستاد کل 
 نيروهای مس��لح نيز در این خصوص می گوید: »پيش از این، نام 
سه نفر به س��ازمان ليگ و فدراسيون فوتبال ارس��ال شده بود و 
اس��امی 13 بازیکن دیگر که کارت معافيت آنها مشکل داشته و 
ابطال شده است، تا سه شنبه ارسال خواهد ش��د. این اسامی به 
صورت محرمانه به فدراسيون ارسال می ش��ود و حال اینکه این 
موضوع رسانه ای شود یا نه، در اختيار آنهاست. منتشر شدن اسامی 
بازیکنانی که کارت  معافيتش��ان ابطال شده بر عهده فدراسيون 
اس��ت. هر بازیکن کارتش ابطال ش��ود، بلافاصله برگه اعزام به 

خدمت برای او صادر می شود.«

   ماهينی، سه شنبه در شورای عالی پزشکی
ماهينی که معافيت پزشکی داشته و در بررسی مجدد معافيتش 
رد شده، فعلًا حق همراهی پرس��پوليس را ندارد تا شورای عالی 
پزش��کی نظر قطعی و نهایی را در مورد پرونده این بازیکن و نوع 

معافيت پزشکی او بدهد.
 شورای عالی پزش��کی که از پنج نفر از پزشکان نيروهای مسلح 
جمهوری اسلامی تشکيل شده، هر هفته سه شنبه ها برای بررسی 
پرونده های مربوط به معافيت پزشکی برگزار می شود و قرار است 
ماهينی به همراه وکيلش در این جلسه حضور پيدا کند و مدارک 
و مستندات خود را به شورای عالی پزشکی ارایه دهد و مورد معاینه 
مجدد قرار گيرد. هر رای و نظری که این شورای پنج نفره در مورد 
پرونده های معافيت پزش��کی بدهند، قطعی و لازم الاجراست و 
بنابراین تکليف ماهينی و پرسپوليس سه شنبه مشخص می شود. 
گفتنی اس��ت معافيت ماهينی به دليل بيماری »واریکوس��ل« 

لحاظ شده است. 

   نماينده نبی در سازمان نظام وظيفه
مهدی محمدنبی، دبيرکل فدراسيون نماینده ای را به حوزه نظام 
وظيفه فرستاد تا نام 13 نفره بازیکنانی که کارت پایان خدمت و 
معافيت آنها باطل شده را تحویل گرفته و به فدراسيون بياورد. بر 
اساس این گزارش، به زودی نشستی با حضور اعضای هيات ریيسه 
س��ازمان ليگ برگزار خواهد ش��د تا درباره سرنوشت نهایی این 

بازیکنان تصميم گيری شود. 

   طلاق پدر و مادر برای کفالت آقای فوتباليست
در ميان افرادی که گفته می ش��ود کارت معافيتشان باطل شده 
است، نام دو فوتباليست سرشناس کشورمان هم دیده می شود، 
اما معافی یکی از آنها به خاطر طلاق پدر و مادرش و گرفتن کفالت 

مادر است!
 طبق پرونده ای که در نظام وظيفه وج��ود دارد، بلافاصله بعد از 
طلاق پدر و مادر این ستاره و گرفتن کفالت مادر توسط بازیکن 
مورد نظر، پدر و مادر جدا ش��ده با حض��ور در دفترخانه ای دیگر 
مجدداً به عق��د هم درآمده اند تا تنها با ی��ک طلاق صوری باعث 

گرفتن معافی فرزند خود شوند!

   معافيت کر و لالی و عرق کف دست!
گفته می شود سه بازیکن هم با معافيت »عرق کف دست« در حال 
بازی کردن در ليگ هستند و بعد از معافيت »نابينایی« و »کم سو 
بودن چشم« حالا خبر می رسد یک بازیکن شناخته شده فوتبال 
ایران که نامش در فهرست معافيت های باطل شده است، مدارکی 
به اداره نظام وظيفه تحویل داده که اثبات می کرده کر و لال است! 
اساساً فرض که تمام این ش��ایعات دروغ و تک تک معافيت هایی 
که غيورمردان فوتباليست گرفته اند درست و قانونی بوده است، 
آیا هرگز به این فکر کرده اید که چرا صاحبان مشاغل پول سازی 
چون فوتباليست ها باید معاف ش��وند؟! به عبارت دیگر چرا افراد 
سایر طبقات محروم جامعه از شرایط معافی محرومند؟! اصلًا مگر 
س��ربازی رفتن برای این دردانه های پر از خالکوبی چقدر سخت 
است؟ با توجه به اینکه دو سال برای تيم های نظامی بازی می کنند 

و پول هم می گيرند و از تمام امکانات رفاهی نيز برخوردارند.

 پوتين برای سربازهای جديد!

از طلاق صوری تامعافيت کر و لالی
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عضو هيات ریيس��ه فدراس��يون فوتبال معتقد است که دولت و 
مجلس شوراي اسلامي نباید اجازه دهند که صداوسيما هر طور 
که مي خواهد با فوتب��ال برخورد کند. منصور قنب��رزاده درباره 
سرنوشت حق پخش تلویزیونی رقابت های فوتبال گفت: اطلاع 
چندانی از جزئيات ندارم، اما ظاهرا صداوسيما با رقم درخواستی 
فدراسيون موافقت نکرده و دیگر شخص ریيس فدراسيون باید 

مساله را پيگيری کند.
صداوسيما اصل پرداخت حق پخش را قبول دارد؟

بله، اصل ماجرا مورد پذیرش اس��ت، اما رقمی که صداوس��يما 
می خواهد بپردازد چي��زی نزدیک به هيچ اس��ت و تقریبا برای 
صداوس��يما مجان��ی تمام می ش��ود. اخت��لاف رق��م پرداختی 

صداوسيما و رقم درخواستی فدراسيون زیاد است.
چه بايد کرد؟

به نظر می رسد که باید کس��ی در این ميان حکم باشد. در ایران 
شبکه خصوصی نداریم که اگر یکی پول نداد، پخش فوتبال را به 

دیگری بدهيم. چون پخش فوتبال مختص به صداوسيماست، 
پس رقم حق پخش هم باید عادلانه باش��د. ما چند پيشنهاد به 
صداوس��يما دادیم که در یکی از آنها نه تنها پولی از صداوسيما 

نمی گرفتيم، بلکه پول هم می دادیم.
اين پيشنهاد چه بود؟

از صداوسيما خواسته بودیم که حق اس��تفاده از زیرنویس های 
حين بازی، تبليغات بين دو نيم��ه و 10 دقيقه قبل و 10 دقيقه 
بع��د از هر ب��ازی را به م��ا بدهند و در ع��وض ما هي��چ پولی از 
صداوسيما نمی گيریم و 180 ميليارد تومان هم به این سازمان 

می دهيم.
همين حالا صداوسيما چند برابر اين مبلغ را دريافت 

می کند، پس چرا بايد با پيشنهاد شما موافقت کند؟
صداوس��يما از طریق پخش فوتبال درآمد زیادی دارد. اگر این 
س��ازمان می خواس��ت این حجم مخاطب و توجه را جلب کند 
باید هزینه های زیادی می کرد تا فيلم و س��ریال بسازد. فوتبال 
بدون اینکه برای صداوس��يما هزینه ای داش��ته باشد، محتوایی 
را توليد می کند ک��ه برایش درآمد م��ی آورد. در همه جای دنيا 
یکی از مهم ترین بخش های درآمدی باشگاه ها حق پخش است 
که حدود 50 درصد بودجه ش��ان را تامين می کند. امس��ال هم 
باش��گاه های ليگ برتری در بودجه خ��ود روی پول حق پخش 
حساب باز کرده اند و اگر این پول پرداخت نشود، قطعا به مشکل 

برخواهند خورد.

قرار بود وزير ورزش در اين ماجرا حکم باش�د، چه 
شد؟

آقای وزیر باید از طری��ق هيات وزیران پيگير کار باش��د و آن را 
 به نتيجه برساند. اگر هم قرار باش��د که این پول پرداخت نشود، 
راه حل این اس��ت که از ليگ حرفه ای دس��ت برداریم و دوباره 
آماتور شویم. نمی شود که س��ازوکار حرفه ای گری از جمله حق 
پخش را کنار بگذاریم و از باشگاه ها بخواهيم حرفه ای و خودکفا 
باش��ند. برخی می گویند که پرداخت حق پخ��ش هم فایده ای 
ندارد؛ چون از یک جيب دولت به جيب دیگرش می رود. این طور 
نيست. خيلی از دستگاه های دولتی علاوه بر بودجه ای که دارند، 
باید درآمدزایی کنند. صداوسيما هم بودجه دارد، ولی درآمد هم 
دارد. فوتبال محتوایی را توليد می کند که صداوسيما از طریق آن 
درآمدزایی می کند. از محل همين درآمد هم باید به فوتبال حق 
پخش بدهد. ضمن اینکه دولت خودش گفته که یک ریال هم به 

استقلال و پرسپوليس پول نمی دهد. 

صداوسيما فوتبال را ورشکست مي کند

قنبرزاده: پول ندهند، باشگاه ها به مشکل می خورند



پنجره ای به آینده سلامت
دومی��ن دوره از مجموعه م��دارس تابس��تانی بین المللی 
س��امت عمومی ایران از پانزدهم شهریور ماه سال جاری 
با حمایت دانشگاه علوم پزش��کی اصفهان در قطب علمی 
مرکز یادگیری مهارت های بالینی این دانشگاه توسط تیم 

IPHS initiative آغاز به فعالیت کرد.
ای��ن برنامه هف��ت روزه ک��ه به بح��ث و بررس��ی پایه ای 
 مرتب��ط با س��امت عمومی و بهداش��ت جوامع با ش��عار

» پنج��ره ای ب��ه آین��ده س��امت« ارای��ه می ش��ود؛ 
ش��رکت کنندگان ط��ی مجموع��ه ای از س��خنرانی ها 
و کارگاه ه��ای آموزش��ی، در قالب فعالیت ه��ای گروهی 
شبیه سازی شده بر اساس مسایل و مشکات روز سامت 

جوامع به تمرین آموخته های خویش می پردازند.
کمیته راهب��ردی این برنامه دربرگیرنده ش��خصیت های 
علمی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان از جمله دکتر پیمان 
ادیبی معاونت تحقیقات و فن��اوری، دکتر طاهره چنگیز 
معاونت آموزشی، دکتر محمدحسن امامی  معاونت روابط 
بین الملل دانشکده پزشکی و دکتر نیکو یمانی مدیر مرکز 
مدیریت مطالعات و توس��عه آموزش پزشکی و همچنین 
دکتر احمد زمانی معاونت دانش��جویی فرهنگی دانشکده 
پزش��کی به عنوان دبیر علمی و با حضور اساتید برجسته 
این حیطه علمی شامل دکتر فرداد درودی مدیر کشوری 
برنامه مشترک س��ازمان ملل متحد در زمینه ایدز، دکتر 
پیام کبیری، رییس مرکز توس��عه و هماهنگی اطاعات و 
انتشارات علمی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی، 
دکتر احمدرضا زمانی معاون آموزشی فرهنگی دانشکده 
پزش��کی اصفهان، دکتر رضایی، کارش��ناس مرکز مبارزه 
با بیماری های واگی��ر وزارت بهداش��ت، درمان و آموزش 
پزشکی و دکتر یار محمدیان مدیر مرکز تحقیقات مدیریت 
سامت و اقتصاد دانشگاه علوم پزشکی اصفهان به عنوان 
کمیته علمی برنامه، در بالاتر بردن هرچه بیش��تر کیفیت 

این برنامه تاثیر بسزایی داشته است.
در ای��ن دوره آموزش��ی بین الملل��ی دانش��جویان که از 
کشورهای عراق، هلند، اتریش، افغانستان، تونس، آلمان و 
اسلواکی ثبت نام کرده اند، شرکت کنندگان داخلی برنامه 
از شهرهای اصفهان، تهران، ش��یراز، مشهد، تبریز، اراک، 
جهرم، کرمان، یزد وس��اری با رونق بخش��یدن بیشتر به 
برنامه، تعداد شرکت کنندگان برنامه را به 100 نفر رساندند 
که با رشد 4 برابری نس��بت به دوره قبل، نشانگر موفقیت 

این مدرسه است.

برپایی نمایشگاه نگارگری،نقاشی 
در کتابخانه مرکزی 

سه نمایشگاه نگارگری،نقاشی و نقش مایه انارک از 15 
تا 20 ش��هریور ماه در گالری ه��ای  نگارخانه کتابخانه 

مرکزی شهرداری اصفهان دایر است.
نمایشگاه نگارگری،تذهیب و تشعیر شامل 22 اثر است 
که با بهره گیری از تکنیک گواش به همت سارا دوست 
علی تهیه و در تابلو هایی در ابعاد 30 در 40 و 50 در 60 

به نمایش گذاشته شده است.
نمایشگاه نقاشی “لبخند ژوکند” شامل 41 اثر با موضوع 
 چهره،منظره،طبیعت بی جان و... اس��ت که به س��بک 
اکسپرسیونیسم،امپرسیونیسم،کوبیسم،رئالیسم،سورئال

یسم و انتزاعی با بهره گیری از تکنیک رنگ و روغن،سیاه 
قلم و پاس��تل گچی به همت بهاره و افس��انه میوه چی 

برگزار شده است.
نمایش��گاه نقش مایه انارک ب��ا نام “آثار هن��ری بافت 
و مفهومی ان��ارک” ش��امل  38 اثر از مری��م منصوری 
اس��ت،این نقش مایه ها دارای محتوایی است که قصه 
زندگی تمامی انسان هاست که از بطن هستی جوشیده 
شده و با زبان تجس��می به نقل دوران و شرایط زندگی  
حال در قالب داشتن یک زندگی سالم در پناه خداوند و 

ائمه گرامی می پردازد.
این نمایشگاه به سبک هنر نو وبا بهره گیری از تکنیک 
پودر مل و رنگ و مواد دیگر در قالب اشکالی به تصویر در 
آمده ودر تابلوهایی در ابعاد مختلف به نمایش گذاشته 
شده است،)درکنار همه آثار این  نمایشگاه اناری ترسیم 
ش��ده و مریم منصوری ان��ار کوچک را مث��ل از زندگی 
کوچک در پوس��تی ش��اد و مملو از موفقیت و توانایی و 
عظمت خداوند و یاری ائمه گرامی تجسم نموده است(.

تیمی از مهندس��ان در رقابتی 10 میلی��ون دلاری به دنبال 
ساخت یک گجت بی سیم هستند که همزمان قادر به شناسایی 

بیماری های مختلف از جمله کم خونی، سل و دیابت باشد.
رقابت Qualcomm Tricorder X Prize سال گذشته 
در کالیفرنیا کلید خورد و هم اکنون 10 فینالیست این رقابت 
از می��ان گروه های مختل��ف از جمله تیم هایی با پش��تیبانی 
ناسا، ش��رکت بیل  گیتس و گروه های دپارتمان های مختلف 

دانشگاهی انتخاب شده اند.
مطابق قوانین، فینالیست ها باید سال آینده ابزارهای خود را 
روی انس��ان ها اجرا کنند و در س��ال 2016 از میان آن ها سه 
برنده اعام خواهند شد که هفت میلیون دلار به برنده نهایی 
اهدا می شود. برای برنده ش��دن در این رقابت، ابزار نهایی تیم 
برنده باید بر عائم حیاتی نظارت کرده و 16 بیماری مختلف 

را شناسایی کند.
یکی از این فینالیست ها، گروه Scanadu در دره سیلیکون 
 CES سان فرانسیس��کو است که سال گذش��ته در کنفرانس
از اسکنر دس��تی خود رونمایی کرد. این فناوری توسط مدیر 
اجرایی این گروه به نام »والتر دو براور« طراحی شده است؛ براور 

در مرکز تحقیقات ایمز ناسا مشغول به کار است.
اسکنر ابداعی شامل حسگرهای مختلف و یک میکروفون در 
بخش فوقانی اش است که می تواند پنج عائم حیاتی را بخواند. 
این عائم شامل دمای بدن، ضربان قلب، اکسیمتری )سطوح 
اکسیژن خون(، تغییرپذیری ضربان قلب و زمان انتقال موج 
نبض )PWTT( است. PWTT زمانی است که یک ضربان 
قلب به جایی دیگر در بدن می رسد و با فشار خون مرتبط است.

سازندگان مدعی اند این اسکنر ظرف کمتر از 10 ثانیه با دقت 
99 درصد عمل می کند. همچنین اطاع��ات آن روی برنامه 

گوشی هوشمند ذخیره می ش��ود و بیماران می توانند از این 
 اطاعات برای نظارت بر س��امتی خود استفاده کنند یا آن را 

با پزشک شان به اشتراک بگذارند.
این س��امانه از یک آداپتور میکرو یو اس بی اس��تفاده می کند 
که می توان آن را به یک پ��ورت یواس بی متصل کرد و فرآیند 
شارژشدن باتری کمتر از یک ساعت طول می کشد. این باتری 
در صورت اس��تفاده چند بار در روز می تواند حدود یک هفته 

بدون شارژ مجدد عمل کند.
ابزار فینالیست دیگر توسط ش��رکت ScanNurse واقع در 
لندن ارایه شده و از تکنیک های رایانه ای برای تحلیل تصاویر 
گرفته شده توسط یک دوربین اس��تفاده می کند. سازندگان 
امیدوارند این سامانه مش��اهداتی از داخل گوش یا حلق ارایه 

دهد.
تیم ه��ای دیگ��ر از نمونه ه��ای ادرار و خون ب��رای آزمایش 
نشانگرهای کلیدی بدن اس��تفاده کرده اند و این ابزارهای ریز 
میکرومایع به شیوه آزمایش های بیمارستانی عمل می کنند. 
به طور مثال شرکت DMI با همراهی ناسا ابزاری خلق کرده 
که فضانوردان می توانند از آن برای نظارت بر سامتی شان در 

سفرهای طولانی مدت و در گرانش صفر استفاده کنند.
هم اکنون، چالش پیش روی مبتکران گردهم آوردن تمامی این 

قابلیت ها در یک ابزار است.

دانستنی

علام فینالیست های جایزه فناورانه 10 میلیون دلاری

ایمنا:  ؟؟؟؟/

گاهی برای انتخاب یک پیراهن ی��ک هفته وقت می گذاریم و 
تمام فروش��گاه ها را زیر و رو می کنیم تا پیراهن دلخواهمان 
 را پیدا م��ی کنیم اما ب��رای انتخ��اب بانک م��ان خیلی وقت

 نمی گذاریم. در این گزارش ب��ه چند نکته برای انتخاب بانک 
شخصی تان اشاره می کنیم:

    تخصصی یا عمومی
برخی بانک ها در زمینه ه��ای خاص صنعت��ی ،بازرگانی و... 
فعالیت می کنند و برخی مخاطب عام دارند شما اگر در حرفه 
خاصی مشغول فعالیت هس��تید که بانک تخصصی دارد و یا 
عضو اتحادیه خاصی هس��تید بهتر اس��ت در بانک تخصصی 
خودتان افتتاح حس��اب کنید تا استفاده از تسهیات آن برای 

شما راحت تر شود.
    گستردگی خدمات

س��طح خدمت رس��انی و کیفیت خدمات بانک ها با یکدیگر 
متفاوت است اگر شما یک بررسی سرانگشتی بکنید خواهید 
فهمید که کیفیت خدمات کدام بانک با نیازهای شما مطابقت 

دارد.
    بانکداری الکترونیک

این روزها زمان اهمیت زی��ادی دارد به همین دلیل بانکی که 
بتواند بیشترین میزان ذخیره زمان را برای شما به همراه داشته 
باشدخیلی مهم است همه بانک ها تبلیغ بانکداری الکترونیک 
و گستردگی خدمات آن را در دستور کار تبلیغات خودشان قرار 
داده اند اما کیفیت خدمات همه آنها یکی اس��ت ؟ پس سعی 

کنید انتخاب عاقانه ای داشته باشید.
    گستردگی شعب

برخی بانک ها خدمات مطلوبی دارند اما تعداد شعبشان محدود 
و میزان خدمت رسانی شان در محدوده جغرافیای خاصی است 

اگر ش��ما در همان محدوده تمام کارهایتان انجام می شود به 
سراغشان برود در غیر این صورت بانک هایی با قدرت خدمات 

رسانی گسترده تر را انتخاب کنید.
    مجوز دارها

درحال حاضر تقریبا تمامی بانک های موجود در کشور دارای 
مجوز رسمی بانک مرکزی اند اما مجوز برخی کمی مساله دارد 
و متاسفانه تعداد زیادی هم موسسه مالی و اعتباری فاقد مجوز 
مشغول فعالیت اند که پیشنهاد های وسوسه انگیزی به مردم 
ارائه می کنند اما از نظارت بانک مرکزی برخوردار نیستند پس 
سرمایه گذاری و اعتماد به آنها ریسک بالایی دارد قبل از افتتاح 
حساب سری به سایت بانک مرکزی بزنید و از مجوز دار بودن 

انتخاب تان اطمینان حاصل کنید.
    پشتیبانی مناسب

یک بانک خوب همیش��ه همراه و همپای مشتری است پس 
حضور مرکز تلفن گویا، سایت ، اطاع رسانی و روابط عمومی 

قوی از نکاتی است که باید مد نظر قرار دهید.
     انعطاف پذیری و تسهیلات

یک بانک خوب منعطف بوده و همیش��ه مش��تری را در راس 
امور قرار می دهد ، احترام به مشتری ، ارائه تسهیات مناسب 
و همراهی در کلیه مراحل تراکنش های مالی از ویژگی هایی 

است که یک بانک خوب باید از آن برخوردار باشد
    کادر متخصص

یک بانک خوب با توجه به گستردگی آموزش عالی در کشور از 
کادر متخصصص با تحصیات و تخصص لازم و آشنا به اصول 
مشتری مداری و ارتباط با مشتری اس��تفاده می کند و مردم 
از برخورد کارکن��ان بانک نهایت آرامش و امنی��ت را دریافت 

می کنند.

 فناوریدانستنی

چند نکته برای انتخاب بانک مناسب شما 

ایمنا: حضور خادمان حرم مطهر رضوی در مجموعه صفه

نمایشی»صبرا« نوشته »ساغر لطفی نژاد« بوده وبا 
کارگردانی »حسن وحید دستجردی«درتالار هنر 

اصفهان به روی صحنه می رود.
کارگردان این نمایش با اعام این خبر گفت: نمایش 
"صبرا" شرح حال یک خانواده در یک  روستا از توابع 
خرمشهر است . پدر این خانواده در جنگ شهید شده 
و این نمایش با زاویه ای متفاوت به گوش��ه هایی از 
 وقایع دفاع مقدس در خان��واده های جنگ زده می 
پردازد.وحید دستجردی ادامه داد:  نمایش "صبرا" 
از طرفی ارادت خاص ش��یعیان ب��ه حضرت ثامن 
الحجج)ع( را  نشان می دهد و در طول نمایش به یک 

رسم غلط طایفه ای هم اشاره می کند. . 
او اضافه کرد: این نمایش��نامه عنوان دوم جشنواره 

بین المللی نمایشنامه نویسی رضوی در سال 1391 
را کسب کرده و برای اولین بار  توسط گروه تئاتر نقش 

هنر اصفهان به روی صحنه خواهد رفت . 
 شایان ذکر اس��ت؛ » مهش��ید علیرضایی« دستیار 
 کارگردان این نمایش اس��ت و هنرمندانی از جمله 
» علیرضا مؤمن زاده«، » فرشته شاه بندری«، » زهرا 
 براتی«، »شیدا ظاهری« و »پویا پرهیزکار« نمایش 

صبرا را به روی صحنه می برند . 
گفتنی است؛ این  نمایش��نامه اثر تولیدی تالار هنر 

اصفهان و فرهنگسرای اسوه می باشد. 
نمایش”صبرا”  از 16 تا 21 ش��هریورماه هر ش��ب 
ساعت 19 شب در تالار هنر اصفهان واقع در میدان 

لاله اجرا می  شود. 

مس��ابقه کتاب خوانی »هرماه یک کتاب، هر ماه 
یک مسابقه« از س��وی مرکز فرهنگی اجتماعی 

بانوان به صورت ماهانه برگزار می  شود. 
رییس مرکز تخصصی بانوان گفت: این مرکز در 
هر ماه  یک کتاب به عم��وم بانوان معرفی کرده و 
از آن کتاب یک مس��ابقه برگزار می کند.  چلونگر 
عنوان ک��رد: ای��ن برنامه با هدف ارتقای س��طح 

آگاهی بان��وان و بالا ب��ردن آمار 
کتاب خوانی ب��ا موضوعات 

مختلف همچون  مباحث 
خانواده، روانشناسی، 
مذهب��ی و ... اجرا 

می شود.  مسابقه 

شهریور ماه این مرکز از خاصه نویسی کتاب های 
ش��خصی موجود در منازل بانوان با موضوع ابعاد 
زندگان��ی حضرت معصوم��ه)س(  و امام رضا)ع( 
طراحی ش��ده اس��ت.  چلونگر خاطرنشان کرد: 
افرادی که تمایل به ش��رکت در مس��ابقه کتاب 
خوانی مرکز تخصص��ی بانوان دارن��د می توانند 
به این  مرکز واقع در فلکه ش��هدا مراجعه کنند.  
مهل��ت ش��رکت در ای��ن مس��ابقه تا 
 پای��ان ش��هریور م��اه ب��وده و

 عاقه مندان می توانند برای 
کسب اطاعات بیشتر با 
ش��ماره   33382030 

تماس بگیرند. 

    نمایشگاهی از آثار نقاشی » نرگس واهب « از 19 
تا 25 ش��هریور ماه در مجموعه فرهنگی فرشچیان 
دایر می ش��ود.این هنرمند با بیان این مطلب گفت: 
بخشی از آثار موجود در این نمایشگاه شامل نقاشی 
رن��گ و روغن ب��ر روی چوب اس��ت که بر اس��اس 
موضوع طبیعت و در ابعاد 20 در 35 طراحی ش��ده  
اس��ت.واهب افزود: بخش دیگر نیز به آثار گرافیکی 
اختصاص دارد. در این بخش دو س��وره » جمعه « 
و » انسان « از قرآن کریم در ترکیبی از آثار عرفانی 

استاد محمود فرشچیان به روایت تصویر درآمده اند.
این هنرمند درباره هدف خود از برپایی این نمایشگاه 
ادامه داد: بالا بردن س��طح خودب��اوری و اعتماد به 
نفس هنرمندان معلول مهم ترین هدف من از برپایی 
این نمایشگاه است. دوست دارم تا این افراد نسبت 
به خودش��ان و توانایی های فراوانشان تصور بهتری 
پیدا کنند.گفتنی اس��ت؛ این نمایشگاه از 19 تا 25 
شهریور ماه، از ساعت 10 صبح تا 10 شب، پذیرای 

عاقمندان به هنر نقاشی خواهد بود.

باغ بانوان نوش، وابسته به سازمان فرهنگی تفریحی 
 شهرداری اصفهان سلسله نشس��ت هایی با عنوان 

» لحظه چو گم شد « را برگزار می کند.
مدیر باغ نوش در گفت و گو با خبرنگار ایمنا ضمن 
اعام این خبر گفت: هدف از برگزاری این نشست ها 
بررسی معضاتی اس��ت که در دوران میانسالی در 

زندگی انسان به وجود می آید.
لیا لندی در ادامه با اشاره به موضوعات ارایه شده 
در این نشس��ت  ها عنوان ک��رد: مباحثی همچون 

»چرا مثل دوران کودکی ش��اد نیستم« و »چگونه 
فرزندانمان مثل ما خاطره داشته باشند « از جمله 
موضوعات مورد بحث در این سلس��له نشس��ت ها 

هستند.
گفتنی است؛ این نشست ها تا پایان شهریور ماه سال 
جاری، روزهای چهارش��نبه هر هفته از ساعت 9 تا 
11 با سخنرانی وفایی، روان شناس و مشاور خانواده 
در باغ نوش، واقع در خان��ه اصفهان، میدان نوبهار، 

خیابان گلخانه برگزار می شود.

با محوریت دفاع مقدس؛ 

  نمایشنامه »صبرا« در تالارهنر اصفهان اجرا می شود 
مسابقه کتاب خوانی به همت مرکز تخصصی بانوان؛

 »هر ماه یک کتاب، هر ماه یک مسابقه«  

  19 تا 25 شهریور ماه برپاست:

» پای رفتن ندارم ولی قدم هایم استوار است «
 باغ بانوان نوش برگزار می کند؛

سلسله نشست های » لحظه چو گم شد «

خبر ویژهسلامت رس��ول صدرعاملی کارگردان با اش��اره ب��ه وضعیت 
سینما در این سه دهه و مخصوصا ش��رایط فیلم های 
کودک گفت: در دهه شصت به واسطه این که سینمای 
اجتماعی و خانوادگی ایران ش��کل واقعی خود را پیدا 
نکرده بود، سینمای کودک دوران طایی خود را سپری 
کرد و بی خطرترین نوع س��رمایه گذاری در س��ینمای 
کودک و نوجوان اتفاق می افتاد.وی ادامه داد: از سوی 
دیگر بیشترین و موفق ترین حضور بین المللی را در این 
ژانر داشتیم و ش��اهد موفقیت های سینماگرانی چون 
عباس کیارس��تمی، ابراهیم فروزش، مجید مجیدی 

و دیگران بودیم. در واقع س��ینمای کودک با توجه به 
توقعاتی ک��ه ایجاد کرد نیاز به متولی جدی داش��ت تا 
مورد حمایت قرار گیرد. البته این نکته را هم باید در نظر 
داشت که تنها دولت نمی تواند حامی سینمای کودک 
باشد و تنها می تواند برای بخش خصوصی بسترسازی 
کند.برن��ده پروانه زری��ن بهترین فیلم ش��انزدهمین 
جش��نواره فیلم کودک برای »دخت��ری با کفش های 

کتانی« با اشاره به افول س��ینمای کودک اظهار کرد: 
از ابتدای ده��ه 80 بود که س��ینمای ک��ودک رقیب 
حیرت انگیزی پیدا کرد و این رقیب توانس��ت کودکان 

را پای تلویزیون بکشاند.
 این در حالی بود که سرمایه گذاری جدی در این سینما 
صورت نمی گرفت.کارگردان »من ترانه 15 سال دارم« 
با بیان اینکه فضای سینمای کودک باید برای کودکان 

جذاب باشد، گفت: از آنجا که امروزه سینمای کودک 
و نوجوان نیاز به تولید فیلم هایی جذاب با پروداکش��ن 
گس��ترده دارد باید برای ارتقای آن هزینه کرد. برنده 
جایزه بهترین فیلم و فیلمنامه از بیس��تمین جشنواره 
کودک و نوجوان برای فیلم »دیشب باباتو دیدم آیدا« 
عنوان کرد: نکته دیگ��ری که در جذابی��ت فیلم های 
کودک بسیار تاثیرگذار اس��ت، سالن های سینماست 
که متاسفانه تعداد این سالن ها در مراکز استان ها بسیار 
کم است و طبیعتا فیلم های کودک هم به خوبی دیده 

نمی شود.

بچه ها باید سینمای اختصاصی داشته باشند

مومنی ش�ریف رییس حوزه  هنری : می گویند زمانی 
که مولانا از بلخ به س��وی قونیه مهاجرت کرد در تمام این 
مسیر طولانی هیچ احساس غربت نکرد؛ چراکه هر جا منزل 
گزید فرهنگ و آداب و رسوم مش��ترک داشتند و حتی به 
زبان فارس��ی که زبان او  و زبان بخش عم��ده ای از جهان 
اسام بود تکلم می کردند.زبان فارس��ی همواره به عنوان 
زبان دوم اس��ام مطرح بوده اس��ت و پیش از این که پای 
استعمارگران در سرزمین های اسامی باز شود، ترک های 
مس��لمان در هر کجا که دولت تش��کیل داده ان��د، از زبان 

فارسی حمایت کرده اند.

داوری اردکانی : فلس��فه و ش��عر بنیان گذارند، اما این 
بنیان گذاری را  در نمی یابیم و سخن جدا جدای فیلسوف 
را برای خودمان نامطلوب می یابیم از این رو با فیلسوف هم 

دشمنی می کنیم. 
من از وجود هیچ شخص و فیلسوفی نمی خواهم دفاع کنم 
ولی از فلسفه دفاع می کنم. حداقل وظیفه شاگردی که باید 
ادا کنم این است که بگویم یکی از مظلومین تاریخ دوره ما 
مرحوم فردید بود. عیب بزرگش این نبود که در معاشرت 
 گفتار و رفت��ار ماحظه نمی کرد عیبش ای��ن بود که فکر

 می کرد. این فکر کردنش مهم بود.

عراقچی معاون وزیر امور خارجه: دیپلماسی و پیشبرد 
سیاست خارجی کار بس��یار گسترده و پرحوصله ای است. 
تماس های بس��یار زیادی بای��د صورت بگیرد، جلس��ات 
متعددی باید برگزار شود و رفت و آمدهایی باید انجام شود 
تا به تدریج دیدگاه ها عوض شود و اهداف سیاست خارجه 

تأمین شود که این یک کار پرحوصله و مستمر است.
بعد از توافق ژنو در دولت جدید یک کار پردامنه آغاز ش��د 
که تماس با همه کش��و ر هایی که با آنها روابط دوس��تانه 
داش��تیم و برقراری ارتب��اط جدید با کش��ورهای غربی و 

اروپایی از این جمله بود.

دیپلماسی حوصله می خواهد فلسفه و شعر بنیان گذارندفارسی، زبان  دوم اسلام است 
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